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عضو مجمع نمایندگان هرمزگان:
صیادان شناسنامه دار فاقد مجوز 

ساماندهی می شوند

خیرین هرمزگانی به دنبال احداث ۴۶۸ 
کلاس درس

توزیع 13 هزار تن میوه و تره بار توسط 
شبکه تعاون روستایی بندرعباس

کشف محموله بزرگ گازوئیل قاچاق 
جاسازی شده در کامیون شن و ماسه
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گروه خبر // رئیس مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس به تشریح جزئیات دیدار مجمع نمایندگان 
و استاندار هرمزگان با دبیر شــورای عالی مناطق آزاد تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی کشور 

پرداخت.
احمد مرادی افزود: اعضای مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس به همراه استاندار هرمزگان با سعید محمد، 

دبیر شورای عالی مناطق آزاد تجاری-صنعتی و ویژه اقتصادی کشور دیدار کردند.
وی با بیان اینکه در این دیدار مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس خواســته ها و انتقادات خود را مطرح 

کردند، اظهار کرد: در ابتدا گزارشی از روند تحقیق و تفحص منطقه آزاد قشم در دوره مدیریت گذشته عنوان 
شد و امیدوارم این روند با سرعت و دقت کافی به مراحل پایانی برسد.

مرادی با اشاره به اینکه تمامی اعضای مجمع بر استفاده از نیروهای توانمند هرمزگان در هیات مدیره مناطق 
آزاد کیش و قشم تأکید کردند، اضافه کرد: در سالیان گذشته چندان به نیروهای توانمند و متخصص هرمزگان 

در بدنه مدیریت مناطق آزاد توجهی نشد و امیدواریم در دولت سیزدهم این رویه تغییر یابد.

در دیدار مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس با سعید محمد تاکید شد 

استفاده از هرمزگانی ها 
در هیات مدیره مناطق آزاد کیش و قشم

در سالیان گذشته چندان به نیروهای توانمند و متخصص هرمزگان در بدنه مدیریت مناطق آزاد توجهی نشد 
و امیدواریم در دولت سیزدهم این رویه تغییر یابد

ادامه در همین صفحه
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در دیدار مجمع نمایندگان هرمزگان در مجلس با سعید محمد تاکید شد 

استفاده از هرمزگانی ها در هیات مدیره مناطق آزاد کیش و قشم
ادامه از تیتر یک //

وی بــا بیان اینکه به نتیجه نشســتن طــرح و پروژه پل 
خلیج فارس از آرزوهای دیرینــه مردم هرمزگان به ویژه 
جزیره قشم شده اســت، خاطرنشان کرد: در همین راستا 
خوشــبختانه از زمــان روی کار آمدن ســعید محمد در  
دبیرخانه شــورای عالی مناطق آزاد تجاری - صنعتی و 
ویژه اقتصادی شــاهد حرکت و گام هــای مثبتی در این 
زمینه هستیم که با توجه به برنامه های ارائه شده از سوی 
وی، به آینده این پروژه خوشبینیم.رئیس مجمع نمایندگان 
هرمزگان در مجلس با اشــاره به اینکه به ســاماندهی و 
بهســازی وضعیت اســکله بندر پهل از ضروریات است، 
عنوان کرد: از ســوی مجمــع نماینــدگان هرمزگان در 
مجلس پیشــنهاد شد مدیریت این اسکله به سازمان بنادر 

و دریانوردی واگذار شــود تا همچون بندرشــهید حقانی 
شــاهد یک مدیریت درست و در شــأن مردم باشیم.وی 
با بیان اینکه خواســته مردم هرمزگان درخصوص مجوز 
تردد خودروهای پلاک مناطق آزاد در اســتان هرمزگان 
نیز بار دیگر مطرح شد، ادامه داد: امیدواریم در چارچوب 
قانون بتوانیم به یک مسیری برای تبدیل شدن این آرزو و 

خواسته به حق مردم هرمزگان به حقیقت برسیم.
مــرادی درخصوص رویکرد دبیر شــورای عالی مناطق 
آزاد تجــاری - صنعتی و ویژه اقتصادی کشــور، افزود: 
خوشبختانه ســعید محمد به دنبال اصلاح نگاه های منفی 

به مناطق آزاد و مردمی شدن آن هاست.
به گزارش ایســنا ؛ وی ادامه داد: توسعه و ساخت مسکن 
ارزان قیمت در مناطق آزاد، پیگیری اسناد مالکیت اراضی 

قشموندها و تسهیل در سرمایه گذاری و جذب سرمایه گذار 
در مناطق آزاد از اهداف مهم دبیر شورای عالی مناطق آزاد 

تجاری - صنعتی و ویژه اقتصادی کشور بود.

گــروه خبر//با توجه بــه تاکیدات 
رئیس ســازمان امورمالیاتی کشور، 
رعایت  مالیاتی،  نظام  هوشمندسازی 
مودیان  رضایت  انصــاف،  و  عدالت 
و تحقق کامــل درآمدهای مالیاتی، 
مالیاتی  نظام  دار  اولویت  های  برنامه 

محسوب می شوند.
به گــزارش خبرنگار دریا، شــاکررضا 
مریدی افزود: در شــرایطی که کشور از 

سایر منابع مالی همچون درآمدهای نفتی 
محروم اســت، مســئولیت این سازمان 
امور مالیاتی در تامین مالی دولت بسیار 
ســنگین اســت. مریدی اظهار داشت : 
مهمترین ماموریت این دســتگاه، وصول 
درآمدهای مالیاتی و تامین بودجه کشور 
است و با تلاش مضاعف و کار جهادی 
باید زمینه رشــد درآمدها و تعالی نظام 
مالیاتی را فراهم ســازیم.مریدی گفت: 
الگو و چارچوب کلی ما برای پیشرفت 
و توسعه نظام مالیاتی، رعایت انصاف و 
عدالت، رضایت مودیان، هوشمندسازی 
نظام مالیاتی، وصول حداکثری و ارتقای 

سلامت نظام اداری است.
وی با تاکید بر اینکه هوشمندسازی نظام 
مالیاتــی و حاکمیت داده هــا ، اولویت 
اصلی برنامه های نظام مالیاتی اســت؛ 
خاطرنشــان کرد: برای تحقق این برنامه 
کلان، ســه اقدام کلیدی شــامل اجرای 
قانون پایانه های فروشــگاهی و سامانه 
مودیان، اجــرای قانون مالیات بر ارزش 
افزوده جدید و اســتفاده از ظرفیت های 
مــاده 169 مکرر قانــون مالیات های 
مســتقیم را مدنظر داریم. وی همچنین 
موضوع رضایت مندی مودیان را بسیار 
اساسی و حیاتی قلمداد کرد و گفت: برای 

ارتقای رضایتمندی مؤدیان، از تمام تدابیر 
لازم و اقداماتی که مــی تواند منجر به 
اعتماد بیش از پیش مردم به نظام مالیاتی 
شود، بهره می بریم.مدیر کل امورمالیاتی 
هرمزگان خاطرنشان کرد: در این راستا، 
بر تسریع در رســیدگی به پرونده های 
مالیاتی از طریق تقویت موتور ریســک 
طرح جامع مالیاتی و همچنین تســریع 
در فرآینــد دادرســی مالیاتی را بوجود 
آورده و همچنین موجبات کاهش اطاله 
دادرسی مالیاتی، رســوب پرونده ها و 
ارجــاع پرونده ها به هیــات های حل 

اختلاف مالیاتی تاکید داریم.

احیاء و بهره برداری
 از ظرفیت های کشاورزی و شیلاتی هرمزگان

صفحه 2 را بخوانید

رفع مشکلات امامزاده نجم الدین)ع( 
عزمی جهادی می طلبد

  

        گــروه خبــر // مدیر کل ســتاد اجرایی 
فرمان امام اســتان هرمزگان گفت: با حمایت 
دولت مردمی و به همت بنیاد برکت ایجاد ســه 
 هزار و ۵۰۰ شــغل جدید در استان برنامه ریزی 

شده است. 
منوچهــر دانشــمند افزود: در صــورت تحقق این 
رقم اشتغالزایی، بســیاری از معضلات و مشکلات 
اقتصادی و  اجتماعی در اســتان هرمزگان نیز رفع 
می شود.وی ادامه داد: برای آبادانی روستاها به ویژه 
در بخش آبرسانی تاکنون در ۴۳ روستای هرمزگان 
منبع آب نصب شــده اســت تا مردم روستا از آب 
شــرب دایمی استفاده کنند.دانشمند تصریح کرد: در 
جزیره قشم نیز آماده همکاری برای نصب منبع آب 
و مشــارکت در تعمیر و اصلاح خط لوله انتقال آب 
شرب به روستاها هستیم.سرمایه گذاری سه هزار و 

* ۴۶۶ میلیارد ریالی بنیاد برکت در هرمزگان
 مدیر کل ســتاد اجرایی فرمان امام استان هرمزگان 

گفت: بنیاد برکت ســال گذشته در مجموع سه هزار 
و ۴66 میلیــارد ریــال در قالب ۲ هــزار و ۲۸1 
طرح اقتصادی در اســتان هرمزگان سرمایه گذاری 
کرده اســت که از این مبلغ بیــش از ۲ هزار و ۵۰ 
میلیارد ریــال به توانمند ســازی اقتصادی و ایجاد 
کارآفرینی و 91۰ میلیــارد و ۴۰۰ میلیون ریال به 

طرح های زیربنایی اختصاص یافت.
وی ادامه داد: همچنین مبلغ ۳۸۰ میلیارد ریال برای 
ساخت 6 مدرسه با ۳۴ کلاس درس و ۴۰ میلیارد و 
6۰۰ میلیون ریال برای ساخت مسجد اعتبار صرف 
شده اســت.مدیر کل ستاد اجرایی فرمان امام استان 
هرمزگان تصریح کرد: همچنین 6۰ میلیارد و ۴۰۰ 
میلیون ریال برای ســاخت مسکن محرومان و مبلغ 
1۰ میلیــارد و ۲۰۰ میلیون ریال نیز برای خدمات 

مالی و بیمه ای به ایتام اختصاص یافته است.
وی از طرح بیمه ارزان قیمت روســتاییان خبرداد 
و اظهــار کرد: این بنیاد آمادگــی دارد تا برای بیمه 

شخص ثالث، آتش ســوزی و درمان روستاییان با 
هزینه ای بسیار پایین اقدام کند.

به گزارش ایرنا ؛ شهرستان قشم شامل جزیره های 
قشــم، هنگام و لارک با 1۵۰ هزار نفر جمعیت از 
تنگه هرمز به موازات ســواحل استان هرمزگان به 
طول 1۵۰ کیلومتر و عرض میانگین 11 کیلومتر در 

آب های خلیج فارس گسترده شده است.

مدیر کل ستاد اجرایی فرمان امام )ره (هرمزگان:
3هزارو 5۰۰ شغل جدید در هرمزگان ایجاد می شود

گروه خبــر // دبیر کل اتــاق بازرگانی 
هرمزگان از راه اندازی و آغاز به کار مرکز 
مشاوره ســایت اتاق بازرگانی هرمزگان 

خبر داد.
به گــزارش خبرنگار دریــا ، دکتر پیام 
رضایی در این رابطه اظهار داشــت: این 
مرکز با هدف حمایت و کمک به صادرات 
هدفمنــد کالاها و خدمــات و همچنین 
تسهیل واردات با ارائه خدمات راه اندازی 

گردیده است.
وی تهیه و ارائه اطلاعات بازارهای هدف 
محصولات استان، ارائه خدمات مشاوره 
تجاری و اقتصادی در بخش های مختلف، 

توســعه تعاملات با بازارهای هدف، ارائه 
اطلاعات تعرفــه ورود کالا و خدمات به 
کشورهای هدف و اعلام سایر موانع غیر 
تعرفه ای ورود کالا به کشــورهای هدف، 
ارائه قیمت جهانی اقلام عمده صادراتی، 
ارائه اطلاعات مجموعه قوانین و مقررات 
تجاری داخلــی و خارجی و معرفی و ...  
را بخشی از خدمات مرکز مشاوره تجاری 

اتاق بازرگانی هرمزگان عنوان کرد.
رضایی ادامه داد:  متقاضیان برای دریافت 
مشاوره می توانند با مراجعه به سایت اتاق 
بازرگانی هرمزگان و لاین خدمات از این 

مرکز استفاده نمایند.

مرکز مشاوره تجاری
 سایت  اتاق بازرگانی هرمزگان راه اندازی شد

شماره تماس 09209300917

دعوت به همکاری
به چند نفر نیروی آقا جهت کار در دکه 
فلافلی در بندرعباس نیازمندیم .ساعت 
کاری 6عصر تا 2شب.حقوق پرداختی 

4میلیون تومان

خانواده های محترمی که تحت پوشش صندوق بیمه سلامت همگانی 
هستند،  با توجه به شروع برنامه پزشک خانواده و نظام ارجاع افراد 
تحت پوشش بیمه سلامت همگانی از اول مهرماه به اطلاع میرساند 

بر اساس اطلاعات بارگذاری شده )نام و نام خانوادگی ,شماره 
تماس ،محل سکونت و ..( در زمان ثبت نام بیمه سلامت همگانی به 

نزدیکترین پزشک خانواده انتصاب داده شده اند که در صورت داشتن 
سوال یا ابهام در خصوص پزشک خانواده منتصب و سیستم ارجاع 

و... می توانند امروز  )14۰۰/8/19( از مدیر کل بیمه سلامت هرمزگان 
با تلفن 111 بپرسند

مدیرکل امورمالیاتی هرمزگان تاکید کرد

رضایت حداکثری مؤدیان؛ مولفه مهم امور مالیاتی  
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گروه خبر // مدیرکل کمیته امداد امام 
بیان  با  خمینی )ره( استان هرمزگان 
گرامیداشت هفته جهانی کارآفرینی، 
برنامه های این نهاد انقلابی در استان 
هرمزگان در سال ۱۴۰۰ را اعلام کرد. 

به گــزارش خبرنــگار دریــا ؛ جلیل 
تراهی، مدیرکل کمیته امداد امام خمینی 
)ره( اســتان هرمــزگان به مناســبت 
هفته کارآفرینی با بیــان این مطلب که 
کارآفرینی نقشی مهم و اساسی در ایجاد 
اشتغال های مولد و توسعه فناوری و نیز 
ایجاد بستر مناسب مشاغل تکنولوژیک 
کشــورمان داشته اســت، اظهار داشت: 
کارآفرینی، رشــد اقتصــادی جامعه را 
تسریع نموده و آثار اجتماعی ارزشمندی 
برای ایران اســلامی عزیز ما  به ارمغان 
می آورد. تراهی ضمن تاکید بر همکاری 
ســازمان ها و نهادها حمایتی در تحقق 
شــعار ســال به اعلام عناوین روزهای 
هفته جهانی کارآفرینی از سوی وزارت 
تعــاون، کار و رفاه اجتماعــی، افزود : 
دوشــنبه  1۷ آبان به عنوان»کارآفرینی، 
تولید و اشــتغال پایدار« ســه شنبه 1۸ 
آبان» کارآفرینی، مانع زدایی و مبارزه با 
فساد«،  چهارشنبه 19 آبان»کارآفرینی 
و فناوری های نوین«، پنج شــنبه ۲۰ 
آبان»کارآفرینــی و زنــان«، جمعه ۲1 

آبان»کارآفرینــی اجتماعــی«، شــنبه 
۲۲ آبــان » نهادها، بنیادها و شــبکه 
ســازی کارآفرینــی« و  یکشــنبه ۲۳ 
آبان » کارآفرینی، آموزش و مشــاوره« 
نامگذاری شده است.مدیرکل کمیته امداد 
امام خمینی )ره( استان هرمزگان همچنین 
در پایان این گفتگــو با بیان این مطلب 
که آموزش و مشاوره تخصصی متناسب 
با نیاز روز میــدان اقتصادی و راهبری 
افراد در اشتغال سرلوحه کار در معاونت 
اشتغال این نهاد می باشد به شرح مختصر 
برنامه های کمیته امداد امام خمینی ) ره ( 
استان هرمزگان در سال 1۴۰۰ پرداخت 
و گفت: تشــکیل و راه انــدازی مراکز 
نیکوکاری تخصصی اشتغال و کارآفرینی 
در سراسر استان، حمایت از طرح های 
دانــش بنیان و نوآورانــه مددجویان و 
فرزندان مددجو، برگزاری آموزشــهای 
مهارتی و پایدار سازی در محیط واقعی 
زنان  اقتصــادی  ســازی  توانمند  کار، 
سرپرست خانوار، حمایت از کارآفرینان 
حرفه ای تحــت اجرای پــروژه های 
راهبری در تمامی فعالیت های تولیدی، 
اعطای تسهیلات به خانواده های دارای 
مهارت حرفه ای ایجاد اشتغال بر اساس 
نیاز ســنجی بوم زیســت آنها که تحت 

حمایت این نهاد می باشند.

گروه خبر //  مدیر کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان گفت: تعداد 
۴۶۸ کلاس درس با زیربنای ۴۳ هزار ۱۴۶ مترمربع توسط خیرین نیک اندیش 

در هرمزگان در حال احداث است. 
بیست و سومین جشــنواره تکریم از خیرین مدرسه ساز هرمزگان به صورت ارتباط  
ویدئو کنفرانســی با حضور  رییس جامعه خیرین مدرسه ساز کشور،  رئیس سازمان 
نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشــور، معاون امور زنان و خانواده رئیس جمهور،  
سرپرست وزارت آموزش و پرورش و معاون اول رئیس جمهور، معاون سیاسی، امنیتی 
و اجتماعی استانداری هرمزگان، روحانیت شیعه و سنی و جمعی از خیرین مدرسه ساز 
برگزار شد.مدیر کل نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان در این جشنواره ضمن 
قدردانی از حضور خیرین نیک اندیش مدرســه ســاز  در خصوص تعهدات خیرین 
مدرسه ســاز در جشنواره بیست وسوم، اظهار کرد: امسال در جشنواره بیست و سوم 
تعداد ۴6۸ کلاس درس با زیربنای ۴۳ هزار 1۴6 مترمربع توسط خیرین نیک اندیش 
در این استان در حال احداث است.ســیدفخرالدین هاشمی ادامه داد: 1۷۴ میلیارد و 

6۰۰ میلیون تومان از تعهدات خیران بوده است.
به گزارش ایســنا ؛ این مقام مســئول در پایان از همراهی بنیاد برکت وابسته به ستاد 
اجرایــی فرمان حضرت امــام)ره(، بنیادعلوی، قرارگاه محرومیت زدایی ســپاه امام 
سجاد)ع(، بسیج ســازندگی، جامعه یاوری فرهنگی، موسسه مهرگیتی، انجمن حامی، 
خیرین داخل کشور وخارج کشــور، صنایع و بنگاه های اقتصادی استان، بانوان خیر، 

جوانان خیر، اصناف، پزشکان و فرهنگیان نیکوکار و تمامی خیرین قدردانی کرد.

مدیرکل کمیته امداد امام خمینی )ره( هرمزگان عنوان کرد 

کارآفرینی نقشی مهم و اساسی
 در ایجاد اشتغال های مولد و توسعه فناوری جامعه 

خیرین هرمزگانی
 به دنبال احداث 468 کلاس درس

دیدار قائم مقام جمعیت مستقل جهادي کشور
 با امام جمعه هرمزگان 

 گروه خبر// علي مخیر ایراني قائم مقام جمعیت مســتقل جهادي 
کشــور به همراه دبیر جمعیت جهادي اســتان هرمزگان و جمعي از 
اعضاي جبهه جهادي استان با حجت الاسلام و المسلمین عبادي زاده 
امام جمعه و نماینده ولي فقیه در اســتان هرمــزگان دیدار کردند.به 
گزارش خبرنگار دریا، در این جلسه امام جمعه استان، حمایت همه 
جانبه ي خود را نســبت به فعالیت جمعیت مستقل جهادي کشور و 
استان اعلام داشت و افزود: انتظار می رود جبهه مستقل جهادي کشور 
فعالیت چشمگیر و خداپسندانه را در استان هرمزگان در دستور کار 
خود قرار دهد.مخیر ایرانی قائم مقام جمعیت مســتقل جهادي کشور 
تصریح کرد: جمعیت مستقل جهادی هرگونه همکاري لازم با دفتر امام 
جمعه استان در رأستاي اقدامات جهاد گونه را از وظایف خود دانسته 
و اضافه کرد: یقینا نهاد نمایندگی ولایت فقیه در استان مي تواند بهترین 
راهنما و راهبر به جهت پیشبرد اهداف عالیه ي جمعیت مستقل جهادي 

که همانا خدمت صادقانه و بي منت براي مردم است باشد.

قائم مقام جمعیت مستقل جهادي کشور:
رسالت اصلی ما گسترش جمعیت جهادی است

 گروه خبر // علي مخیر ایراني قائم مقام جمعیت مستقل جهادي 
کشور به اتفاق دبیر جمعیت جهادي و جمعي از اعضاي جهادي استان 
با روسای ستاد آیت الله رئیسی در هرمزگان دیدار و گفتگو کردند. به 
گزارش خبرنگار دریا؛ در این جلســه  مخیر ایرانی از همراهي همه 
بزرگوارانی که هماهنگ و پا به پاي ستادهای مرکزی آیت الله رئیسی 
بطور شبانه روزي  براي حضور چشمگیر مردم در انتخابات گذشته 
تلاش وافري داشــته اند و در به ثمر رساندن پیروزي اقتدار گرانه ي 
ایشان همکاري داشتند، تشکر و قدرداني نمود. وی در نشست خود 
با مسئولین ســتادهای مردمی حمایت از آیت الله رئیسی  در استان 
هرمزگان اعلام داشت :هدف اصلي و مأموریت ما ایجاد همگرایي و 
هم افزایي بیشتر بین کلیه یاران ولایي با جمعیت مستقل جهادي است 
و رسالتمان گسترش جمعیت جهادي با ورود افراد ولایي و پاکدست و 
خدمتگزار است که در آینده ي نه چندان دور ان شاء الله شاهد ثمراث 
خدمتگزاري صادقانه و جهادي و برکات آن در سراسر میهن اسلامي 
باشــیم .در پایان همه اعضاي حاضــر از برنامه هاي مدون جمعیت 
مستقل جهادي استقبال کردند و آمادگي جهادي خود را خدمت قائم 

مقام جمعیت مستقل جهادي کشور اعلام داشتند .
توزیع 13 هزار تن میوه و تره بار

 توسط شبکه تعاون روستایی بندرعباس
 گــروه خبر // رئیس اداره تعاون روســتایی بندرعباس از توزیع 
بیش از 1۳ هزار تن میوه و تره بار توســط شــبکه تعاونی روستایی 
این شهرســتان  در ۷ ماهه  امسال خبر داد.به گزارش خبرنگار دریا 
، عیسی برخورداری پورگفت: یکی ازفعالیت های تعاون روستایی که 
جزو اهداف این شبکه می باشد خرید توافقی محصولات کشاورزی 
و حمایت از مصرف کنندگان و اعضاء تشــکل ها و اهدف شــبکه 
تعاون روستایی دانست و اظهار کرد: برای رسیدن به این هدف، شبکه 
تعاون روســتایی در راستای خرید توافقی بیش از 1۳ هزار تن انواع 
محصولات کشاورزی از قبیل ســیب درختی، پرتقال، خرما، گوجه 
فرنگی، هندوانه، پرتقال، فلفل، طالبی، سیر، صیفی جات، سیب زمینی 
و حبوبات اقدام نموده است. وی درپایان افزود: از ابتدای سال تاکنون 
در مجموع 1۳هزار و ۳۰6 تن میوه و تره بار در شهرستان بندرعباس 
با اعتباری بالغ بر ۳91 میلیارد و ۴۴میلیون ریال خریداری و توزیع 

شده است.
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سرمقاله

  در حالی شورای اسلامی شهر بندرعباس در دور ششم بصورت 
مرتب با معتمــدان و اهالی محلات مختلف دیدار دارند و وضعیت 
محلات را تاحدی رصد می کنند که نیاز است مشکلات  محلات در 
صحن شورا مورد بررسی قرار گیرد. برخی از مشکلات در محلات 
مشترک است و برخی مشکلات منحصر به محله ای خاص است. 
قرار نگرفتن محله سنگ کن بندرعباس در بلوار خلیج فارس در 
محدوده شهری که تعجب برانگیز هم می باشد که راه وشهرسازی از 
سال ها قبل قرار بود پیگیر رفع این مشکل شود و همچنان لاینحل 
باقی مانده است و شورای شهر بایستی مسئولان راه وشهرسازی را 
به صحن شــورا دعوت کنند تا توضیح دهند چرا این مشکل هنوز 
حل نشــده ودر چه مرحله ای قرار دارد؟ در محله چاهستانی ها 
که چند سال قبل طرح بازگشــایی چهارمعبر وارد فاز اجرا شد و 
ابتر مانده اســت واز آن طرف به ســاکنان وعده داده شده بود سند 
املاک شان بصورت رایگان صادر شود که بعد از مدتی مبالغ بالایی 
برای اخذ سند به اهالی اعلام شد و از مدتی قبل هم که ساکنان محله 
می گویند سند املاک شان صادر نمی شود. در محله آیت ا... غفاری 
بندرعباس نیز که اراضی آن گفته شده متعلق به شهرداری است و 
شوراهای سابق و اسبق مبالغی را برای واگذاری اراضی و صدور سند 
مصوب کردند که برای بیشتر ساکنان این  محله، پرداختش غیرممکن 
است وبه همین دلیل خانه های فرسوده این محله همچنان بدون سند 
مانده اند و در محلات ساحلی نیز به بهانه حریم6۰متر دریا، ساکنان 
برای اخذ سند مالکیت با مشکل مواجهند. همچنین در محلاتی که 
از یک طرف تاریکی کوچه ها و معابر باعث افزایش ناامنی، سرقت، 
زورگیری و.... شده است و از طرفی دیگر تبدیل کوچه ها به پاتوق 
معتادان، مواد و مشــروب فروشان و اراذل و اوباش شده و همواره 
مورد گلایه اهالی این محلات و بخصوص شهناز شده است و نیاز 
است این موضوعات در صحن علنی شورا با حضور متولیان مربوطه 
مورد بررســی قرار گیرد و از طرفی دیگر مصوباتی را شورا برای 
رفع مشکلات محلات داشته باشد. از آن طرف دیگر شورای شهر 
می توانند از مدیران صنایع غرب در جلســات شورا دعوت کنند 
واز آنها بخواهند در راستای انجام مسئولیت های اجتماعی شان، در 
بازگشایی معابر واحداث خیابان، احداث پارک وفصای سبز، اماکن 
تفریحی، فرهنگی، ورزشی، آموزشــی و.... در محلات حاشیه ای 
وبافت های فرســوده مشــارکت کنند. در هر حال نیاز است که 
شورای شهر بندرعباس برای رفع مشکلات هر محله ای، نسخه ای 
درمانگر بپیچند و در کمیسیون های تخصصی و صحن علنی شورا 
بــه موضوع محلات پرداخته شــود و از معتمدین محلات هم در 
کمیسیون ها و جلسات شورا دعوت شود تا مشکلات را بیان کنند 
و از پیشنهادات شان هم برای رفع مشکلات محلات استفاده شود. 
انتظار می رود در شورای ششم که شهرداری جهادی نیز مدیریت 
سکان کشتی شهر را هم بدست گرفته است، انقلابی در خدمت رسانی 
در محلات را ساکنان این مناطق شاهد باشند و دولت نیز برای تحقق 

آن حمایت های لازم را داشته باشد.

    علی زارعی

شورا، محلات را به صحن ببرد

گروه خبر // معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان 
گفت: خیرین با فکر، اندیشه و همت بلند خود وارد عرصه مهم نهضت 

مدرسه سازی شده اند.
به گزارش خبرنگار دریا ، دکتر علی رئوفی در بیست و سومین جشنواره 
تجلیل از خیرین مدرسه ساز استان هرمزگان که به صورت ویدئو کنفرانس 
همزمان با سراسر کشور برگزار شد، با اشاره به کار ارزشمند خیرین در 
امر مدرسه ســازی، عنوان کرد: خیرین با فکر، اندیشه و همت بلند و با 
روحیه ایثار، گذشت و انفاق گونه خود وارد عرصه بزرگ و مهم مدرسه 

سازی شده اند. وی در همین خصوص، افزود: خیر بودن به معنای بزرگ 
بودن روح است که با اقدامات خیر خود به مبدا خیر مطلق نزدیک هستند.
 معاون سیاسی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، خاطرنشان کرد: 
تقویت اطمینان بین خیرین و دستگاه اجرایی نقش مهمی در جذب کمک 
های خیرین دارد که نیازمند اهتمام ویژه است. رئوفی با اشاره به اهمیت 
نهاد مدرســه، تصریح کرد: در دنیای کنونی مهمترین و بهترین ســرمایه 
گذاری برای رشد، توسعه، تمدن سازی، کار آفرینی و افزایش بهره وری 
سرمایه گذاری روی مدرسه و نظام تعلیم و تربیت است. وی گفت: علم 

و دانش نقش بســزایی در تقویت ملی کشورها در عرصه جهانی دارد و 
کشورهایی موفق شــده اند مسیر توسعه را طی کنند که به علم و دانش 
توجه کرده اند. معاون سیاســی، امنیتی و اجتماعی استانداری هرمزگان، 
خاطرنشان کرد: بزرگترین وقف ها در کشورهای توسعه یافته وقف علم 
و دانش است و بسیاری از شرکت های بزرگ و شناخته شده بین المللی 
بخش مهمی از درآمد خود را وقف علم و دانش کرده اند که عاملی مهم در 
رشد روز افزون این کشورها بوده است. در این آیین از جمعی از خیرین 

مدرسه ساز استان هرمزگان تجلیل به عمل آمد.

معاون استاندارهرمزگان در جشنواره تجلیل از خیرین مدرسه ساز استان:

بزرگترین وقف ها، در کشورهای توسعه یافته وقف علم و دانش است

گروه خبر //  وزیر جهادکشاورزی گفت: 
با توجه به درخواست های فراوان از سوی 
مردم باید ظرف ۴ ســال آینده مشکل 
مالکیت اراضی کشــاورزی تمام استانها 

بر طرف شود. 
ســید جواد ســاداتی نژاد وزیــر جهاد 
کشاورزی در نشست با استاندار هرمزگان 
و مجمــع نمایندگان اســتان در مجلس 
شورای اسلامی با وی،احیاء و بهره برداری 
از ظرفیت های فراوان بخش کشاورزی و 

شیلاتی نیز مورد تاکید قرار گرفت.
همچنین دوستی استاندار هرمزگان، مجمع 
نمایندگان استان و وزیر جهاد کشاورزی 
در خصوص رفع مسائل و مشکلات بخش 
کشاورزی استان هرمزگان بحث و تبادل 
نظر کردند که تدوین طرح جامع توســعه 
کشاورزی اســتان با رویکرد بهره گیری 
از ســرمایه گذاری داخلی و خارجی و 
بر مبنای ارائه تســهیلات ارزان قیمت از 
دیگر موضوعــات مورد تاکید وزیر جهاد 
کشاورزی بود.انباشت و افت شدید قیمت 
محصولات در زمان برداشت و نارضایتی 
شــدید مردم با توجه به سیاستگذاریهای 
تنظیم بــازار، تعرفه گذاری نامناســب و 
ایجاد وقفه در صادرات، ملی بودن اراضی 
کشــاورزان و بهره برداران و محدودیت 
در استفاده از تسهیلات و قوانین حمایتی 
دولتی وفرســوده و غیراقتصــادی بودن 
بیش از 1۴ هــزار هکتــار از باغات و 

نخیلات اســتان هرمزگان موجب کاهش 
تولید و بیکاری روســتائیان و توسعه فقر 
ازجملــه چالــش  و راهکارهای پیش 
روی کشــاورزی هرمزگان اســت.نبود 
نهالستانهای معتبر در استان و کمبود نهال 
سالم، استاندارد، جدید و پربازده مرکبات و 
میوه های گرمسیری،محدودیت تأمین برق 
و ایجاد زیرساختهای با توجه ظرفیتهای 
موجود در توسعه فعالیتهای صنعت پرورش 
میگو، خطرپذیری و وجود ریسک بالای 
سرمایه گذاری در بخش کشاورزی و نبود 
پوشــش بیمه ای در زیرساختهای بخش 
کشاورزی همه محصولات کشت شده در 
استان، وجود خاک های ضعیف در بخش 
کشاورزی دارای بافت خاک شور، شنی و 
سبک با کربن آلی کمتر از ۵درصد از دیگر 

مشکلات این بخش است.
باید کمبود تسهیلات ارزان قیمت بانکی و 
افزایش هزینه تولید وپدیده خشکسالی در 
استان هرمزگان با توجه به اقلیم جغرافیایی 
خــاص و پایین بودن متوســط بارندگی 
سالانه به بخش کشاورزی استان اضافه کرد 
و لذا حمایت و اعطای تسهیلات موردنیاز 
به شرکتهای دانش بنیان جهت ایجاد مرکز 
تهیه نهال و میوه های گرمسیری و مرکبات 

در دستور کارقرار گیرد.
پدیده خشکســالی بیــش از ۲ دهه بر 
سر هرمزگان ســایه افکنده و این استان 
بواسطه نبود برنامه ریزی دراز مدت برای 

صرفه جویــی در مصــرف آب و کاهش 
نزولات آسمانی ، چشمه ها، قنات و آبهای 
زیر زمینی خشک شده و کشاورزی را با 

چالش جدی مواجه کرده است.
 درحال حاضر به غیر از ســد جگین در 
جاســک، سد های اســتقلال میناب،سد 
شمیل ونیان بندرعباس بواسطه نبود باران 
در۲سال اخیر خشک و در شرایط بحرانی 
شدید قرار دارند بطوریکه حتی ازاین سدها 
برای شــرب هم استفاده نمی شود لذا آب 
کشاورزی هم تحت شعاع قرار داده است.

دراین سالها فشار شدید به آب سفره های 
زیر زمینــی و احــداث چاههای عمیق 
دراستان زیاد بوده و بیشتر تامین کشاورزی 
از این طریق بوده که اکثر آبهای زیر زمینی 
تا اعماق ۲۰۰متر پایین رفته وبه شــدت 
کاهش یافته، شور و لب شور بوده و قابل 

استفاده نیست.
با وجود شــرایط سخت بی آبی ، گرمایی 
و رطوبتــی اســتان هرمــزگان با بیش 
از1۵۰هزارهکتاراراضی در قالب ۷۸ هزار 
هکتار باغــات و ۸۷ هزار هکتار زراعت 
و برخــورداری از ۳۰۰ هزار هکتار زمین 
مستعد کشــاورزی همواره در مدار تولید 
و دارای استعدادهای خدادادی کشاورزی 
است.استان هرمزگان با ۲۲ بندر صیادی 
»با ســعیدو، درگهان، بندرصلخ، ســوزا، 
رمچاه در قشــم، کنگ، بستانه وحسینه 
بندرلنگه، کوهستک و خورآذینی سیریک، 

چیروئیه، زیارت و جوادالائمه پارســیان، 
لاوان، کلاهــی میناب، گوگســر و کوه 
مبــارک و خور جاســک، خمیر، باهنرو 
پشت شهر بندرعباس و بندرصیادی هرمز« 
و بهره مندی از ۴هزارو۵۰۰ فروند شناور 
صیادی، صید سالانه افزون بر۲۷۰هزار تن 
انواع آبزی، ۳۰درصد بندرهای صیادی و 
۳6 درصد صید انواع آبزیان کشــور را به 
خود اختصاص داده که این آمارها نشان از 
جایگاه و اهمیت فعالیت های شیلاتی این 

استان در کشور دارد.
فرصت های سرمایه گذاری در بخش های 
مختلف هرمزگان متنوع می باشــد اما در 
بخش شیلات، صید و صیادی و پرورش 
آبزیــان یکی از راه هــای تبدیل فرصت  
به ثروت بــه ویژه در قالــب طرح های 

سرمایه گذاری شیلاتی در استان است.
از طرفی زنجیره تولید، ســرمایه گذاری 

و اشــتغال موجــود در هرمزگان موجب 
شده در راستای توسعه فعالیت این استان 
توانمندی در زمینه پرورش میگو و ماهی 
در قفس در دســتورکار مســوولان قرار 
گیرد و بخشی از ظرفیت  های دریایی از 
جمله آبزی پروری به مرحله اجرا درآمده  
که توجه و ســرمایه گذاری در این زمینه  
می توانــد تحولات اقتصــادی را در این 
صنعت برای استان و کشور به ارمغان آورد 
که اثرات آن سالیان سال ادامه داشته باشد.
به گزارش ایرنا، درسال »تولید ، پشتیبانی ها 
ومانع زدایی ها« توجه به شکوفایی و رونق 
اقتصاد دریا محــور از محورهای اصلی 
توسعه هرمزگان محســوب می شود و از 
همین رو پرورش ماهی و میگو و تجارت 
از طریق دریا در راستای تحقق این اقتصاد 
در دستور کار شیلات و جهاد کشاورزی 

قرار دارد.

در دیدار وزیرجهاد کشاورزی با استاندار و مجمع نمایندگان هرمزگان تاکید شد      

احیاء و بهره برداری از ظرفیت های کشاورزی و شیلاتی هرمزگان

پشت پرده سیاست 

 نیز مظلومیت اش مشــاهده می شد، اما این موضوع بر روحیه، کار و تلاشش اثری   
نگذاشت،زیرا برای مردم فداکاری می کرد و برکت آن را هم می دید.وی ادامه داد: حاج 
قاسم توجهی به مسائل سیاسی و حزبی نمی کرد و در تصمیم گیری هایش عقل و عدل 
دو عنصر موثر بود؛ بر این اساس نگاه نمی کرد چه کسی حرفی را می زند، بلکه اگر 
آن حرف را مطابق عقل و عدل می یافت، آن را اجرا می کرد و پای آن می ایستاد و 
این ویژگی مکتب و فرهنگ حاج قاسم است. رئیس قوه مقننه کشورمان اظهار کرد: 
گاهی آن قدر فشــار بر حاج قاسم می آمد که می گفت اگر گلوله یک قاچاقچی به 
من بخورد یا یک ماشین به من بزند قانع هستم؛ اما عزت و اخلاص او سبب شد که 
به دستور شقی ترین آدم به شهادت برسد و شهادتش هم به گونه ای باشد که هر آن 
چه از چگونگی شهادت اصحاب امام حسین در کربلا شنیده ایم مصداقش را در حاج 
قاسم می بینیم؛ در حقیقت وی هر چه داشت به بهترین شکل فدا کرد و خداوند نیز به 

او عزت داد./خانه ملت
مصدق:دولت سیزدهم برخی کارهای دولت قبلی را جبران می کند

حجت الاسلام والمسلمین مصدق، معاون اول قوه قضاییه با اشاره به فعالیت های دولت 
سیزدهم گفت: تلاش های دولت در این مدت کوتاه مشهود است؛ دولت سیزدهم برخی 
از کار ها اعم از فعل ها و ترک فعل هایی را که در دولت سابق اتفاق افتاد جبران می کند. 
وی با اشاره به اتحاد سه قوه در کشور بیان کرد: خداوند را شاکریم که امروز هر سه 
قوه به صورت همدل، هم فکر و جهادی با کمک هم برای حل و رفع مشکلات مردم 
گام های محکم و استوار بر می دارند.معاون اول قوه قضاییه تاکید کرد: چشم امید مردم 
به سه قوه است و امروز هر یک از این سه قوه، با رویکرد رفع مشکلات مردم فعالیت 

می کنند./میزان
3 شرط ایران برای بازگشت آمریکا به برجام 

خطیب زاده:مســیر آمریکا برای بازگشت به برجام روشن است باید بپذیرد به عنوان 
مقصر وضعیت فعلی از مســیری که رفته بر می گردد ، تحریم ها یک جا لغو شــود 

وتضمین دهد که هیچ دولت دیگری اقدام ترامپ در خروج از برجام را تکرار نکند
گروه سیاسی-کمتر از ۳ هفته دیگر قرار است مذاکرات وین از سر گرفته شود. در هفته 
های اخیر گرچه اروپایی ها تلاش داشتند تا نقش میانجی را بین ایران و آمریکا بازی 
کنند اما بنا به دیدگاه کارشناســان حوزه بین الملل دو طرف اصلی در مذاکرات ایران 
و آمریکا هســتند و بقیه کشورها حکم زینت المجالس را دارند. در روزهای اخیر دو 
طرف پالس های نظامی به یکدیگر دادند از مانورهای نظامی آمریکا در منطقه گرفته 
تا پاســخ محکم و قاطع تهران به نقشــه آمریکا برای سرقت از نفتکش ایرانی. هفته 
گذشته توئیتر، عرصه جدال لفظی مقام وزارت خارجه ایران و سناتور جمهوری خواه 
آمریکایی بود. تد کروز سناتور آمریکایی مدعی شد در صورت پیوستن مجدد آمریکا 
به برجام، این توافق با روی کار آمدن دولت جمهوری خواه احتمالی یک بار دیگر پاره 
خواهد شد. این اظهارنظر مقام آمریکایی دو نگرانی را درباره گفت وگو های پیش روی 
احیای توافق هسته ای برجسته کرده؛ احتمال یک دوره ای شدن بایدن و مسئله مخالفت 
جمهوری خواهان با توافق هسته ای.در این میان،به گزارش خراسان،سعید خطیب زاده 
سخنگوی دستگاه دیپلماسی  در نشست خبری هفتگی خود درباره آغاز مذاکرات در ۸ 
آذر و اظهارات مطرح شده از سوی مقامات آمریکایی مبنی بر این که ایران تمایلی برای 

بازگشت به مذاکرات ندارد اما ما تمایل به بازگشت داریم، گفت: ایالات متحده باید

تازه های مطبوعات
کیهان- این روزنامه نوشــت: در حالی که کشور بیش از هر زمان دیگری نیاز به جدا 
شدن از درآمدهای نفتی و ساخت اقتصاد بر اساس دریافت مالیات دارد، به گفته مجلس، 

چهار میلیارد دلار معادل بودجه 1۵ استان در کشور فرار مالیاتی صورت می گیرد.
شــرق-این روزنامه نوشــت:چرا کاری نمی کنید؟ این صدای برخی نمایندگان علیه 
رئیســی در روزهای گذشته اســت. در روزهای گذشته برای نخستین بار اعتراضاتی 
از سوی پارلمان همسو با دولت سیزدهم به جانب رئیسی روانه شده است.هشدارهایی 
درباره ســردی رابطه دولت و مجلسیان. شاید ماه عسل کم کم در حال به  پایان  رسیدن 
اســت. مشخص است که فشــارهای اقتصادی، صدای رأی دهندگان را درآورده و از 
نمایندگانشــان مطالبه گری می کنند.  آن ها هم از تریبون مجلس اســتفاده می کنند تا 
صدایشان به حوزه های انتخابیه شان برسد و بگویند ما از رئیس جمهوری خواستیم اگر 

نشد دیگر تقصیر ما نیست.
اطلاعات-این روزنامه در یادداشتی درباره کودکان کار نوشت: زباله گردی آخرین حلقه 
قبل از گدایی و بیچارگی و حتی ورود به عرصه های پرآسیب چون تبهکاری و ایجاد 
گروه های سیاه و شبکه های مخوف زیرزمینی است.این فقط یک زنجیره از شبکه پول 
ســاز و سیاه مافیای زباله است. مافیا حتماً نباید گروهی مسلسل چی و چاقو به دست 

باشند
فرهیختگان-این روزنامه نوشــت: طبــق آمارهای پایگاه داده هــای آنلاین نامبیو 
)numbeo( که یک رده بندی از ۴۸6 شهر بزرگ  کشورهای مختلف در زمینه نسبت 
قیمت مســکن به درآمد خانوار یا شاخص دسترسی به مســکن انجام داده است، در 
نیمه اول سال ۲۰۲1 در بین ۴۸6 شهر، دمشق سوریه با شاخص 9۲.6 رتبه اول کمترین 
قدرت خرید را برای شهروندانش رقم زده است. پس از دمشق جنگ زده، آکرای کشور 
غنا، با شاخص 6۸.۳ رتبه دوم، پکن چین با ۴9.۸ سوم است و شهر تهران با شاخص 

۴۸.۴ چهارمین شهر جهان با کمترین قدرت خرید خانوارها را دارد.
قالیباف:حاج قاسم برای انقلاب هم خون داد هم خون دل خورد 

رئیس مجلس در نشست مشــترک با هیئت امنای قرارگاه فرهنگی شهید حاج قاسم 
سلیمانی با بیان این که بنده از دوران جنگ تا زمان شهادت شهید حاج قاسم سلیمانی 
با وی ارتباط نزدیک دوستی و همکاری داشتم  ،اظهارکرد: یکی از نکاتی که مسئولان 
باید راجع به منش آن شهید بزرگوار، مدنظر داشته باشند، نحوه حکمرانی، فرماندهی و 
مدیریت وی برای حل مشکلات و مسائل است.وی افزود: استراحت و کار کردن حاج 
قاسم وقت و زمان نداشت و امروز کمتر کسی را می توان این طور دید که وقت، فکر و 
روحش برای مردم و انقلاب بتپد. این موضوع در حالی است که این روزها همه ما مشغله 
های مختلف شخصی داریم و اگر احیانا فرصتی پیش بیاید به مردم هم فکر می کنیم، ولی 
حاج قاسم این طور نبود و در امور مختلف برای حل مشکلات وارد می شد تا کارهای 
مردم را پیگیری کند. قالیباف با تاکید بر این که حاج قاسم برای انقلاب هم خون داد و 
هم خون دل خورد گفت: او از حق خود می گذشت تا کار مردم حل شود، وی ۴۰ سال 
مجاهدت کرد که نشان دهنده روش مدیریتی و کاری آن شهید بزرگوار است و به ندرت 
می توان فردی رادید که زندگی اش این طور باشد.رئیس قوه مقننه کشورمان بیان کرد: 

1۰ سال قبل که حاج قاسم فرمانده نیروی قدس بود، در کرمان و  حتی لشکر ثارا...

بداند عضو برجام نیست و به اعضای دیگر برجام نمی تواند چیزی را اجبار کند و باید 
اول برادری خودش را ثابت کند .سخنگوی وزارت خارجه کشورمان بیان کرد: آن چه 
مهم اســت، عمل است و متاسفانه چیزی که تا الان دیدیم خلاف جهت برجام است.
مسیر آمریکا برای بازگشت به برجام روشن است باید بپذیرد به عنوان مقصر وضعیت 
فعلی از مسیری که رفته برمی گردد برای بازگشت از مسیر غلط، تحریم های ظالمانه 
بعد از خروج آمریکا از برجام اعمال کرد و تحریم هایی که اضافه کرد همه را یک جا 
و به صورت موثر بردارند و تضمین دهند هیچ دولتی در آمریکا مجدد جهان و حقوق 
بین الملل را به سخره نخواهد گرفت و این شرایط را تکرار نخواهد کرد.یکی از موانع 
جدی بر سر مذاکرات وین، مسئله انتخابات آینده ریاست جمهوری در آمریکاست. به 
تازگی حزب دموکرات در ایالت ویرجینیای آمریکا شکست خورده و فرمانداری با 
گرایش سیاسی نزدیک به ترامپ در این ایالت پیروز شده است.بسیاری این شکست 
را یک همه پرســی برای جو بایدن تلقی کرده اند. ایالت ویرجینیا در انتخابات نوامبر 
۲۰۲۰ ریاســت جمهوری ۵۴ درصد آرای خود را به سبد جو بایدن ریخته بود و در 
نتیجه 1۳ الکترال این ایالت از آن بایدن شد.بر اساس یک نظرسنجی جدید، تنها ۴۳ 
درصد از پاســخ دهندگان عملکرد آقای بایدن را تایید کرده اند. محبوبیت بایدن به 
خاطر افزایش تورم، آهنگ کند احیای اقتصادی، اختلاف با دموکرات های کنگره بر 
سر تصویب قوانین اقتصادی و نحوه خروج نظامی از افغانستان رو به کاهش گذاشته 
است. از طرفی بسیاری از ناظران، وضعیت سلامتی بایدن را هم زیر سوال برده اند.در 
صورت شکست بایدن در انتخابات سال ۲۰۲۴، توافق هسته ای برجام در لبه پرتگاه 
خواهد بود.این واقعیت از دید مقامات جمهوری اسلامی نیز دور نمانده است . علاوه 
بر تاکید دولت رئیســی بر مسئله تضمین کتبی که حالا معلوم شد یکی از شروط سه 
گانه ایران برای بازگشت آمریکا به برجام نیز است ، پیشتر علی شمخانی، دبیر شورای 
عالی امنیت ملی کشورمان در بخشی از توئیت خود نوشته بود: »امروز رئیس جمهور 
فاقد اختیار آمریکا، حاضر به ارائه تضمین نیست. در صورت تغییرنکردن شرایط فعلی، 
نتیجه مذاکره از قبل روشن است. تفاوت امروز با ایام جنگ به برکت انقلاب، قدرت 
و توان مقاومت همه جانبه ایران، بومی، مستمر و مبتنی بر ظرفیت های داخلی است.« 

انعکاس
اعتماد آنلاین نوشت: شبکه المیادین لبنان گزارش داد که سردار قاآنی، فرمانده نیروی 
قدس سپاه پاسداران انقلاب اسلامی در سفری از پیش اعلام نشده به عراق با نخست 
وزیر این کشــور دیدار و گفت وگو کرده است.شبکه العالم نیز گزارش داد که سردار 

قاآنی با برهم صالح، رئیس جمهور عراق نیز دیداری داشته است.
نواندیش نوشــت: روزنامه »کلید« به خاطر  یک طرح بحث برانگیز در صفحه اول، 

لغو امتیاز شد
دبیر هیئت نظارت بر مطبوعات از لغو امتیاز این روزنامه با رأی اعضای هیئت نظارت 

بر مطبوعات خبر داد. 
 انتخاب مدعی شــد: ذوالنوری نماینده قم در مجلس گفــت: تصویب قانون برای 
جرم انگاری ناهنجاری هایی مانند دوچرخه ســواری زنان در شــهر، بدحجابی و 
موارد دیگری که هنجارهای جامعه را هدف هجوم قرار می دهد نیازمند درخواست 
دستگاه های مربوط است و خوشبختانه این مجلس برای حل این مسائل مستعد است.

  

ماهیان،  تن  // شــناور های صید  گروه خبر 
درحال بازگشــت از آب های دور به ســمت 

هرمزگان هستند.

 به گزارش خبرنگار دریا ؛ معاون صید و ماهیگیری 
شــیلات هرمزگان گفت: این شناور ها به صورت 
میانگین سه تا چهار ســفر دریایی دارند و در هر 

سفر، حدود ۸۰ تن انواع ماهی های تن شامل هوور، 
دم زرد و گیدر صید می کنند.ابرهیم عالی زاده افزود: 
صید شناور های هرمزگانی در آب های بین المللی 

ســالانه بیش از 1۰ هزار تن اســت.در هرمزگان 
بیش از ۷۰ فروند شناور آب های دور وجود دارد 
که بیشتر شناور ها در نیمه ی دوم سال در آب های 
بین المللی صیــد می کنند.معاون صید و ماهیگیری 
شیلات هرمزگان گفت: امکان افزایش مجوز های 

صید درآب های دور وجود دارد.

صید هوور ماهیان در آب های دور هرمزگان 
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بخت و اقبال 
سلام ای بخت و اقبال کذایی

د معلوم است لامصّب کجایی؟!
ته جنگل، سر کوه و لب رود

به هر جا می شد و امکان آن بود
دویدم تا تو را شاید ببینم

کجایی؟! من تو را باید ببینم
تو هم با ما، در این دنیا نبودی
در این دنیا، تو هم با ما نبودی
بگو آخر که تا کی بد بیاری

چرا از من شدی دایم فراری؟!
نترس از من که مخلص خاک پاتم)!(

بیا بشنو کمی از خاطراتم
از آن وقتی که دنیا آمدم من

شدم مشغول جیغ و داد و شیون
پرستاری مرا در حوله پیچید

به رویم اخم کرد و بعد خندید
پدر با دیدنم کوبید بر سر

»دوباره باز دختر باز دختر!«
سه تا دختر که قبل از بنده بودند

از این موضوع کمي شرمنده بودند،
که من هم قوز بالا قوز باشم؟!
از آن آغاز خرمن سوز باشم؟!

به هر صورت گذشت این زندگانی
رسیدم من به ایام جوانی

پس از یک سال رنج درس خواندن
به مهمانی نرفتن خانه ماندن

زد و من هشت ساعت قبل کنکور
گرفتم ناگهان سردرد ناجور
سر کنکور شد یکباره پیدا 
تب و لرز و زکام و آنفولانزا

در این کنکور در حقّم جفا شد
جواب تست هایم جابه جا شد
پس از افسردگی های بد و حاد

سپس رفتم به دانشگاه آزاد
در آنجا هم به شدت درس خواندم

ولیکن عاقبت بیکار ماندم
نه با میل خود از اجبار رفتم
به هر جایی برای کار رفتم

فقط یک کارفرما بنده را خواست
که آن هم مرد و عذرش را خدا خواست!

نه تنها شاکی ام از وضع کارم
که من در عاشقی هم بدبیارم
به هر کس می رسم ایراد دارد

به نوعی مشکلات حاد دارد
یکی دنبال زن های عجیب است
یکی از عقل سالم بی نصیب است
یکی بختش به لطف بنده وا شد
سریعا زن گرفت از من جدا شد

یکی هم واقعا رغبت به من داشت 
پس از شش ماه فهمیدم که زن داشت

کمی از خاطراتم را شنیدی
بگو از دشمنی با من چه دیدی؟!

نه تنها قاتل جان منی تو
که با شاعرجماعت دشمنی تو
رفیق کاسب و دلال و تاجر
گریزان از هنرمندی و شاعر

همین حافظ کم از دست تو نالید؟!
کم از ذات بد و پست تو نالید؟!
بدون هیچ سازش ظلم کردی

به اهل فضل و دانش ظلم کردی
سزاوار است روز و شب به ناحق

بگردی دور آدم های احمق
مدیری که به کلیّ بی سواد است
برایش کارمندی هم زیاد است
اگر لطفت به او شامل نمی شد

به این پست و سمت نایل نمی شد
ولی آن دکترای علم تاریخ

که بداقبال و بدبخت است از بیخ
به لطفت سال ها دنبال کار است

چرا؟! چون بی زبان و بد بیار است
تو از اهل هنر هستی فراری

برو دنبال هر کس دوست داری
که ما هم از شما خیری ندیدیم 
ولی یک عمر نازت را کشیدیم
رفاقت کن به حق آن خلایق
برو دیگر خلایق هر چه لایق!

  نسیم عرب امیري

طنز

حسن سیلاوی سرویس استان ها // استاندار 

خوزســتان گفت: مســائل این استان قابل 
حل شدن هســتند و نیاز است برای حل آنها 

تصمیمات به موقع گرفته شود.
به گزارش خبرنگاردریــا، صادق خلیلیان در 
نشست با هیئت اندیشه ورز استان خوزستان به 
مسائل استان در حوزه های مختلف اشاره و بر 

اســتفاده از ظرفیت نخبگان، اساتید و اقوام در 
مسیر توسعه اســتان تأکید کرد و گفت: از این 
ظرفیت کمک کننده می توان در راستای توسعه 
استان بهره برد.استاندار خوزستان افزود: از سوی 
دیگر اســاتید دانشگاه، نخبگان، فرهیختگان و 
هیئت های اندیشــه ورز جایگاه مهمی دارند و 

به عنوان گروه های مرجع و پیشــتاز در مسائل 
مختلف استان می توانند نقش تأثیرگذاری را در 

توسعه استان ایفا کنند.
وی با اشــاره به اینکه خوزســتان یک استان 
راهبردی که بر مسیر توسعه کشور نیز تأثیرگذار 
اســت، تصریح کرد: هر چه خوزستان از نظر 

ســطح توسعه بیشتری داشــته باشد به توسعه 
کشــور نیز کمک می کند.اســتاندار خوزستان 
ضمن آسیب شناســی و ریشــه یابی مشکلات 
استان توضیح داد: مشکلات استان بیش از اینکه 
محدود به اعتبارات شود به مسائل درون استان 
برمی گردد که این مشــکلات باید سازمان دهی 
شــوند. وی ادامه داد: تنــوع قومی و فرهنگی 
استان ظرفیتی بزرگی به شمار می رود که آنطور 
که باید از آن در راستای بهبود شرایط و توسعه 

استان بهره برده نشده است.
خلیلیان با عنوان اینکه محرومیت زدایی، کاهش 

فقــر و کاهش نرخ بیکاری از اولویت های مهم 
اســتان اســت، بیان کرد: ابعاد مختلف توسعه 
روابط درهم تنیده ای دارند و تفکیک پذیر نیستند 
و زیربنــای هر جامعه ای فرهنگی اســت اما 
اگر ســایر ابعاد مورد توجه قرار نگیرند بر آن 
تأثیر می گذارد که مشکلات فرهنگی و امنیتی 
را ایجاد می کند.وی بیان کرد: مســائل استان 
قابل حل شدن هســتند و نیاز است برای حل 
آنها تصمیمات به موقع گرفته شــود اگر برخی 
مشکلات استان نیاز به بودجه و اعتبارت داشته 

باشند حتماً این مسئله را دنبال می کنیم.

علیرضا حائری زاده سرویس اســتان ها // معاون سیاسی، 
امنیتی و اجتماعی استانداری یزد با اشاره به حضور چشمگیر 
خیران مدرســه ساز استان در تامین فضای آموزشی از آنان 
خواست، با توجه به سیاســت های جدید وزارت آموزش و 
پرورش در راســتای حمایت از کارآفرینی و مهارت آموزی 

جوانان، در ساخت هنرستان ها بیشتر مشارکت کنند. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ احمد ترحمی در بیســت و ســومین 
جشنواره 1۵ خیر مدرسه ساز استان که از طریق ویدیو کنفرانس 
با حضور محمد مخبر معاون رییس جمهوری برگزار شــد، افزود: 
خیران بنیانگذاران سخاوت و مناعت طبع هستند و هرگونه تشکر و 

قدردانی متعلق به این بزرگواران است.
وی ادامه داد:یزد خیران زیادی دارد، ســال هاست در حمایت از 

نظام تعلیم و تربیت حضور دارند و  دست بوس خیران هستیم.
معاون اســتانداری یزد از افرادخیر خواســت با توجه به کمبود 
فضاهای آموزشــی در برخی مناطق استان خصوصا مناطق کمتر 
برخوردار و محروم را مدنظر قرار دهند تا شاهد توسعه و گسترش 

عدالت آموزشی در همه نقاط استان باشیم.
ترحمی ادامه داد: همچنین به دلیل تداوم فعالیت مدرسه سازی باید 
محل هایی برای درآمدزایی مدرسه در نظر گرفته شود تا وقفه ای 

در کمک به واحدهای آموزشی به وجود نیاید.
معاون سیاسی ، امنیتی و اجتماعی استانداری یزد اظهارکرد: » مجمع 
خیرین هنرســتان ساز« با توجه به نیاز کشور که در برنامه تحول 
آموزش و پرورش نیز مورد تاکید است  باید تقویت شود و با ساخت 
هنرستان علاوه بر تحصیل، حرفه  نیز به دانش آموزان آموزش داده 
شود. همچنین محمدجواد ذاکر، مدیرکل نوسازی،توسعه و تجهیز 
مدارس استان یزد گفت: با پیگیری و تلاش مسئولان استان تعداد 
مدرســه هایی  که نیاز به تخریب و بازسازی داشت از ۳۵ درصد 
در پایان ســال 99 به ۲۲ درصد رسید  و اکنون 1۴۴ پروژه جدید 
در دست اقدام است که با مشارکت خیران ساخته می شود و سال 

گذشته 1۰۰ درصد پروژه های خیری ساخته شد.
همچنین محسن موحدی فرد، مدیرکل آموزش و پرورش یزد گفت: 
خیران اســتان از لحاظ مناعت طبع و دینداری  در کشــور نمونه 
هستند، علاوه برکارکنان آموزش و پرورش ، ۲۸۵ هزار دانش آموز 

استان قدردان خدمات و تلاش های آنها هستند.
به گفته رییس هیات مدیره انجمن خیرین مدرسه ساز استان یزد 
ســال گذشــته ۷۸ پروژه خیری با  ۲۰۰ میلیارد تومان هزینه در 
استان یزد ســاخته و یا عملیات اجرایی آن آغاز  شدو از ابتدای 
سال جاری تاکنون ۳۵ پروژه خیری با 1۵۰ میلیارد تومان هزینه 

در دست ساخت است.
امیرحسین رادمنش  افزود: همچنین ۳۵ درصد از 1۰ هزار کلاس 
درس اســتان نیاز به تخریب و بازسازی داشت که با کمک خیران 

این عدد به ۲۲ درصد رسید.
وی اضافــه کرد: با توجه به اینکه ســاختمان های جدید به ویژه 
آپارتمان ســازی در مناطق مختلف مرکز استان رونق پیدا کرد  ، 
فضایی برای ساخت مدرسه پیش بینی نشد و در برخی مناطق از 
جمله بلوار فرودگاه، بلوار مدرس، بلوار حمیدیا، آزادشهر و بلوار 

دولت آباد، آموزش و پرورش با کمبود مدرسه مواجه است.
وی یادآور شد: به دلیل مهاجرت از سایر استان ها به یزد برای کار 
در واحدهای تولیدی و صنعتی ؛ اســتان با رشد 1۵ درصد دانش 
آموزی روبروســت  و خواهان همکاری مسئولان و خیران برای 

تامین فضای آموزشی هستیم.
وی ادامه داد: همچنین برخی پروژه هایی که با همت خیران ساخته 
شد  سهم آورده آنها 1۰۰ درصد پرداخت شد، اما سهم بخش دولتی 
در سال های گذشته تامین نشد و به همین دلیل برخی پروژه های 
خیری نیمه تمام است که این موضوع باعث گلایه خیران شد، لذا 
تقاضا داریم از ردیف بودجه های استانی و ملی این قبیل پروژه های 

نیمه تمام تعیین تکلیف و به اتمام برسد.
در پایان این نشست از 1۵ خیر مدرسه ساز استان یزد تجلیل شد.

استاندار خوزستان:

مسائل خوزستان قابل حل است 

آرزو توکلی ســرویس اســتان ها // دادستان 
عمومی و  انقلاب مرکز اســتان کرمان از صدور 
دستور فروش فوری ۳۱۱۹ قلم اموال موجود در 
انبارهای اموال تملیکی استان به منظور جلوگیری 
از تضییع امــوال توقیفی و رفع نیاز جامعه خبر 
داد و گفت: برخی از این کالاها بالغ بر ۱۰ ســال 
در انبارهای این سازمان موجود بوده اند اما اقدام 

عملی درباره تعیین تکلیف آنها انجام نشده بود. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ دادخدا سالاری در حاشیه 
بازدیــد از انبارهای اموال تملیکی در کرمان در جمع 
خبرنگاران افزود: صدور دســتورات قضایی لازم به 
منظــور فروش کالاهای موجــود در انبارهای اموال 

تملیکی در راستای تبصره ۲ ماده ۲1۵ قانون مجازات 
اسلامی و ماده 1۴9 آئین دادرسی کیفری انجام شده که 

در قالب دو مزایده در حال انجام است.
وی یادآور شــد: تاکنون بالغ بر ۳۰۰ میلیارد ریال از 
اموال موجود در انبارهای اموال تملیکی استان کرمان 
به فروش رسیده است. سالاری به نگهداری غیراصولی 
کالاهای موجود در انبارهای اموال تملیکی اشــاره و 
بیان کرد: شیوه نگهداری غیراصولی کالاها در انبارهای 
اموال تملیکی موجب کســر فاحش قیمت و کیفیت 
کالاهای موجود در این انبار می شده که مصداق تضییع 

اموال بیت المال است.
دادستان کرمان گفت: در چندین جلسه استانی بر لزوم 

تعیین تکلیف اموال موجود در انبارهای اموال تملیکی 
و نگهداری مطلوب کالاهای موجود تاکید شده بود اما 
به دلیل عدم انجام اقدام اجرایی لازم، ناچارا دستگاه 

قضایی استان به موضوع ورود کرده است.
وی با اشاره به پیگیری های دادستانی کرمان به منظور 
تعیین تکلیف کالاهای موجود انبارهای اموال تملیکی، 
افزود: از مدت ها قبل دغدغه دادستانی کرمان درباره 
جلوگیری از تضییع اموال موجود در انبارهای اموال 
تملیکی وجود داشته که در پی بازدیدهای رئیس کل 
دادگستری، بازرس کل استان و دادستانی از این انبارها 
و تعیین ناظر ویژه، روند ساماندهی این حوزه تسهیل و 

پیگیری شده است.

آرزو توکلی سرویس استان ها // فرمانده نیروی 
انتظامی استان کرمان با اشاره به دستگیری باند 
۱۰ نفره اراذل اتباع بیگانه، گفت: با کمیســیون 
اتباعی  کردیم  هماهنگ  استانداری  بیگانه  اتباع 
که مبادرت به چنین جرایمی می کنند با دستور 
قضایی و مصوبه کمیسیون آن فرد و وابستگانشان 

از ایران طرد شوند. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ سردار"عبدالرضا ناظری" 
در جمع خبرنــگاران در کلانتری 11 کرمان در زمینه 
دستگیری سارقین به عنف و اخلال گران نظم و امنیت 
عنوان کرد: اقدامات زیادی در ســطح استان در زمینه 
برخورد با اراذل و اوباش داشتیم که منجر به دستگیری 

مجرمین و متلاشی شدن باندهای آنان شده است.
وی از دســتگیری اعضای دو باند در کرمان که اعمال 
مجرمانه مرتکب می شــدند، ســخن به میان آورد و 
اظهار کرد: اعضای یکی از این باندها، ســه مرد و یک 
خانم بودند که خانم مجرم، افراد دارای طلا یا گوشــی 
در محل های خلوت را شناسایی و سه اوباش این باند 
سوژه ها را با قمه و چاقو تهدید و اقدام به سرقت اموال 

آنها می کردند.
فرمانده انتظامی اســتان کرمان افزود: تاکنون این باند 
چهار نفره به هشــت فقره سرقت اعتراف کردند، اما با 
توجه به ســوابق مجرمانه این افراد، قطعا سرقت های 

بیشتری در سطح شهر کرمان داشتند.
وی در توضیح بیشــتر خلاف های این باند گفت: این 
افراد در ملاء عام با تهدید چاقو مبادرت به زورگیری 
می کردند و اگر مالباخته ای در سطح شهر کرمان وجود 
دارد کــه به روش تهدید با قمــه و چاقو اموال وی را 
ســرقت کرده اند، حتما به کلانتری 11 کرمان مراجعه 

کند.
ناظری درباره باند دومی که متلاشی شده، اظهار کرد: 
این باند نیز با همدستی یک خانم، سه سارق و یک مال 
خر )طلاجات سرقتی خریداری می کرده است( سرقت 

به عنف داشته اند.
وی درباره شــگرد این باند نیز گفت: خانم به عنوان 
کارگر خدماتی وارد منزل مردم می شده است متاسفانه 
این خانم از طریق یکی از شرکت های خدماتی برای 
کار در منزل معرفی شــده و این خانم تمام نقاط خانه 
و محل نگهداری طلاجات را شناســایی، )مخصوصا 
خانه هایی که صاحبخانه آنها مســن بودند( و سپس یا 

خودش درب منزل را برای همدســتانش باز می کرد 
یا پس از خروج از منزل یا در اوایل شــب، سارقین 
وارد خانه و با تهدید صاحبخانه به وسیله چاقو اقدام به 

سرقت می کردند.
فرمانده نیروی انتظامی استان کرمان ادامه داد: تا کنون 
این افراد به هشــت مورد سرقت اعتراف کرده اند و با 
حکم قضایی فعلا تحویل زندان شده اند و این پرونده 
هنوز باز است و شاکیان می توانند با مراجعه به کلانتری 

پیگیر پرونده خود باشند.
وی تاکید کرد: کوچکترین مماشاتی با کسانی که اخلال 
در نظم و امنیت داشــته باشــند و اراذل و اوباشی که 
آرامش مردم را به هم زده و اموال مردم را به ســرقت 

ببرند، نخواهیم داشت.
ناظری رده سنی سارقین را 1۸ تا ۲۳ سال و سن مال 
خر را حدود ۴۰ سال و در ادامه سن خانم های این دو 

باند را 1۸ و 19 اعلام کرد.
وی درباره دستگیری مجرمین اتباع بیگانه که دستگیر 
شــده نیز گفت: متاســفانه 1۰ نفر از اراذل و اوباش 
دســتگیری اتباع بیگانه بودند که نزاع و سوءمصرف 
مشروبات الکلی داشــتند و به دلیل نزاعی که از قبل 
داشتند نظم یکی از بیمارستان های کرمان را نیز به هم 

ریختند.
فرمانده نیروی انتظامی اســتان کرمــان ادامه داد: این 
اتباع بیگانه سریعا شناسایی و دستگیر و تحویل مراجع 
قضایی داده شدند و با کمیسیون اتباع بیگانه استانداری 
هماهنــگ کردیم اتباعی که مبادرت به چنین جرایمی 
می کنند با دستور قضایی و مصوبه کمیسیون آن فرد و 

وابستگانشان از ایران طرد شوند.

فرمانده انتظامی استان کرمان اعلام کرد

اتباع بیگانه مجرم با همه بستگانشان طرد می شوند
دادستان کرمان اعلام کرد

کالاهای انبار اموال تملیکی کرمان پس از 1۰ سال تعیین تکلیف می شوند

  

مهران ســلطانی نژاد سرویس استان ها //نماینده ولی فقیه در استان و 
امام جمعه بوشهر گفت: مدارس استان بوشهر منطبق با معماری زیست 

بوم مناطق احداث شود.
به گزارش خبرنگاردریا، آیت الله غلامعلی صفایی بوشهری در بیست و سومین 
جشنواره خیران مدرسه ساز استان بوشهر اظهار داشت: تلاش های بسیار خوبی 
از سوی خیرین مدرسه ساز برای توسعه و گسترش فضاهای آموزشی در نقاط 
مختلف کشــور شکل گرفته است.وی با اشاره به اینکه مدرسه سرچشمه تولید 
انسان های بزرگ در آینده است اضافه کرد: مدرسه زمینه ساز شخصیت اجتماعی 

انسان و پنجره وجود انسان به حیات حال و آینده اجتماعی خودش است.
امام جمعه بوشهر با بیان اینکه مدرسه یک حرکت رو به جلو برای اقتدار کشور 

در فضای ملی و بین المللی است افزود: مدرسه ستاره پر فروغ و بی غروب تولید 
علم و آغاز وجود انسان از بی سوادی به باسوادی است.

وی اضافه کرد: اســتان بوشهر دارای پیشینه طولانی در ساخت مدرسه است و 
مدرسه سعادت بوشهر نخستین مدرسه خیرساز در کشور در 1۲۲ سال قبل به 

سبک نوین آموزشی با مشارکت خیران تأسیس شد.
صفایی بوشهری با اشاره به کاهش تعداد مدارس تخریبی در استان بوشهر ادامه 
داد: در سال 1۳9۴ هزار و ۲۰۰ کلاس درس تخریبی در استان بوشهر شناسایی 
شد که اکنون به ۷۰۰ کلاس رسیده است. وی بر لزوم نگاه ویژه به مناطق محروم 
در ساخت مدرسه تاکید کرد و گفت: تجهیزات سرمایشی، گرمایشی، آزمایشگاه 

و فضاهای ورزشی و فرهنگی استاندارد در مدارس ایجاد شود.

امام جمعه بوشهر:
مدارس استان منطبق با معماری زیست بوم مناطق احداث شود

 خیران مدرسه ساز در ساخت هنرستان ها مشارکت کنند

  
ن سند مالکیت آگهی فقدا

 نظر به اینکه بهبود / حیدری پوری فرزند جمعه به استناد دو فقره استشهادیه محلی بوارده شماره 1/1۵۶1۷مورخ 
1400/0۸/03 مدعی هستند که سند المثنی مالکیت ششدانگ یک قطعه آپارتمان به پلاک ثبتی ۶۵1 فرعی از 
۲۹4۵ اصلی ، مفروز و مجزا شــده از ۵۲۷ فرعی از اصلی مذکور، قطعه 13 در طبقه 4 و واقع در بخش 01 
ثبت ملک ناحیه یک بندرعباس به مساحت ۷3.0۵ متر مربع بشماره چاپی 1031۹۶ سری ه سال ۹۹ با شماره 
دفتر الکترونیکی 1400۲03۲313۶004۹13 که بنام بهبود / حیدری پوری فرزند جمعه شــماره شناسنامه 4 
تاریخ تولد 133۷/03/01 صادره از حاجی آباد دارای شماره ملی 34۷۹۸343۸۸ سپس به موجب سند رهنی 

شــماره 11۷13 مورخ 13۹۵/0۵/۲۵ دفترخانه اســناد رسمی شماره ۵4 شهر بندرعباس بنفع بانک مسکن به مبلغ ۹۵۶۲۷۹۷۶1 به مدت 
1۹۲ ماه و مازاد آن بموجب سند رهنی شماره 1۲10۷ مورخ 13۹۵/0۹/۲4 دفترخانه اسناد رسمی شماره ۵4 شهر بندرعباس بنفع بانک 
مسکن شعبه مرکزی بندرعباس به مبلغ 1۵1،0۶۶،۸۲۲ ریال به مدت ۶0 ماه ثبت شده در رهن قرار گرفته است ، بدلیل جابجایی مفقود 
گردیده است ، تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده ؛ لذا استناد ماده 1۲0 آئین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود 
هر کس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف 
 مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید در غیر این صورت وفق مقررات اقدام

 می گردد.1400/41۹م/الف          تاریخ انتشار : 1400/0۸/1۹ 
ابوالحسن دستوری- رئیس اداره ثبت اسناد واملاک منطقه یک بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

حسن سیلاوی سرویس استان ها // مدیر شرکت 
پخش فرآورده  های نفتی منطقه خوزســتان از 
ماهه  بنزیــن در ۷  افزایش ۲۰درصدی مصرف 
امسال در مقایســه با سال قبل خبرداد و گفت: 
بازگشایی مدارس و دانشگاه ها مصرف بنزین  با 

بیشتر نیز خواهد شد. 
به گزارش خبرنگار دریا ؛ نعمت الله نجفی ، در خصوص 
مصرف بنزین در خوزســتان اظهار کرد: با توجه به 
شرایطی که در بحث کاهش محدودیت های کرونایی به 
وجود آمده، ترددها در خوزستان افزایش یافته و این 

مساله باعث افزایش مصرف بنزین شده است.
وی افزود: در ۷ ماهه امســال روزانه ۳.۴میلیون لیتر 
بنزین در خوزستان مصرف شده که این میزان مصرف 
در مقایسه با مدت مشابه سال قبل ۲۰ درصد افزایش 

داشته است.
مدیر شرکت پخش فرآورده های نفتی منطقه خوزستان 
گفت: در صورت بازگشایی مدارس و دانشگاه ها در 
خوزستان به صورت حضوری، مصرف بنزین بیشتر 
نیز خواهد شد اما نگرانی از نظر تامین سوخت وجود 

ندارد. نجفی عنوان کرد: بازگشایی مدارس و دانشگاه 
باعث افزایش ترددها خواهد شد که این مساله نیازمند 
سوخت است و از این رو باید نسبت به تامین سوخت 
مورد نیاز مردم اقدام شود. در این زمینه ذخایر بنزین 
شرکت ملی پخش فرآورده های نفتی منطقه خوزستان 

کافی است و نگرانی در این زمینه وجود ندارد.
وی در خصوص کیفیت بنزین توزیع شــده، ادامه داد: 
بنزین توزیع شــده در کلانشهر اهواز بنزین یورو ۴ و 

با کیفیت است.

افزایش ۲۰ درصدی مصرف بنزین در خوزستان در ۷ ماهه امسال 

طرح: بیتا هوشنگی



آگهی مزایده )نوبت دوم (  
اجرای احکام مدنی دادگستری بندرعباس شعبه سوم به موجب پرونده اجرایي 000034۷ و کلاسه ۹۹0۹۹۸۷۶1۹۸010۸0 با توجه به اینکه محکوم علیهم 
ورثه مرحوم علي ذاکري گورزانگي محکوم به پرداخت سی میلیون ریال بر مبناي شاخص نرخ تورم بازگو شده از بانک مرکزی به نرخ روز از محل 
ماترک بلامعارض متوفي بابت مهریه خانم مهناز دهقانی کفترک فرزند الماس و خسارات دادرسي میباشند در همین راستا یکدستگاه آپارتمان مسکونی 
بنام مرحوم علي ذاکري گورزانگي واقع در بندرعباس-محله چهارصد دستگاه-بلوار ثار الله-کوچه محراب سوم- ساختمان زاهدي که طي مبایعه نامه 
سال 13۹۷ از مالک قبلي خانم زینت زاهدي دهوئي )پلاک ثبتي شماره13۶۵ فرعي از ۵1۲4 اصلي در ناحیه 1 بندر عباس( خریداری نموده، توقیف و 

ارزیابی گردید که از طریق مزایده کتبي با شرایط ذیل به فروش می رساند:
 موضوع مزایده و نظریه کارشناس:

 1-ملک موردنظر عبارتست از یک باب آپارتمان واقع در بندر عباس-محله چهارصد دستگاه - بلوارثار الله - کوچه محراب سوم- ساختمان زاهدي
 ۲-مطابق اظهارات سازنده ملکي که آپارتمان در آن واقع گردیده ایشان به تازگی اسناد تفکیکي هر آپارتمان را اخذ و اسناد تمامی واحدها را به خریداران منتقل نموده است. علي 
هذا، در خصوص انتقال سند مالکیت واحد مذکور، بعلت فوت علي ذاکري گورزانگي مراحل انتقال سند تا تعیین تکلیف قانوني متوقف مانده است ، بهمین دلیل مشخصات سند 

آپارتمان مذکور مطابق تصویر سند ابرازي به شرح زیر میباشد:
 *عرصه و اعیان یکدستگاه آپارتمان مسکونی به شماره 13۶۵ فرعي از ۵1۲4 اصلي قطعه سه تفکیکي مفروز ومجزا شده از ۸0 فرعي از اصلي مذکور بخش یک ناحیه یک 
بندرعباس به مساحت 10۸/۸۵ )صدو هشت وهشتادوپنج صدم( متر مربع واقع در سمت غربی طبقه دو به انضمام انباري قطعه چهار تفکیکي به مساحت 3/14 )سه و چهارده 

صدم( متر مربع-مالک: خانم زینت زاهدی دهوئي
 3- مشخصات فني: نمای ساختمان سنگ ، کف پارکینگ موز ائیک، نمای دیوار مشاعات از سرامیک، آپارتمان مذکور در طبقه دو، داراي دو اتاق خواب ، درب ورودي ضد 
سرقت ، کف سرامیک، دیوارها و سقف گچ کاري ساده، دارای بالکن با درب مشرف به پذیرایی، آشپزخانه اپن با کابینت ام دی اف، سرویس بهداشتي و حمام مجزا با دیوار و 

کف کاشی و سرامیک.
با عنایت به مراتب فوق و باتوجه به موقعیت ، کیفیت، مساحت، کاربري وصرف نظر از احراز اصالت و صحت اسنادو اثبات هرگونه مالکیت وانتساب آن به هر شخص حقیقي 
و حقوقي، موارد بازداشتي، رهني، سوابق ثبتي ومالکیتي )مانند مصادره اي بودن(، هرگونه موانع قانوني جهت نقل و انتقال، هرگونه بدهي به اشخاص حقیقی ویا حقوقي ویا 
سایر موسسات و نهادهاي دولتي یا خصوصي، تعهدات ودیوني که ممکن است وجود داشته باشد و همچنین بدون مستحق اللغیر بودن، ارزش ملک مورد باتوجه به جمیع 
جوانب دیگر در امر قیمت گذاري بخصوص نرخ عرفي ومعاملات املاک در منطقه وقوع ملک جمعا به مبلغ 11/۵۹4/100/000 ریال )یازده میلیارد و پانصدونودوچهار میلیون 

ویکصدهزار ریال( بر آورد و اعلام میگردد.
 شرایط مزایده: 

-فروش نقدي است و حداکثر پرداخت بهاء یک ماه می باشد -کلیه هزینه های مربوط به معامله و هزینه هاي انجام مزایده به عهده خریدار مي باشد
 IR۲۲01000010۶۲01۲۹0۷۶۸۵۹۶۲ پیشنهاد دهندگان باید قبل از انجام مزایده با هماهنگی اجرای احکام ده درصد مبلغ ارزیابي شده را به صورت نقدي به حساب شماره - 
به نام تمرکز وجوه سپرده دادگستري نزد بانک ملي پرداخت وفیش مربوطه را به دفتر اجرای احکام حقوقي بندرعباس شعبه سوم تحویل نمایند - اجرای احکام در قبول یا رد 
پیشنهادات مختار است - مزایده در روز دوشنبه مورخ 1400/0۹/0۸ ساعت 10:00 به صورت حضوري در محل دفتر شعبه سوم اجرای احکام حقوقي بندرعباس به عمل می آید 
برنده شخصي است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید -در صورتي که برنده تا یک ماه از جلسه مزایده و با انقضای مهلت از پرداخت بهای مورد مزایده خودداری نماید مسئول 
کسر احتمالي قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفاء مي شود و سپرده تا تعیین کسر قیمت و خسارات وارده مسترد نخواهد 

شد. - متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاعات بیشتر می توانند به دفتر شعبه سوم اجرای احکام حقوقي بندر عباس مراجعه نمایند .

یونس كمالي- دفتر شعبه سوم اجرای احکام مدني دادگستري بندر عباس 
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فرهنگ وهنر

دست های عظیم از اکسپوی دوبی سر درآورد 
 سرویس فرهنگی // جدیدترین بخش از پروژه هنری دست های 
عظیم هنرمند فرانسوی چندی پیش در اکسپو ۲۰۲۰ دوبی رونمایی 
شد.  »سایپ«)Saype( هنرمند فرانسوی ـ سوئیسی این بار اکسپو 
دوبی را به جدیدترین مقصد بخش دیگری از پروژه  هنری »فراتر 
از دیوارها« انتخاب کرده اســت.این هنرمند چندی پیش از نقاشی 
بزرگی از دست های گره زده شده در پارک الفرسان اکسپو ۲۰۲۰ 
دوبی برای روز ملی سوئیس رونمایی کرده است.این نقاشی عظیم 
از زمین چندان مشــخص نیست اما از آسمان می توان دو دست به 
رنگ ســیاه و سفید را مشاهده کرد که به نشانه دوستی در هم گره 
زده شده اند. این نقاشی فضایی معادل 1۵۰۰ متر مربع را دربرگرفته 
و برای تکمیل آن ۲1 ســاعت زمان صرف شده است.این پروژه 
هنری که دست های در هم گره شده را به تصویر می کشد با هدف 
زنجیره بزرگ انسانی در سراسر جهان خلق شده است که پنج قاره 
را به یکدیگر متصل می کند. »سایپ« برای خلق آثار هنری روی 
چمن شناخته شده است و برای خلق آثار هنری اش بر روی چمن 
از ماده ای سازگار با محیط زیست استفاده می کند که با استفاده از 
ذغال و گچ ساخته می شــود.این یازدهمین اثر از این مجموعه به 
شمار می رود و این هنرمند پیش از این از سایر آثار این مجموعه در 

غرب اروپا، غرب آفریقا، استانبول و کیپ تاون رونمایی کرده بود.

کارت واکسن؛ شرط جدید عضویت در کتابخانه ملی
 سرویس فرهنگی // داشتن کارت واکسن به شرایط لازم برای 
عضویت در کتابخانه ملی اضافه شد. سازمان اسناد و کتابخانه ملی 
با اعلام این خبر نوشــته است: تمدید عضویت در کتابخانه ملی به 
شرط ارائه کارت واکسن انجام می شود.بنا بر اعلام، عضویت جدید 
و تمدید عضویت در کتابخانه ملی ایران به شــرط دارا بودن کارت 

دیجیتالی و کاغذی امکان پذیر خواهد بود. 

یوسف تیموری هم مجری شد
  سرویس فرهنگی //مسابقه »همزاد من« با اتمام مرحله پیش 
تولید ظرف روزهای آتی مقابــل دوربین خواهد رفت. همزاد من 
عنوان مســابقه ای به نویســندگی و کارگردانی مســعود حقی و 
تهیه کنندگی محســن اسدالهی اســت که از اواسط تابستان امسال 
پس از اخذ مجوز از ساترا وارد مرحله پیش تولید شده و با اتمام 
ساخت دکور و انتخاب کامل عوامل بزودی وارد فاز تولید می شود. 
یوسف تیموری بازیگر شناخته شده سینما و تلویزیون اجرای این 
مسابقه را بر عهده گرفته است. این اولین تجربه اجرای تیموری پس 
از ســال ها حضور در عرصه بازیگری محسوب می شود. »همزاد 
مــن« با آیتم های مختلف و مفرح رقابتی میان دو گروه چهره های 
مطرح هنری، ورزشی و سیاسی به همراه یکی از دوستان یا اعضای 
خانواده شان و برخی اینفلوئنسرها است. هر دو گروه در نهایت برای 
جایزه 1۲۰ میلیون تومانی با یکدیگر به رقابت می پردازند. فصل 
اول این مســابقه ۲۵ قسمت دارد و پخش آن نیز به احتمال فراوان 

از اواخر آذر ماه از یکی از پلتفرم های داخلی آغاز خواهد شد. 

خبر

                                        دادنامه  
پرونده کلاسه 140040۹۲0000۸۷۲۹۲۸ شعبه دادگاه اصل 4۹ قانون اساسی استان هرمزگان تصمیم نهایی شماره 1400403۹0001۹11۹۵۷.  

شاکی : ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( به نشانی استان تهران - شهرستان تهران - شهر تهران - خالد- اسلامبولی - کوچه -1۷ ستاد - اجرایی فرمان 
امام )ره( با نمایندگی آقای  احسان کشاورز فرزند احمد . اتهام : شکایت بر خلاف واقع در دعاوی اصل 4۹ قانون اساسی 

گردشکار: بتاریخ نهم آبان ماه یکهزارو چهارصد پرونده کلاسه 140040۹۲0000۸۷۲۹۲۸ تحت نظر است . دادگاه به تصدی امضاء کننده ذیل تشکیل 
است ملاحظه می گردد از نمایندگی محترم ستاد اجرائی فرمان حضرت امام )ره( در استان مکاتبه ای به شماره 1۸1/1434۲۵/ن- مورخه 1400/04/۲۸ 
گردیده و با توجه به اینکه امکان هر گونه اقدام جهت تعیین تکلیف قانونی ملک موضوع پرونده منوط به صدور حکم سرپرستی گردیده دادگاه با عنایت 
به جمیع اوراق و محتویات پرونده با استعانت از درگاه احدیت متعال در خصوص درخواست ستاد یاد شده بشرح آتی مبادرت به صدور رأی می نماید.

 قرار سرپرستی : 
در خصوص یک قطعه زمین واقع درشهرستان بندرلنگه ، بندرکنگ قبل از مسجد جامع روبروی قصابی محمدی پور به مساحت ۲00 متر مربع که حسب پاسخ شماره 1۸۷/۹4۶ 
مورخ 1400/03/۲3 کارشناس رسمی دادگستری در امور ثبتی ملک مذکور غیر محصور و فاقد سابقه ثبتی معرفی واعلام داشته اند امکان تصرف از سوی اشخاص زمین خوار 
و سودجو میباشد با عنایت جمیع اوراق و محتویات پرونده قطعه مذکور متضمن این مطلب است و فاقد سابقه ثبتی می باشد ، لذا به منظور جلوگیری از سوء استفاده و تصرف 
در ملک، لازم است یک مرجع قانونی با تصدی موقت اموال نسبت به تهیه گزارش جامع و اداره موقت اموال تعیین شود تا از حقوق صاحبان حق اعم از اشخاص حقیقی و یا 
حقوقی محافظت نموده و مانع تضییع آن شود دادگاه با استناد به تبصره های مواد 10 و ۲0 اصلاحیه آیین نامه نحوه رسیدگی به پرونده های موضوع اصل 4۹ قانون اساسی قرار 
سرپرستی نمایندگی ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( استان هرمزگان را در ملک مذکور صادر و اعلام می دارد براساس این تصمیم ستاد موظف خواهد بود وفق مقررات 
و تا زمان صدور رای دادگاه صالح در ماهیت موضوع و تعیین تکلیف قطعی مال موضوع پرونده نسبت به انجام وظایف قانونی خود اقدام و گزارش اقدامات خود را مستمراً به 
این دادگاه ارائه نماید . مقرر است دفتر مراتب به ستاد اجرایی فرمان حضرت امام )ره( نمایندگی هرمزگان ابلاغ تا پس از انجام اقدامات قانونی و ارائه گزارش دادگاه وفق ماده 

10 قانون صدرالبیان تصمیم بعدی را اتخاذ نماید . 
مختار صادقی - رئیس دادگاه اصل 49 قانون اساسی هرمزگان
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سرویس فرهنگی // اعلام رسمی خبر راه انداری 
کنســرت های حضــوری از اول آذر ماه با چند 
پرسش اساسی همراه است؛ اینکه آیا این آغاز با 
افزایش نجومی قیمت بلیت ها مواجه خواهد شد 
و در این صورت آیا از این کنسرت های حضوری 
اســتقبال مناسبی می شــود؟ و اینکه بر فرض 
استقبال از این اجراها، آیا می توان سلامت انبوه 
تماشاگری که پس از مدتی تعطیلی قصد حضور 

در کنسرت های حضوری را دارند تضمین کرد؟ 
همچنیــن بر فرض تعطیلی ادامه دار کنســرت ها، باز 
هم ســوالی اساســی به میان می آید؛ در شرایطی که 
بســیاری از هنرمندان کشورمان در این مدت تعطیلی، 
به اجراهای خارج از کشور و برگزاری کنسرت ها در 
کشــورهای همسایه از جمله تاجیکستان و ترکیه و ... 
روی آورده اند، تکلیف خروج این همه ارز از کشــور 
چه می شــود؟ و اساســا تا چه زمان می توان به این 
خاموشــی ادامه داد؟! قریب به دو ســال از خاموش 
شدن چراغ کنســرت های حضوری می گذرد. در این 
مــدت تعداد محدودی اجرا در فضای باز جزیره کیش 
یا تهران و برخی شهرســتان ها به روی صحنه رفت که 
البته برگزاری همین اجراها هم با انتقادهایی همراه بود.

از طرفی در این مدت سازمان های متولی فرهنگ چون 
بنیاد رودکی یا سازمان فرهنگی هنری شهرداری ترتیب 
برگزاری کنسرت های آنلاین را برای هنرمندان می دادند 
ولی عمدتا خود هنرمندان حداقل طی صحبت هایی که 
داشــتند از تعداد برگزاری این اجراها رضایت چندانی 
نداشــته و معتقد بودند این امر تــا زمان حضور کرونا 
باید به یک اتفاق روتین بدل شود تا جبرانی باشد برای 

مشکلات عدیده مالی.
ضمن اینکه برگزاری دوباره کنســرت های حضوری 
از ســال گذشته با حاشیه هایی به لحاظ انتخاب زمان 
نامناســب برای کنسرت ها به جهت طرح منع رفت و 
آمد شــبانه و یا افزایش قیمــت بلیت ها همراه بود. به 
عنوان نمونه ســال گذشــته در آبان ماه خبر »شروع 
دوباره کنســرت ها به شرط اتمام پیش از ساعت 1۸« 
حاشیه ساز شــد؛ این امر بیش از آنکه راه حلی تلقی 
شود برای به جریان افتادن چرخ اقتصاد هنر موسیقی 
در اوج کرونا، بازی رســانه ای تعبیر شــد که به نوعی 
توپ را در زمین هنرمندان و برگزارکنندگان کنسرت ها 

می انداخت.
درواقع از سرگیری کنســرت های موسیقی در دوران 
کرونا، در دولت قبل به خبری تبدیل شد که هر از گاهی 
مطرح می شــد اما پای اجرای آن که به میان می آمد، 
گویا کسی جرأت پذیرفتن عواقبش را نداشت. همچنین 
در آن زمان به عقیده شــرکت ها، برگزاری کنسرت با 
ظرفیت ۳۰ تا ۵۰ درصد ظرفیت ســالن و یک سانس 

در روز، توجیه اقتصادی مناسبی هم نداشت.
امــا بــا روی کار آمــدن دولــت جدید و تســریع 
واکسیناســیون عمومی، بار دیگر خبر از ســرگیری 
کنسرت ها به موضوعی جدی در بین متولیان فرهنگی 
بدل شده است. محمود شــالویی ـ سرپرست معاونت 
هنری وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی ـ چندی پیش 
از تهمیداتی که برای برگزاری کنســرت های حضوری 
در نظر گرفته اند گفــت و توضیح داد اکنون در دوران 
کرونا به مرور به مقطعی می رسیم که چراغ کنسرت های 

حضوری موسیقی روشــن و امکان حضور مخاطبان 
فراهم می شود.

این مقام مســوول ادامه داد که امیدوار است با رعایت 
شیوه نامه های بهداشــتی برای ایجاد شرایط مطلوب 
ســالن ها جهت میزبانی مخاطبان و واکسیناسیونی که 
به صورت عمومی و پرشتاب انجام می گیرد، به زودی 

شاهد برگزاری کنسرت های زنده باشیم.
چند روز بعد از این اعلام، جلســه هم اندیشــی برای 
از ســرگیری اجراهای صحنه ای موســیقی با حضور 
شــرکت های برگزارکننده و نماینده سالن ها برگزار و 
اعلام شد که سالن ها شــرایط خود را برای برگزاری 
کنســرت اعلام کنند تا دفتر موســیقی و شرکت های 
برگزارکننده با بررســی و ارزیابی دقیق و با توجه به 
نظرات ارائه شــده، در روزهای آینده به نتیجه اجرایی 
برســند. و در ادامه هم وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی، 
دوشــنبه ـ 1۷ آبان ماه ـ با حضور در همایش پدافند 
غیرعامل و رسانه پایدار در اعلامی از امکان بازگشایی 
مکان های فرهنگــی هنری مانند کنســرت ها از اول 
آذر ماه خبر داد. او در این راســتا اعلام کرد، »امروز 
می توانیــم بگوییم از اول آذر ماه مراکز فرهنگی هنری 
کنسرت ها و تئاترها می توانند با رعایت شیوه نامه های 
بهداشــتی آغاز به کار کنند.« وزیر ارشاد در عین حال 
این نکته را هم متذکر شــد که اگــر به هر دلیل رنگ 
شهر از نارنجی به قرمز تبدیل شد، دوباره فعالیت ها را 
متوقف خواهند کرد. اکنون در راســتای امکان آغاز به 
کار کنســرت های حضوری، با دو تن از تهیه کنندگان 
موســیقی گفت وگو کردیم و نظر آنها را درباره آغاز 

برگزاری کنسرت های  حضوری جویا شدیم.
 پیام مســرت بخش بازگشایی کنسرت ها و یک 

نگرانی

محمدحســین توتونچیــان ـ تهیه کننده موســیقی ـ 
پیش بینی می کند که به علت افزایش تورم در دو سال 
اخیر و بالا رفتن هزینه های برگزاری کنسرت، از اجاره 
سالن ها گرفته تا اجاره مســائل فنی، به ناچار شاهد 

افزایش قیمت در بلیت های کنسرت خواهیم بود.
او می گویــد: در تمام جهان پس از واکسیناســیون به 
مرور شــروع کردند به حمایت از تمامی مشاغل خود؛ 
مخصوصا شــغل هایی که به هر حــال از بین رفته بود 
و هیچ ادامه حیات و همکاری نداشــت. حمایت اولیه 
آنها اینگونه بود که وام های بلندمدت بدون ســودی را 
در اختیار آن مشاغل قرار دادند که بتوانند کارمندهای 
خود را نگه داشــته و کســی را اخراج نکنند تا بدین 
صورت آمار بیکاری کشورشــان بالا نرود. گرچه که 
در ایران به برخی از اهالی تئاتر تنها مبالغ ناچیزی در 
حد یک میلیون تومان وام داده شد که معلوم نیست این 
مبلغ چه کمکی می توانست به آنها داشته باشد. البته به 
اهالی موسیقی هیچ کمکی نشد گویی ما جزو مغضوبین 
قرار داریم. این تهیه کننده موسیقی ادامه می دهد: بعد از 
بــه روی کار آمدن دولت جدید و عملیات تغییر وزیر، 
سرپرســت معاونت هنری اعلام کرد که طی تعاملی که 
با ســتاد مقابله با کرونا به عمل آمده، سالن های تئاتر 
و کنســرت می توانند با ظرفیــت ۵۰ درصد کار خود 
را شــروع کنند. این امر برای اهالی موســیقی و تئاتر 
بسیار مسرت بخش بود که بتوانند صرف نظر از درآمد 
مالی و فعالیت اقتصادی، مجددا به صحنه بازگشــته و 

فعالیت های هنری خود را شروع کنند.
این تهیه کننده موســیقی تصریــح می کند: تنها چیزی 
که اکنون تهیه کنندگان موســیقی و مسوولان را نگران 
می کند و به تبع فشــارش بــه دوش مردم خواهد بود، 
این اســت که در دو سال گذشــته که کنسرت برگزار 

نشده است، تمامی ارگان های مختلف کشور با افزایش 
هزینه ها و افزایش مخارج روزمره و جاری خود مواجه 
بوده اند. در نتیجه همه ما شاهد گرانی سراسری بوده ایم 

که این مقوله از سالن های کنسرت نیز مستثنا نیست.
 حضورهای ۵۰ درصدی و درآمدهای نصفه

او درباره تعیین قیمت بلیت های کنسرت توضیح می دهد: 
در جلسه ای که ســالن های کنسرت با تهیه کنندگان و 
سرپرست محترم دفتر موسیقی وزارت فرهنگ و ارشاد 
اســلامی برگزار کردند، مقرر شد که قیمت های جدید 
خود را پس از دو ســال به کنسرت گذاران اعلام کنند 
که بر اســاس افزایش دوبرابری هزینه ها، سالنی که با 
۵۰ درصد ظرفیت آن مواجه هستیم و درآمدمان نصف 

خواهد بود، بتوانیم کار را آغاز کنیم.
توتونچیان ادامه می دهد: ســالن های کنســرت گذار، 
فضای خود را در دو بخش اجاره می دهند. بخش اول 
خود سالن و بخش دوم پروداکشن است که مجموعه ای 
از تیم های نور، صدا، ال ای دی و تصویر و عوامل فنی 
اســت. البته این بخش از سالن ها به بخش خصوصی 
اجاره داده شده است که آنها نیز اعلام کرده اند با کمتر 
از 1۰۰ درصــد افزایش قیمت هزینه های خود حاضر 
نیســتند سیستم های شان را حتی روشن کنند. البته این 
درخواســت طبیعی اســت؛ چون تمامی تجهیزات و 
امکانــات خود را با دلار تهیــه می کنند و قیمت دلار 
نیز نسبت به سه سال پیش سه برابر افزایش پیدا کرده 
اســت. او تصریح می کند: برآیند هــر دو مقوله باعث 
می شود که افزایش قیمت بلیت زیادی را شاهد باشیم 
که باز هم تهیه کنندگان موسیقی به اتفاق تصمیم گرفتند 
حداقل تا پایان ســال جاری قیمت بلیت ها را کمتر از 
قیمت بلیت های کیش ارائه کنند. اما این امر به همکاری 
ســالن ها نیاز دارد. از طرفی قرار بود که ســالن دارها 

قیمت اجاره سالن ها را تا چهارشنبه هفته گذشته به دفتر 
موســیقی وزارت فرهنگ ارائه کنند ولی گویا هنوز به 
اجماع نرسیده اند که قیمت اجاره تأسیسات، تجهیزات، 

تیم های فنی و خود سالن چقدر خواهد بود.
 قیمت بلیت کنسرت ها به زودی تعیین می شود

این تهیه کننده موسیقی تصریح می کند که اگر هزینه های 
اعلامی از ســمت سالن دارها سرسام آور و وحشتناک 
باشد، که گویا قرار است همین طور باشد، مجبوریم با 
جریاناتی رو به رو شویم که خودشان هم با آن موافق 
نیستند. او بیان می کند: بر اساس شنیده ها، سالن دارها 
دور هم جمع شده و به یک اجماعی رسیده اند که نتیجه 
آن نامه ای به دفتر موسیقی وزارت ارشاد ارائه خواهند 
کرد. برآیند این گفتمان تعیین قیمت بلیت های کنسرت 

خواهد بود.
 بازگشایی کنسرت ها امید را زنده نگه می دارد

همچنین میلاد ماهان راد ـ مدیر عامل موسسه فرهنگی 
هنری »لیما« ـ ، با بیان اینکه ســال ها زمان لازم است 
تا شــرایط صنعت موســیقی به قبل از کرونا برگردد، 
می گوید: در مطالعاتی کــه در ماه های ابتدایی بحران 
کرونا در حوزه های اقتصادی صورت گرفته بود، زمان 
مورد نیاز برای بازگشت به شرایط قبل از کرونا را بیش 
از دو برابر زمان کرونا پیش بینی کرده بود و معتقدم این 
زمان در ایران و به ویژه در حوزه صنعت موسیقی بیش 

از این خواهد بود.
 او همچنین با بیان اینکه بازگشــایی کنسرت ها امید 
را به این صنعت برای جبران شــرایط بســیار سخت 
بحران کرونا زنده نگه می دارد، ابراز امیدواری می کند 
تمهدیدات لازم برای این موضوع هر چه سریع تر نهایی 
شــود. این تهیه کننده موســیقی از آسیب های فراوان 
صنعت موسیقی و عدم امکان جبران آن در مدت زمان 
کوتاه به عنوان یکی از مهم ترین دلایل بررسی شرایط 

لازم برای بازگشایی کنسرت ها یاد می کند. 
ماهــان راد ادامه می دهد: ایجاد شــادی در مبارزه با 
بحران های اجتماعی ناشــی از کرونا و توجه جدی به 
این امر بعد از بازگشــایی کنسرت ها، اهمیت بسیاری 
دارد کــه باید لحاظ شــود. فــارغ از اینکه فعالان و 
هنرمندان موســیقی کشور در ســطوح مختلف دچار 
مشــکلات فراوانی هســتند اما ثابت کردنــد که در 
بحران های همه گیری مانند کرونا بدون چشــم داشت 
مالی در کنار مردم سرزمین خود هستند و برای آنها با 

تمام توان کار می کنند.
او همچنین پیشنهاد می کند که دولت در راستای حمایت 
از صنعت موســیقی، در مورد ارائــه تخفیف در اجاره 
سالن ها، بیمه شرکت کنندگان و هنرمندان و ارائه یارانه 

کوتاه مدت، با تهیه کنندگان موسیقی همکاری کند.
این تهیه کننده موســیقی با اشــاره به تبعیض هایی که 
نسبت به صنعت موســیقی در مقابل سایر بخش ها در 
تصمیــم گیری های ملی وجــود دارد، ابراز امیدواری 
می کند که با توجه بــه مذاکرات جدیدی که با مدیران 
جدید وزارت فرهنگ و ارشــاد اسلامی در خصوص 
اتصال سامانه های بلیط فروشی به سامانه افراد واکسینه 
شده و بازگشایی با ظرفیت پنجاه درصدی در شرایط 
فعلی صورت گرفته است، این مشکلات برطرف شود و 

به زودی شاهد برگزاری با ظرفیت کامل باشیم./ایسنا
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قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

 سرویس فرهنگی // در نشست خبری، برنامه های 
هفته کتاب در موسســه خانه کتاب و ادبیات ایران 

تشریح شد. 
علی رمضانی مدیر عامل موسســه خانــه کتاب و ادبیات 
ایران، در نشســت خبری برنامه های هفته کتاب، گفت: ما 
رسانه را یار دوم خود و بال پرواز کتاب می دانیم. در ستاد 
هفته کتاب از قبل برنامه های نهادهای مردمی و انجمن های 
صنفی طراحی شده است. »جای خالی را با کتاب خوب پر 

کنیم« شعار هفته کتاب امسال است.  وی ادامه داد: به رسم 
هر سال روزهای هفته کتاب نامگذاری شدند و هرکدام از 
روزهای هفته کتاب، نمایانگر یک قشــر، معنی و مضمون 
هستند. شروع هفته کتاب با نام کتاب و کتابدار نامگذاری 
شــد. روزهای دیگر با نام های کتاب خوب، یار همیشــه 
همراه، کتاب زبان فارسی، شعر و ادبیات داستانی، کتاب و 
رسانه، هم افزایی و تعاملات کتاب، خانواده و سبک ایرانی 
اســلامی، ناشران کتابفروشی ها و ارکان صنعت نشر، کتاب 

مادران شهدا و زنان در دفاع مقدس، کتاب کودک و نوجوان 
آینده و نسل مجازی نامگذاری شدند. 

مدیرعامل مؤسســه خانه کتاب و ادبیات ایران اظهار کرد: 
از جمله شــاخص ترین برنامه های هفته کتاب که بیش از 
1۵ ســازمان و نهاد در برگزاری برنامه های آن مشارکت 
دارند، می توان به تجدید بیعت با آرمان های امام خمینی )ره( 
اشاره کرد. تجلیل از برگزیدگان حوزه کتابخوانی، کتابداران 
و کتابخانه های برتر و ســایر ارکان حوزه کتاب در تالار 
وحدت از دیگر برنامه هاست. وزارت آموزش و پرورش 
هم جشنواره دانایی و توانایی و دومین جشنواره کتاب سال 

معلم را اجرا می کند. 

برنامه های ویژه هفته کتاب تشریح شد 

آغاز کنسرت های زنده؛ بیم و امیدها 

  

   ســرویس فرهنگی // ۴۰قصه گــو به بخش 
بین الملل بیست وســومین جشنواره بین المللی 
قصه گویی کانــون پرورش فکــری کودکان و 

نوجوانان راه یافتند. 
هیات داوران بخش بین الملل جشــنواره قصه گویی 
متشکل از احسان رضایی نویسنده، مدرس نویسندگی 
و روزنامه نگاری و داور جایزه های داستان نویســی، 
اعظم قاســمی فلاورجانی مدرس دوره های ادبیات، 
داور جشنواره های قصه گویی و مدیر دپارتمان قصه 
در سرزمین قصه های کهن و بهاره جهاندوست مسئول 
کمیته بین الملل جشــنواره قصه گویــی و قصه گوی 
بین المللــی، از میان 1۵۰ شــرکت کننــده ایرانی و 
خارجی، ۴۰ قصه گو را بــرای اجرای پایانی در این 
بخش انتخاب کردند. بر همین اساس، ۲1 قصه گوی 

خارجی و 19 قصه گــوی ایرانی در بخش بین الملل 
جشــنواره قصه گویی به رقابت می پردازند.  اوشــا 
ونکاترامان، دیواکی بهوجانگ گجره، مِهِر گِهی، نیاتی 
وایدیامهتا، شالینی باجاج و هِما سوبرامانیان هر پنج 
قصه گو از کشور هند، مارسلا سابیو از آرژانتین، نور 
اظهر ایشــاک از مالزی، شاینا جونز از غرب آفریقا، 
پاتریک مُهر از سوئیس، بئاریس کوئینتانا واله از کوبا، 
راکوئل لوپز از اسپانیا، ورونیکا آنتی پولو از فیلیپین-
کانادا، روبن کوربت از مکزیک، بالتســی تساتسی از 
آفریقای جنوبی، آرگین کوبین از ترکیه، احمد راشدی 
از عمــان، رایده قرمازی از تونــس، پائولا بالبی از 
ایتالیا، بونی فاســه اوفوگو از غــرب آفریقا و حیتام 
شکری از مصر، قصه گویان خارجی راه یافته به بخش 
بین الملل جشنواره قصه گویی هستند. همچنین کیمیا 

یعقوبی گــودرزی، فرزانه صادقی، مهدی محمدیان و 
بهناز مهدیخواه هر چهار نفر از تهران، مرضیه پولادی 
باغبادرانی، مصطفی جعفری خوزانی و مریم سامی هر 
ســه از اصفهان،   محسن ساجدی فر، داود ریحانی و 
غلامرضا جهانپا هر ســه از خراسان رضوی، طاهره 
اصفهانی از کردســتان، فریده محمــودی از مرکزی، 
فاطمه محمودی از آذربایجان شــرقی، لیلا ابراهیمی 
از قزوین، زهــرا اتحادی از یزد، افســانه بازیار از 
آذربایجان غربی، سوسن حیاتی و قمر غلامیان هر دو 
از بوشهر و آسیه رحمتی از خوزستان، 19 قصه گوی 

ایرانی هستند که به بخش بین الملل راه پیدا کرده اند. 
مرحله پایانی بیست وســومین جشــنواره بین المللی 
قصه گویی کانون پرورش فکری کودکان و نوجوانان 

همزمان با شب یلدا برگزار می شود. 

4۰ قصه گو به مرحله پایانی بخش بین الملل جشنواره قصه گویی راه یافتند
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حوادث
  
 

پدرم خیلی خوب می دانســت که من دختری عاطفی با رفتارهای 
هیجانی هستم و لیاقت داشتن گوشی تلفن همراه را ندارم چرا که 

به راحتی تحت تاثیر تعریف و تمجید دیگران قرار می گیرم و... 
   دختر 22 ســاله که در پی یک آشــنایی تلگرامی با پســری جوان آینده 
 اش را به تباهی کشــیده اســت در حالی که از شدت شــرم نگاهش را به 
سنگفرش های اتاق مشــاور و مددکار اجتماعی کلانتری دوخته بود درباره 
چگونگی این رسوایی بزرگ گفت: پدرم کارمند است و اوضاع مالی خوبی 
دارد امــا از نظر عاطفی روابــط خوبی با مادرم نــدارد . من تنها با خواهر 
 بزرگم درددل می کنم که هفتــه ای یک بار به منزل ما می آید، با وجود این  
مدت هاســت از همین ارتباط صمیمانه با خواهرم نیز لذت نمی برم چرا که 
فرزندانش بیش فعال هستند و آن قدر سروصدا به راه می اندازند که به راحتی 
نمی توانم در کنار خواهرم بنشــینم و با او گفت و گو کنم از سوی دیگر نیز 
برادری نداشــتم تا از من حمایت کند و من هم در کنار او احساس غرور و 
آرامش داشته باشم چرا که همواره با مادرم درگیر بودم و از نظر اخلاقی هیچ 
گاه به تفاهم نمی رسیدیم. اوهمیشه نمرات ضعیف درسی ام را به سرم می کوبید 
و مرا با دخترعموی درس خوانم مقایسه می کرد. مادرم مدام از نوع پوشش 
و ســلیقه ام در انتخاب لباس  یا هرچیز دیگری ایراد می گرفت و مسخره ام 
 می کرد حتی گاهی مقابلم می ایســتاد و با حالت عصبانیت نه تنها سرزنشم 
می کرد بلکه فریاد می زد »تو را دوست ندارم« به همین دلیل همیشه احساس 
تنهایی می کردم و پدرم را تحت فشــار گذاشته بودم تا برایم گوشی هوشمند 
بخرد ولی پدرم که به خصوصیات اخلاقی من واقف بود به هیچ وجه حاضر 
نمی شد این نوع گوشی را برایم بخرد چرا که معتقد بود من دختری احساسی 
و عاطفی هســتم و بلافاصله فریب شیادان فضای مجازی را می خورم  یا با 
ورود به برخی شبکه های هنجارشکن مسیر انحراف را بر می گزینم. با وجود 
این هیچ وقت به نصیحت های پدرم توجه نکردم و او را آن قدر با شــیوه و 
شگردهای مختلف تحت فشار قرار دادم تا این که بالاخره برای رهایی از این 
شرایط اسفبار خانوادگی و قهر وآشتی های من حاضر شد یک دستگاه گوشی 
دو ســیم کارته برایم بخرد. از آن روز به بعد مانند کســی که به بزرگ ترین 
آرزوی زندگی اش رسیده باشد گوشی را از خودم جدا نمی کردم. حالا دیگر 
خیلی آزادانه وارد کانال ها و شبکه های اجتماعی می شدم و با افراد زیادی 
ارتباط برقرار می کردم تا این که حدود یک ســال قبل در یکی از گروه های 
تلگرامی با »پرویز« آشنا شدم. او وقتی از ظاهر زیبا و رنگ موهایم تعریف 
و تمجید می کرد من در پوست خودم نمی گنجیدم. وقتی با جملاتی عاشقانه 
از ابراز علاقه اش به من سخن می گفت انگار در آسمان ها پرواز می کردم به 
همین دلیل خیلی زود قرار ملاقات گذاشتیم و درحالی یکدیگر را در پارک 
و خیابان ها می دیدیم که او حتی از رنگ لباس، سلیقه و نوع پوششم تعریف 
می کرد و من هم از جملات زیبای او لذت می بردم. این ملاقات های پنهانی 
ادامه داشت تا این که یک روز پرویز پیشنهاد کرد برای دیدن آثار تاریخی و 
مکان های گردشگری به شمال کشور برویم و برای آینده خودمان برنامه ریزی 
کنیم. من هم که تحت تاثیر ابراز محبت ها و مهربانی های پرویز قرار گرفته بودم 
با این سفر دو روزه در حالی موافقت کردم که حتی برای لحظه ای هم به فرجام 
این سفر پنهانی و ارتباط با جوانی غریبه نیندیشیدم. خلاصه بدون اطلاع پدر 
و مادرم و به طور مخفیانه با پرویز همراه شــدم و به یکی از شهرهای شمال 
کشور رفتیم اما آن جا او با وعده ازدواج مرا اغفال کرد و هستی و آینده ام را 
 به نابودی کشاند. وقتی با چشمانی اشک آلود به مشهد بازگشتیم خانواده ام 
گم شــدن مرا به پلیس گزارش داده بودند . به همیــن دلیل ماموران پرویز 
را دســتگیر کردند و به زندان انتقال دادند. من هم که دیگر در مخمصه یک 
آبروریزی و رسوایی قرار گرفته ام نمی دانم چگونه به چشمان نگران پدرم نگاه 
کنم ؟ چرا که او قبل از خرید گوشی تلفن و با توجه به خصوصیات اخلاقی 
من این روزهای تلخ را پیش بینی می کرد . این درحالی است که حتی خانواده 

پرویز بعد از افشای این ماجرا ، مرا دختری هرزه و هوسران می دانند که ... 

سفر به دنیای رسوایی
در امتداد تاریکی

روابط عمومی 
وندی است ، آن را از كودكان دريغ ننماييد شیلات هرمزگان  ماهی و میگو هديه ی خدا

کشف جسد کودک به قتل رسیده درون 
دیوارخانه

  والدین نوزاد به قتل رسیده با کشف جسد فرزندشان درون 
دیوار خانه بازداشــت شدند.پلیس واشنگتن آمریکا اعلام کرد 
که جسد نوزاد یک ساله را درون پتویی پیچیده شده درون یک 
جعبه در دیوار خانه این زوج یافته است.اطلاعات پلیس نشان 
مــی دهد که این زوج پس از رســوایی اعلام کردند که هزینه 
مراســم کفن و دفن فرزندشان را نداشــته از این رو بخشی از 
دیوار خانه را  کنده و با قرار دادن جسد و دوباره نقاشی کردن 
دیوار فرزندشان را همانجا در کنار خودشان دفن کرده اند.این 
در حالی است که پس از انتقال جسد کودک به پزشکی قانونی 
تائید شد که قربانی درزمان مرگ در خونش مواد مخدر وجود 
داشته است.یکی از همسایگان این زوج قاتل به ماموران پلیس 
بیــان کرد که از بدو تولد همواره صــدای گریه های بی وفقه 
کودک را می شنیده تا اینکه یک روز دیگر هیچ صدایی نیامده 
و از آن روز نگران وضعیت قربانی بوده اســت.مادر قربانی در 
اعترافات خود بیان کرد فرزندش به دلیل سندرم مرگ ناگهانی 
در تخت خوابش جان سپرده و به همین دلیل آنها دیگر او را به 

بیمارستان منتقل نکرده وموضوع مرگش را گزارش نداده اند.

تهدید همسر به شکستن گردن فرزندان
   مردی که همسرش را کتک زده و تهدید کرده بود که گردن 
فرزندانش را خواهد شکســت بازداشــت شد.متهم » استیون 
ریس »۳۱ ساله به جرم ضرب و شتم همسرش و گاز گرفتن 
وی و تهدید کردن او به شکستن گردن فرزندانش محکوم شده 
است.گزارش های پلیس اسکاتلندیارد انگلیس نشان میدهد 
 که متهم از مجرمان سابقه دار به خشونت خانگی است و باعث 
زخمی شدن همسر و وحشت فرزندانش شده و با وحشیگری 
سبب دخالت ماموران پلیس شــده است.ماموران پلیس نیز 
وارد عمل شــده و این مرد مهاجم را به جرم ضرب و شــتم 

همسر و تهدید کودکان بازداشت کردند.

واکنش به موقع یک مادربزرگ
  واکنش به موقع و سریع مادربزرگ، نوه ۴ ماهه اش را نجات 
داد. در این حادثه نوزادی ۴ ماهه مقابل چشــمان مادربزرگش 
از آغوش پرستار سر خورده و با سر در حال برخورد با زمین 
اســت تا اینکه مادربزرگ کودک چینی با واکنشی به موقع و 
ســریع مانع از برخورد نوزاد با زمین شده و او را میان زمین و 
آســمان در آغوش می گیرد.این حادثه در استان جیلین چین 
رخ داده و خوشــبختانه ختم به خیر شده است .بسیاری این 
مادربزرگ جسور و چابک را ستوده و او را عامل اصلی نجات 

نوزاد پسر ۴ ماهه از ضربه مغزی دانسته اند.

پزشک   ســرویس حوادث// یک 
تبریزی ســال ۹۵ بــه اتهام قتل 

بازداشت شد.
   در جریان پرونده اتهامی این پزشک 
او بــه قتل مادربزرگ و همســر خود 

متهم شد.پزشــک تبریزی یک بار به 
قصاص محکوم شد؛ اما حکم قصاص 
وی نقض شــد و او بار دیگر محاکمه 
شد.دومین بار که حکم قصاص صادر 
شد،دیوان عالی کشور قصاص پزشک 

تبریزی را تاییــد کرد.به گزارش رکنا، 
مهر ماه سال 95 رســیدگی به پرونده 
قتل همســر و مادربزرگ یک پزشک 
معروف تبریزی در حالی در فهرســت 
اخبار حوادثی قرار گرفت که پزشــک 
تبریزی متهم به قتل شــد.این پزشک 
کــه علیرضا صلحی نام داشــت،پیش 
از وقوع پرونده قتل به پزشــک خوش 
خط در فضای مجازی مشــهور شده 
بود و تصویر نســخه هایی که با خط 
خوش نوشته شده بود، دست به دست 
می چرخید. روز حادثه پزشک تبریزی 
برای اعضای خانواده خود غذا تهیه کرده 
بــود و آن ها بعد از صرف غذا به دلیل 
مســمومیت بالا در بیمارستان بستری 
شدند.در نهایت همسر پزشک تبریزی 

به نام المیرا و همچنین مادر بزرگ این 
پزشــک جان خود را از دست دادند. با 
توجه به این که بررسی ها حاکی از آن 
بود که مسمومیت غذایی عامل مرگ دو 
نفر از اعضای خانواده علیرضا صلحی 
 شــده بود و غذا را دکتر صلحی برای 
خانواده اش تهیه کرده بود؛ بنابر این او به 
اتهام دو فقره قتل عمدی بازداشت شد. 
اما هرگز به مسموم کردن عمدی غذاها 
اقرار نکرد و اتهام قتل عمدی را انکار 
کرد.با این حال با توجه به ادله موجود 
در پرونده علیه او کیفرخواست صادر  و 
او در دادگاه محاکمه شــد. بعد از اولین 
را  دادگاه رای قصاص  محاکمه،قضات 
علیه متهم صــادر کردند که رای صادر 
شده از سوی قضات دیوان عالی کشور 

نقض و پرونده بار دیگر برای رسیدگی 
به دادگاه کیفری ارجاع داده شد.به این 
ترتیب متهم بار دیگر پای میز محاکمه 
رفت و از خود دفاع کرد.قضات دادگاه 
بار دیگر رای قصاص صــادر کردند.
بــا توجه به این که متهم توانســته بود 
رضایت اولیای دم دومین مقتول را جلب 
کند؛با درخواست اولیای دم مقتول اول 
به یک بار قصاص محکوم شــد.رای 
صادر شده در شــعبه 2۴ دیوان عالی 
کشور مهر تایید خورده و در مرحله اجرا 
قرار گرفته است.در همین حال عده ای 
افراد نیکوکار چشم امید به بخشش دکتر 
صلحی از سوی خانواده المیرا دارند و 
امیدوارند که اولیای دم با بزرگواری از 

قصاص صرف نظر کنند.

حکم قصاص پزشک تبریزی قطعی شد 

سرویس حوادث// دادســتان عمومی و انقلاب مرکز هرمزگان از 
توقیف یک دســتگاه تانکر حامل ۳۶ هزار لیتر سوخت قاچاق در 

شهرستان سیریک خبر داد.
   به گزارش خبرنگار دریا، دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان 
از توقیف یک دستگاه تانکر حامل ۳۶ هزار لیتر سوخت قاچاق با اقدام 

اطلاعاتی توسط قرارگاه عملیاتی مقابله با قاچاق سوخت دادسرای عمومی 
و انقلاب بندرعباس خبر داد.مجتبی قهرمانی همچنین با اشاره به توقیف این 
تانکر در محور مواصلاتی سیریک به جاسک خاطرنشان کرد: شهروندان 
می توانند در صورت اطلاع از فعالیت قاچاقچیان، مراتب را هر چه سریع تر 
به قرارگاه عملیاتی مقابله با قاچاق سوخت دادسرای عمومی و انقلاب مرکز 

استان هرمزگان اطلاع دهند.دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان هرمزگان 
در پایان تأکید کرد: خوشبختانه با تشکیل قرارگاه عملیاتی پیشگیری و 
مقابله با قاچاق سوخت و در نتیجه تمرکز اقدامات، شاهد کارآمدسازی 
نظارت ها و تشدید برخورد با متخلفین می باشیم که این موضوع، سامان 

دهی عرضه سوخت و کنترل هوشمند مصرف را در پی داشته است.

ســرویس حوادث// رئیس پلیس راهور ناجا 
تاکید کرد که برخورد با تخلف شیشــه های 
دودی غیرمتعارف با قوت ادامه خواهد داشت.

   ســردار سید کمال هادیانفر در حاشیه نشست 
خبری خود که در محل شهرک آزمایش برگزار 
شد به مصوبه دیوان عدالت اداری در مورد جریمه 
خودروهای شیشــه دودی اشاره کرد و گفت: از 
مصوبه هیات عمومی دیوان نباید سوءبرداشــت 
شود. دیوان تاکید کرده که فاصله سه متری برای 
تشخیص درست نیست و عدد سه متر باطل شده 
و جریمه  آن به تشــخیص افسر است.وی افزود: 
آنچه که دیوان باطل کرده اســت، مربوط به رفع 

اثر است، یعنی اینکه  دیگر در همان محل نباید 
برچسب برداشته شــود که ما هم موافق هستیم. 
البته اگر خودرو به دلیل جریمه بیش از سه میلیون 
تومان توقیف شــود، باید هنگام ترخیص شیشه 
را نیز اصلاح کند.رییــس پلیس راهور ناجا کد 
جریمه مربوط به شیشــه دودی را 2۱۱۴ اعلام 
کرد و گفت: مبلغ جریمه 52 هزار و 5۰۰ تومان 
در کلانشهرها و ۳۱ هزار و 5۰۰ تومان در دیگر 
شهرهاست.وی با بیان اینکه افسران در برخورد 
با شیشــه های دودی می توانند به دفعات جریمه 
کنند، گفت: یعنی ممکن است یک خودرویی در 
یک چهارراه جریمه شود و در چهارراهی دیگر 

نیز اگر مامور پلیس آن را مشاهده کند می تواند 
آن را جریمه کند و محدودیتی در دفعات جریمه 
وجود ندارد.هادیانفر تاکید کرد: معیار تشخیص 
مامور است و البته شیشــه های دودی استاندارد 
و متعارف که تولید کارخانه باشد مشکلی ندارد.
وی در پاســخ به پرسش ایسنا درباره اینکه چه 
افرادی می توانند از شیشــه دودی با درصد بالا 
استفاده کنند، گفت: مقامات و افرادی دارای رده 
حفاظتی می توانند از شیشه دودی استفاده کنند. 
حتی افراد دارای بیماری به تشخیص کمیسیون 
پزشکی نیز در صورتی که راننده خودرو بوده و 
خودرو به نام خودشان باشد می توانند با مراجعه 

به مراکز راهور در شهرها مجوز خود را دریافت 
کنند.رییس پلیس راهور ناجا گفت: افراد دارای 
شیشه دودی غیراستاندارد عامل تخلف هستند، هم 
در مسائل انتظامی وهم در مسائل امنیتی، در تمام 
کشورها هم با این موضوع برخورد می شود.وی 
در مورد آمار جریمه شیشه های دودی نیز گفت: 
در هفت ماهه امســال ۸۷۱ هزار خودرو به دلیل 
شیشــه دودی جریمه شدند که ۳۱۶ هزار نفر آن 
در جاده و 55۴ هزار نفر آن در شهرها بوده است.
رئیس پلیس راهور ناجا درباره شــماره گذاری 
خودروهای دارای شیشه دودی در مراکز تعویض 
پلاک نیز گفــت: با توجه به شــرایط کرونا ما 
 اعلام کردیم شــماره گذاری ها انجام شود، اما در 
گذشته این طور بود که حتما اصلاح و بعد خدمات 

شماره گذاری و تعویض پلاک ارائه شود.

جریمه خودروهای شیشه دودی با قوت ادامه دارد

توقیف یک دستگاه تانکر حامل 36 هزار لیتر سوخت قاچاق در سیریک

آگهی مز ایده  نوبت دوم
شعبه ۲ اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف بندرعباس به موجب پرونده فوق این اجراء اموال مشروحه ذیل1/ خودرو سواری mvm 110 s مدل ۹۶ رنگ سفید موتور 
خاموش وضعیت اتاق وبدنه نسبتاً خوب است دارای خط و خش میباشد وضعیت لاستیکها در حد متوسط است شیشه ها سالم است بدنه آفتاب زدگی دارد وضعیت اتاق 
تودوزی ، داشبورد نسبتاً خوب است که بمبلغ 1/0۲0/000/000 ریال ارزیابی و کارشناسی گردیده و فعلا در پارکینگ دریا میباشد .اموال متعلق به محکوم علیه خانم رقیه بهرامی 
در قبال بدهی ) 41۹/۷۶۷/300( به محکوم له آقای حاجعلی جلولی که به مبلغ 1/0۲0/000/000 ریال ارزیابی وکارشناسی شده است با شرایط زیر از طریق مزایده کتبی بفروش 
میرسد .1- فروش نقدی است حداکثر مهلت پرداخت بهاء سه روز میباشد .  ۲- کلیه هزینه های مربوط به معامله ازهرقبیل وازهرجهت به عهده خریداراست. 3- پیشنهاد دهندگان 
باید قبلا 10 % مبلغ ارزیابی شده را بصورت سپرده نقدی بحساب سیبا....... تودیع و قبض سپرده را به این اجرا واقع در آدرس ذیل تحویل نمایند. 4- اجرای احکام در رد یا 

قبول پیشنهادات مختار است . ۵- مزایده ساعت 10 صبح روز یکشنبه مورخ 0۹/0۷/ 1400 به صورت حضوری بعمل می آید و برنده کسی است که بالاترین قیمت را پیشنهاد نماید .۶- در صورتیکه برنده 
تا یکماه از تاریخ جلسه مزایده و یا انقضای مهلت از پرداخت بهاء مورد مزایده خودداری نماید مسئول کسر احتمالی قیمت و خساراتی که از تجدید مزایده حاصل شود خواهد بود که بدواً از سپرده او استیفا 
می شود و برابر ذیل ماده 1۲۹ قانون اجرای احکام مدنی سپرده او پس از کسر هزینه مزایده بنفع دولت ضبط و مزایده تجدید میگردد متقاضیان شرکت در مزایده برای کسب اطلاع بیشتر میتوانند به اجرای 

احکام حقوقی شورای حل اختلاف شهرستان بندرعباس واقع در میدان ابوذر - ساختمان جزائی و انقلاب طبقه ی همکف اجرای احکام مدنی شورای حل اختلاف بندرعباس مراجعه نمایند .
عبدالمجید زحمت پیشه - دادورز شعبه 2 اجرای  احکام مدنی  شورای حل اختلاف بندرعباس 

ن سند مالکیت آگهی فقدا
نظر به اینکه پرتو سلطانی شیل سر و علی بخشنده آبکناری به استناد ۲ فقره استشهادیه محلی بوارده شماره ۲/۷۷۸۵ مورخ 1400/۶/۷ در خصوص پلاک 1۷۲۹۵ فرعی از 3- اصلی بخش دو 
بندرعباس )گلشهر شمالی کوچه دانشگاه ۶ ( مدعی شده است که سند مالکیت ششدانگ یک دستگاه آپارتمان که به نام مهدی عباس زاده پوری در دفتر 331 صفحه ۲1۷ ذیل ثبت ۶1۶31 
ثبت وسند مالکیت به شماره سریال4۷۲4۹4 سری ب / ۹0 به نام ایشان صادرگردیده و برابر سند قطعی 30۷۶0۸ مورخه ۹۸/11/۲۶ دفترخانه 10بندرعباس بالسویه به پرتو سلطانی شیل سر 
و علی بخشنده آبکناری انتقال یافته و برابر سند رهنی 30۷۶0۹ مورخه ۹۸/11/۲۶ دفترخانه 10 بندرعباس ششدانگ در رهن بانک مسکن قرار دارد سند مالکیت فوق به علت جا به جائی 
منزل مفقود گردیده نامبرده تقاضای صدور سند مالکیت المثنی نموده است لذا باستناد ماده 1۲0 آیین نامه اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسبت 

به پلاک مذکور و وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد، بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن ارائه سند مالکیت به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید بدیهی است پس 
از انقضای مهلت قانونی مذکور و عدم وصول اعتراض و یا وصول اعتراض و عدم ارائه سند نسبت به صدور سند مالکیت المثنی بنام متقاضی اقدام خواهد شد . 1400/41۵ م/الف-تاریخ انتشار : 0۸/1۹/ 1400
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مهاباد  انتظامی  فرمانده  ســرویس حوادث// 
از دســتگیری عامل برداشت های غیرمجاز از 
حساب شهروندان به مبلغ بیش از ۲ میلیارد 

ریال در این شهرستان خبر داد.
  سرهنگ محمد توحیدی افزود: در پی وصول ۱۴ 
فقره شکایت مردمی با موضوع برداشت غیرمجاز 
از حســاب بانکی آن ها در این شهرستان موضوع 
به صورت ویژه در دستور کار ماموران این انتظامی 

قرار گرفت.
  وی اضافه کرد: با اقدامات فنی پلیسی در نهایت 
مشــخص شد متهم با اســتفاده از کپی و به دست 
آوردن اطلاعات کارت بانکــی فریب خوردگان، 
نسبت به برداشت غیرمجاز از حساب بانکی آن ها 

اقدام می کرد.
  وی گفت: پس از اقدامات تخصصی پلیس، متهم 
مورد شناســایی قرار گرفت و ضمن هماهنگی با 
مقام قضایی در محل ســکونت خود دستگیر شد. 
سرهنگ توحیدی با اشاره به اینکه متهم با تشکیل 
پرونده تحویل مراجع قضایی شد، افزود: مجرمان 
عمدتا با ســوء استفاده از شرایط عمومی کشور در 
ایام تعطیلات عمومی چند روزه است، دست به این 

گونه جرایم می زنند.
  فرمانده انتظامی مهاباد از شــهروندان خواست به 
هشدار های آموزشی پلیس که از طریق رسانه ها به 
سمع و نظر آن ها رسیده توجه کنند و فریب اینگونه 

کلاهبرداری ها را نخورند.

دستگیری عامل برداشت های غیر مجاز از حساب شهروندان در مهاباد

سرویس حوادث // دادستان عمومی و انقلاب 
مرکز استان هرمزگان از کشف محموله بزرگ 
سوخت قاچاق جاسازی شده در کامیون شن و 

ماسه خبر داد. 
   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ دادســتان عمومی و 

انقلاب مرکز استان هرمزگان از کشف محموله بزرگ 
سوخت قاچاق جاسازی شــده در کامیون شن و 
ماسه خبر داد. مجتبی قهرمانی اظهار کرد: در نتیجه 
اقدام اطلاعاتی قرارگاه عملیاتی پیشگیری و مقابله 
با قاچاق سوخت دادسرای عمومی و انقلاب مرکز 

استان هرمزگان یک دستگاه کامیون بنز تک حامل 
سوخت قاچاق شناسایی و توقیف شد. وی در ادامه 
افزود: قاچاقچیان بشکه های 22۰ لیتری گازوئیل 
قاچاق را به شکل ماهرانه ای در زیر بار شن و ماسه 
جاسازی کرده بودند که با هوشیاری مأموران، این 

محموله بزرگ در حوالی شهر قلعه قاضی از توابع 
بندرعباس شناسایی و توقیف شد. دادستان عمومی 
و انقلاب مرکز استان هرمزگان تأکید کرد: با استفاده 
از ســامانه های گزارش گیری علاوه بر شناسایی 
خودروهای متخلف و استخراج تراکنش های بانکی 
متهمین، چنانچه خودرویی مرتکب بارگیری و تخلیه 
سوخت قاچاق شود، هم خودرو و هم کارت سوخت 

به صورت همزمان، توقیف خواهند شد.

کشف محموله بزرگ گازوئیل قاچاق جاسازی شده در کامیون شن و ماسه

قوه قضائیه 
دادگستری جمهور ی اسلامی ایران

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان

سرویس حوادث//  پسرجوانی که پدرش ۲۰ 
سال قبل از سوی دو مرد به قتل رسیده در 
حالی به گذشت از قصاص آنها راضی شد که 

۵۰۰ میلیون تومان دیه به وی بپردازند.
  ۱2 دی ســال ۸۰ به دنبال تماس تلفنی مردی 
جوان مبنی بر قتل مردی میانسال به  نام هوشنگ، 
مأموران پلیس به محل حادثه رفتند. نخستین 
بررسی ها نشان می داد هوشنگ بر اثر خفگی به 
قتل رسیده و دو مرد جوان که در محل حضور 
داشــتند ضمن اعتراف به قتل دستگیر شدند.
یکی از آنها در تحقیقات گفت: هوشــنگ در 
نزدیکی خانه ما زندگی می کرد؛ چند سال قبل 
همسرش فوت کرده و یک پسر داشت. مدتی 
قبل او به خواهرم پیشــنهاد ازدواج داده بود اما 
خواهرم مخالفت کرده و جواب رد داده بود. با 
این حال هوشنگ دست بردار نبود و خواهرم 
می گفت به خاطر اصرار و پیگیری های بیش از 
حد وی ناراحت اســت و از من خواست با او 

حرف بزنم تا منصرف شود. به همین خاطر من 
به همراه شوهرخواهر دیگرم به خانه هوشنگ 
رفتیم اما صحبت های ما به بحث تبدیل شد و 
هوشنگ شروع به داد و فریاد کرد. برای اینکه 
صدای داد و فریاد او را همسایه ها نشنوند، من 
و بهمن دستمان را روی دهان او گذاشتیم. اصلًا 
فکر نمی کردیم که این کار منجر به یک جنایت 
می شود و هوشنگ به قتل می رسد. دستمان را 
که از روی دهانش برداشتیم، متوجه شدیم که 
نفس نمی کشد، با اورژانس تماس گرفتیم اما مرد 
میانسال جانش را از دست داده بود.با اعتراف دو 
متهم جوان، آنها به بازسازی صحنه قتل پرداختند. 
با تکمیل تحقیقات، پرونده برای صدور حکم به 
دادگاه کیفری استان تهران ارجاع شد و متهمان 
پــای میز محاکمه به دفــاع از خود پرداختند.
قضات دادگاه باتوجه به درخواست تنها اولیای 
دم پرونده که فرزند قربانی بود، حکم قصاص دو 
متهم را صادر کردند.اما با گذشت 2۰ سال از این 

ماجرا متهمان در زندان ماندند و اولیای دم برای 
اجرای حکم حاضر نشدند.بلاتکلیفی پرونده این 
دو مرد بعد از 2۰ سال باعث شد تا واحد صلح و 
سازش مستقر در دادسرای امور جنایی پایتخت 
وارد عمل شوند و چندین جلسه صلح و سازش، 
تشکیل دادند که در نهایت فرزند مقتول با یک 
شــرط راضی به گذشت از خون پدرش شد و 
گفت چنانچــه هر کدام از متهمان 25۰ میلیون 
تومان به من پرداخت کنند تا این پول را صرف 
کارهای خداپســندانه کنم رضایت می دهم.اما 
این دو مرد که به سن میانسالی رسیده اند اظهار 
داشتند به دلیل اینکه سال ها در زندان بوده اند و 
هیچ منبع درآمدی نداشته اند توانایی پرداخت 
چنین پولی ندارند بنابراین واحد صلح و سازش 
دادسرای جنایی از نیکوکارانی که تمایل دارند 
بــه این دو زندانی کمک کرده و با پرداخت دیه 
آنها مقدمات آزادی آنها را فراهم کنند خواست 
تا به شعبه صلح و سازش مستقر در دادسرای 
امور جنایی تهران یا شعبه سوم اجرای احکام 

دادسرای جنایی مراجعه کنند. 

شرط 500 میلیونی برای نجات 2 زندگی

ن سند مالکیت  آگهی فقدا
 نظر به اینکه  آقای ابراهیم/ تاجیک فرزند رضا به استناد دو فقره استشهادیه محلی بوارده شماره 1400۲1۵۵۷۶4000۲۹3 مورخ 1400/0۸/13 
مدعیســت که سند مالکیت ششــدانگ یکباب خانه تحت پلاک ثبتی 1۷0 فرعی از 33۸0- اصلی ، مفروز ومجزا شده از ۶ فرعی از اصلی 
مذکور ، واقع در بخش 01 ناحیه یک بندرعباس بشماره چاپی 4۸4۵10 با شماره دفتر املاک ۷۵ صفحه ۲14 ذیل ثبت 13۷۶۸ که بنام ابراهیم 
/ تاجیک فرزند رضا شماره شناسنامه 1۹۹۲ تاریخ تولد 133۲/11/0۵ صادره از کهنوج دارای شماره ملی 31۶0۷0۶1۸4 ثبت وسند مالکیت 
صادر و تسلیم گردیده و برابر سند رهنی شماره ۶۸4۵1 مورخ 13۹0/0۹/0۵دفترخانه ۵ بندرعباس در قبال مبلغ ۶00000000 ریال در رهن 

بانک مسکن شعبه پاسداران بندرعباس و بموجب دستور شماره 14000۵۸۲310000۲4۷4 مورخ 1400/0۸/10 صادره از اداره اجرای اسناد رسمی بندرعباس به 
مبلغ ۷0۷۹۶۷1 به نفع به نفع سکینه تاجیک وصندوق دولت برای مالکیت ابراهیم تاجیک بازداشت می باشد ؛ که به علت جابجایی مفقود گردیده تقاضای صدور 
سند مالکیت المثنی نموده ؛  لذا استناد ماده 1۲0آئین نامه  اصلاحی و تبصره ذیل آن بدینوسیله اعلام میشود هر کس مدعی انجام معامله نسبت به پلاک مذکور و 
وجود اصل سند مالکیت در نزد خود میباشد بایستی از تاریخ انتشار آگهی ظرف مدت 10 روز اعتراض خود را ضمن ارائه اصل سند مالکیت به این اداره تسلیم و 

رسید اخذ نماید در غیر این صورت وفق مقررات اقدام می گردد .1400/4۲۲ م/الف - انتشار آگهی : 1400/0۸/1۹ 
     ابوالحسن دستوری   رئیس اداره ثبت اسناد و املاک منطقه یک  بندرعباس

قوه قضائیه 
سازمان ثبت اسناد و املاک کشور 

اداره کل ثبت اسناد و املاک هرمزگان
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سال بیستم شماره 3741

فرماندار قشم :  
نرخ بیکاری در قشم اعلام شود

  سرویس شهرستان// فرماندار قشم گفت: اداره تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی با همکاری اداره تعاون سازمان منطقه آزاد قشم 
باید نرخ دقیق بیکاری در این شهرســتان را مشــخص و اعلام 
کند. علیرضا نصری در نشست کارگروه اشتغال شهرستان قشم 
افزود: مشــخص نبودن نرخ بیکاری باعث ارایه اطلاعات غلط 
به مردم می شــود که باید با تشخیص صحیح و اعلام آن با مردم 
شفاف ســخن بگوییم.وی ادامه داد: چند بانک عامل تسهیلات 
اشــتغالزایی در قشم را به صورت 1۰۰ درصد پرداخت کرده اند 
که جای تقدیر دارد و سایر بانک ها نیز باید علت پرداخت نشدن 
این تسهیلات را اعلام کنند.فرماندار قشم تصریح کرد: متقاضیان 
دریافت تسهیلات اشتغالزایی در صورت ایجاد هرگونه تخلف و 
کارشکنی به فرمانداری مراجعه کنندتا نسبت به برخورد با بانک 
خاطی اقدام شود.وی ایجاد اشتغال توسط دستگاه های اجرایی 
را فقط جذب نیروی مستقیم ندانست و اظهار کرد: دستگاه های 
اجرایی موظفند در حوزه ماموریت خود گزارش ایجاد اشــتغال 
را بــه فرمانداری ارائه کنند.نصری اقدام های محله محور را در 
ایجاد اشــتغال و اعلام صحیح نرخ بیکاری لازم دانست و ادامه 
داد: دهیاری ها، شوراهای شهر، بخشداران، شهرداران و معتمدان 
محله و روســتا در این باره با اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی 
همکاری کنند تا علاوه بر بررســی دقیق نــرخ بیکاری، بانک 
اطلاعات افراد بیکار و شــاغل در هر روستا و محله مشخص 
و برای اشتغال آنان تدابیر ویژه اتخاذ شود.به گزارش ایرنا، وی 
از آسیب شناسی طرح ها و اشــتغال های کوتاه مدت خبرداد و 
افزود: تداوم و پایداری اشــتغال مهمتر از ایجاد اشتغال است.در 
این جلسه از مدیران بانک های عامل که در پرداخت تسهیلات 

اشتغالزایی کمیته امداد اقدامات موثر داشتند، تقدیر شد.

شهردار بندرخمیر: 
بندرخمیر برای حضور 

در اکسپو ۲۰۲۰ دبی آماده می شود
  سرویس شهرستان// شــهر تالابی بندرخمیر خود را برای 
حضور در بزرگتریــن گردهمایی فرهنگی جهان آماده می کند.   
به گزارش خبرنگار دریا، رویداد بزرگ اکسپو رویدادی جهانی 
هســت که هر ۵ ســال در یک کشور برگزار شــده و کشورها 
ســعی بر نشــان دادن آخرین داشــته های فرهنگی خود  با 
خلاقانه ترین شــیوه ممکن را دارند. در نمایشگاه اکسپو ۲۰۲۰ 
دبی که از آن به عنوان بزرگتریــن گردهمایی فرهنگی دنیا نام 
 برده می شــود بیش از 19۰ کشــور حضور دارند. پیش بینی 
می شود که بیش از ۲۵ میلیون نفر از این نمایشگاه بزرگ بازدید 
 کنند. با توجه به حرکت ســریع شهرتالابی  بندرخمیر در مسیر 
 جهانی شــدن  حضــور در این نمایشــگاه بــزرگ علاوه بر 
نشان دادن ظرفیت های این شهر می تواند فرصتی خوبی برای 

کسب تجارب بین المللی باشد.

خبری

شهرستان

در صورت اضطرار برای روشن کردن آتش
 اطراف محل را از خار و خاشاک و علف های خشک پاک کنیم 

روابط عمومی اداره کل
منابع طبیعی و آبخیزداری هرمزگان

هم استانی های عزیز ، کشاورزان و مرتعداران گرامی برای جلوگیری از آتش سوزی جنگل ها و مراتع یادمان باشد :

آگهي مناقصه عمومي دو مرحله اي
 همراه با ارزیابی کیفی فشرده نوبت دوم

اداره كل نوسازي ، توسعه و تجهیز مدارس هرمزگان در نظر 
تدارکات  از طریق سامانه  از طریق  را  زیر  کالاهاي  دارد خرید 
الکترونیکی دولت به آدرس ww.setadiran.ir  به مناقصه بگذارد ، لذا از 
کلیه اشخاص حقیقی و حقوقی واجدالشرایط دعوت به همکاری می نماید و 
در صورت عدم عضویت قبلی ، مراحل ثبت نام در سایت مذکور و دریافت 
گواهی امضای الکترونیکی را جهت شرکت در مناقصه محقق سازند . کلیه 
از روز  ارزیابی به سامانه ستاد  متقاضیان جهت دریافت اسناد مناقصه و 

پنجشنبه مورخ 1400/08/20لغایت 1400/08/25 مراجعه نمایند .
آخرین مهلت تحویل پیشنهادها تا ساعت 13:30 روز چهار شنبه مورخ 
مدارس  نوسازي  کل  اداره  دبیرخانه  و  ستاد  سامانه  به   1400/09/10
هرمزگان به آدرس بندرعباس – کوي فرهنگیان - بلوار شهید ناصر - اداره 
کل نوسازي ، توسعه و تجهیز مدارس استان هرمزگان مي باشد و مرحله 
اول پاکت هاي مناقصه در ساعت 9:00 روز پنجشنبه مورخ 1400/09/11 
در محل اداره کل نوسازي مدارس استان هرمزگان بازگشایي خواهد شد . در 
صورت هر گونه ابهام با واحد امور قراردادهاي این اداره کل به شماره تلفن 

33350095-076 تماس حاصل فرمایید .

روابط عمومی اداره کل نوسازی ، توسعه وتجهیز مدارس استان هرمزگان

شماره 1400/9

رديف

1

عنوان مناقصه

خريد ششصد دستگاه 
تبلت مطابق مشخصات فنی

مبلغ تضمين به ريال

900/000/000

نوع تضمين

1( ضمانتنامه معتبر بانكي به مدت سه ماه 
اعتبار از تاريخ آخرين روز تسليم  پيشنهادها
2( واريز نقدي به شماره حساب تمركزی 

وجوه سپرده بانك مركزی

شناسه آگهی : 1219026

 نظر به اینکه اراضي واقع در پارســیان مورد درخواســت مدیرکل فرودگاه هاي استان هرمزگان بمساحت 6317۰/68 مترمربع در تاریخ 
88/11/14 راي موات صادر گردیده اســت که طبق اصلاحیه مورخ 99/1۰/17 مســاحت به 622553/۰8 مترمربع تغییر یافته است و با 
توجه به مصوبه مورخ 137۰/11/2۰ مجمع تشخیص مصلحت نظام موضوع طي دو نوبت و به فاصله1۰ روز در روزنامه کثیرالانتشار آگهي 
مي شود. چنانچه مالک یا مالکین در صورت اعتراض ظرف مدت سه ماه از تاریخ انتشار آگهي به دادگاه محل مراجعه و اعتراضیه خود را کتبا 

تسلیم نمائید در غیر اینصورت پس از پایان مهلت مقرر هیچ گونه اعتراضي مسموع نمي باشد . نوبت دوم : 19آبان ماه 1400
اداره ارتباطات و اطلاع رسانی راه و شهرسازی استان هرمزگان

آگهی شماره )101-1400 ( دبیرخانه کمیسیون ماده 12 قانون زمین شهری
اداره کل راه و شهرسازی استان هرمزگان

شناسه آگهی : 1212825

 

 گروه گــزارش//  بندرلنگه از بنادر مهم ایران در 
دوره قاجار بوده و بیشترین شکوفایی آن مربوط 

به همین دوره بود.
    بندرلنگــه در حقیقت یک بندر ترانزیت کالا بود 
که از سرتاســر دنیا، اهم از هند، انگلستان، فرانسه، 
آلمان و دیگر کشــورها به آن کالا وارد مي شد و 
 قسمتي به وسیله قوافل به لار و جهرم و شیراز حمل 
مي شــد و قســمتي دیگر به وســیله تجّار عرب 
 به قطــر، دوبــي، شــارجه و رأس الخیمه حمل 
 می گردید. تجارتخانه های متعددی در بندرلنگه فعالیت 
مــی کردند و بر طبق اســناد موجــود آلمانی ها، 
انگلیســی ها، عثمانی ها، هندی ها به کار تجارت 
مشغول بودند. اما بیشترین عامل رونق اقتصادی این 
بندر در بســتر تاریخ، صید و تجارت مروارید بوده 
است. در گشــه که اکنون جزء بندرلنگه می باشد، 
صیــد مروارید صورت می گرفته اســت. اما تجار 
مرواریــد از بندرلنگه به هند، دبی و فرانســه برای 
فــروش مروارید می رفتند. تجار بســتکی، اوزی، 
لاری، گراشی، بحرینی، لنگه ای، خوری و غیره نیز 

در این بندر فعالیت داشتند.
    علاوه بر آن دریانوردان و تجار بندرلنگه دارای 
کشــتی های بادبانی اعم از بغله، بوم و غیره برای 
حمل و نقل کالا بودنــد و در یک زمان مردم لنگه 
با داشــتن بیش از دویست فروند کشتي هاي باري 
بزرگ و ده فروند غراب شراعي، هر ساله به آفریقا، 
یمن، هندوســتان و بصره و ســایر نقاط مختلف 
ســفر دریایی داشــته و با محموله هاي زیادي از 
کالاهای داخلي از قبیل، انقوزه، کتیرا، فرش، تنباکو 
و مروارید، خرما، دام زنده، علف خشــک ســفر 
 دریایی مي نموده و در بازارهاي خارجه به فروش 
مي رســانده اند و در مقابل کالاهای خارجي نظیر 
برنج، چای، شــکر، چندل، پارچه و غیره را با خود 
مي آوردند. این حمل و نقل کالا برای تجار بندرلنگه 
منافع خوبی داشت و آن ها نیز بخشی از سود خود 
را در زمینه امور خیریه و ایجاد بناهای عام المنفعه 
در شهر بندرلنگه خرج می کردند. بسیاری از امور 
فرهنگی شهر بندرلنگه نظیر کمک به مدرسه محمدیه 
و غیره به همت همین تجار بوده اســت. حتی بلدیه 
بندرلنگه هم به وســیله همین تجار شکل گرفته و 
با کمک آن ها فعالیت می کرد. این نوشــتار که با 
حمایت های فرهنگی شورای اسلامی شهر بندرلنگه 
و شهردار فرهنگ دوست و فرهیخته این شهر جناب 
 آقــای دکتر ابراهیم فرهمندنیا به رشــته تحریر در 
مــی آید در نظــر دارد به گوشــه ای از آبادانی و 
 عمران بندرلنگه کــه در دوره قاجار عروس بنادر 
خلیج فارس بوده و بــه بندر مروارید معروف بود، 
بپردازد و تاریخ اقتصــادی و فرهنگی این بندر را 

مورد واکاوی قرار دهد.
   بندرلنگه هم از نظر تجاری و هم از نظر فرهنگی 
بندر شــکوفایی بود. مدرســه محمدیه بندرلنگه و 
مدارس ملی و غیره همه نشان از اهمیت این بندر از 

نگاه فرهنگی دارد. مدرسه محمدیه بندرلنگه سابقه 
بسیار زیادی در عرصه فرهنگی بنادر خلیج فارس 
دارد و اسناد این مدرسه نشان از کمک فرهنگی تجار 
به این مدرسه دارد. بندرلنگه هم همانند بسیاری از 
بنادر ایرانی که تجارت دریا محور داشتند، اقتصادش 
تحت تاثیر شــرایط جهانی و کشوری بوده است و 
حوادث جهانی نظیر جنگ جهانــی اول و دوم بر 
اقتصاد دریامحور آن تاثیر وافری داشــته اســت. 
اطلاعات مکتوب شده مشــخصی درباره تجارت 
این بندر تا قبل از ســال 1۲۸9 ه.ق / 1۸۷۳ م. در 
دست نمي باشد و آماري از صادرات یا واردات به 
این شــهر به صورت دقیق در دسترس نیست. تنها 
 کلنــل پلي در ســال 1۸6۳ م. / 1۲۸۸ ه.ق حجم 
 تجــارت این بندر را یک چهارم بندر بوشــهر ذکر 

مي کند.
   ) زنگنه، 1۳۸۰، ص 1۵۸( امّا در سال هاي پس 
از آن به دلیل ایجاد نظم توسط قاجارها و برقراري 
خطوط کشتیراني و افزایش سریع صادرات تریاک 
)عیســوي، 1۳6۲، ص 1۲۵( بنادر ایران از رونق 
بیشتر و در نتیجه درآمد گمرکي بیشتري برخوردار 
مي شوند. چون بندر لنگه جزء سه بندر مهم ایرانی 
در دوره قاجار بوده اســت، می توان حدس زد که 
در  کنار بندر بوشــهر و بندرعبــاس که مکتوباتی 
در ارتباط با آن ها وجود دارد، رشــد نموده است. 
چنانکه کنسول انگلیس در سال 1۸۸۵ م. / 1۳۰۲ 
ه.ق برآورد کرد که در ده سال آینده، تجارت بوشهر 
دو برابر خواهد شد و بندرعباس نیز چنین وضعیتي 
خواهد داشت، این پیش بیني بر اساس آماري بود 
که در سال قبل از آن از درآمد گمرکي بنادر ایراني 

وجود داشت. طبق یک گزارش انگلیسي »در سال 
1۸۸۴ م. درآمد گمرکي بندر بوشــهر به ۸۰۰۰۰۰ 
قران مقاطعه داده شــد که نسبت به ده سال قبل آن 
دو برابر شــده بود و بندرعباس نیز در همین سال 
به ۷۰1۵۰۰ قران مقاطعه داده شــده بود که نشان 
از همان افزایش بود و اجاره گمرکات بندرلنگه نیز 
در همیــن دوره از 6۵۰۰۰ قران به 16۰۰۰۰ قران 

افزایش یافت « ) همان، ص ۲6(. این آمار به خوبی 
نشــان می دهد که درآمد گمرکی بندرلنگه در کنار 
بندرعباس و بوشهر در حال ازدیاد بوده و واردات و 
صادرات زیادی از بندرلنگه به مناطق دور و نزدیک 

صورت گرفته است. 
  بســیاری از این کالاها با لنج های مردم بندرلنگه 
و برخی نیز با کشتی های خارجی به بندرلنگه وارد 
و صادر می گردیدند. از این بندر کالاهاي مختلفي 

از نقاط گوناگون به ایران وارد مي شد، امّا بیشترین 
حجم مبادلات کالا در این بندر با کشــور بریتانیا و 
مستعمره اش، هند، صورت مي پذیرفت، به طوري 
کــه از ۲۸۰ تن کالایي که در ســال 1۳۰6 ه.ق / 
1۸۸9 م. وارد این بندر شــده است مقادیر زیادی 
از آن متعلق به محمولات کشــتي هاي بریتانیایي و 
هندي بوده اســت.) کرزن،1۳۵۰، ج ۲، ص 6۸1( 
و این نشــان می دهد که هندوســتان همواره سهم 
زیادی در تجارت با بندرلنگه داشــته اســت.  از 
ســال 19۰9 تا 191۴ م. صادرات بندرلنگه  ابتدا 
از واردات پیشــي گرفته و سپس کاهش پیدا نمود. 
 یکی از دلایل افزایش صادرات در این ســال های 
 می توانســت شــکوفایی مناطق خلیج فارس در 
سال های منتهی به جنگ جهانی اول باشد. در سال 
19۰۷ قرارداد 19۰۷ بین انگلستان و روسیه بر سر 
مناطق آســیایی و از جمله ایران صورت گرفت که 
مناطق جنوبی ایران طبق این قرارداد تحت سیطره 
انگلستان قرار می گرفت و همچنین در این سال ها 
آلمانی ها در جنوب ایــران از نظر اقتصادی فعال 
بودند. واردات بندرلنگه از هند طي سال هاي 1۲۸9 
تا 1۳۳1 ه.ق / 1۸۷۳ تا 191۴ م.  به جز در سال 
هاي 1۳1۲ ه.ق / 1۸9۵ م. و 1۳1۷ ه.ق / 19۰۰ 

م. ، سیر صعودي داشت. 
  بــه تدریج از ســال 1۳۰۳ ه.ق / 1۸۸6 م. بیش 
از ۵۰ % واردات لنگــه از هنــد انگلیس بود. در 
ســال هاي بعد این روند ادامه و حتي افزایش قابل 
توجهّي پیدا مي کند،  چنان که در سال هاي 1۳۲۴ 
تا 1۳۳1 ه.ق / 19۰۷ تا 191۴ م. بیش از ۷۰ % 
واردات لنگه از هند صورت مي گرفت. بیشــترین 

مقدار واردات این بندر از هند مربوط به سال ۳۰-
1۳۲9 ه.ق / 1۳-191۲ م. که بالغ بر ۸۲/1 % کل 
واردات را شــامل مي شد و کمترین آمار مربوط به 
میزان واردات مربوط به ســال 1۲91 ه.ق / 1۸۷۵ 
 .۸ vol . 1996 :Saldanha (.م. مــي باشــد
 .pp 1۵6 - 19۳( این امر به خوبی می رســاند که 
اگر جنگ جهانــی اول به وقوع نمی پیوســت و 
انگلیســی ها و کشــور هند به صورت مستقیم در 

معرض جنگ و پیایندهای آن قرار نمی گرفتند.
   رونق بندرلنگه همچنان ادامه داشت. نقش قواسم، 
بحرینی ها، بوســمیطی ها در کنــار تجار مناطق 
پســکرانه ای نظیر بستکی ها، اوزی ها، خوری ها، 
گراشی ها، لاری ها و غیره در شکوفایی اقتصادی 
بندرلنگه در اســناد دوره قاجار در ارتباط با تاریخ 
بندرلنگه به خوبی مشهود اســت. بندرلنگه دارای 
محلات متعددی بوده که هر محله به نام ساکنین آن 

نامگذاری شده بود. 
  این محلات در بستر زمان و به ویژه از دوره قاجار 
که عصر شــکوفایی بندرلنگه بود و تجارت و صید 
مروارید در بندرلنگه رونق داشــت، شکل گرفتند. 
عامــل مهم موفقیت مردم بندرلنگه همگرایی آن ها 
در دوره قاجار بود. چون در این دوره ثروت حاصل 
از صید و تجارت مروارید در بندرلنگه رو به ازدیاد 
بود، بنیان های شــهری و مدنی زیادی در بندرلنگه 
شکل گرفت و بلدیه بندرلنگه از جمله این نهادهای 
مدنی بود که فعالیت خود را در زمینه تنظیف شــهر 

لنگه آغاز نمود.
   با بررســی اســناد و مدارک تاریخــی در مورد 
بندرلنگه در دوره قاجار به خوبی مشــهود اســت 
که قشــر تجار این بندر بســیار فعال بوده و برای 
آبادانی این شهر مکاتبات زیادی به وزارت خارجه، 
مجلس شــورای ملی، دربار و غیره داشته و چون 
بندرلنگه بندری شــناخته شده بود، معمولا تجار از 
مکاتبات خود در زمینه توسعه شهر بندرلنگه نتیجه 
می گرفتند. بناهای عام المنفعه ای که توســط تجار 
در بندرلنگه در دوره قاجار شــکل گرفت در نوع 
 خود مثال زدنی اســت. تجار بندرلنگه همچنین در
 زمینه اقتصاد دریامحور، لنج داری و لنج ســازی 
 نیز فعــال بودنــد. همگرایی و نوع دوســتی در 
 بندرلنگــه دوره قاجــار جالــب توجه بــوده و 
مطالبــه گری آن ها از دولت مرکزی آن زمان برای 
آوردن امکانات شــهر به این بندر بر اساس اسناد 

درخور توجه بود.
   بــا افول صید مروارید و تجــارت آن به تدریج 
از رونــق بندرلنگه کاســته شــده و جمعیت این 
 بندرتاریخــی بــه تدریــج کاهــش پیــدا نمود. 
مهاجر پذیری و مهاجر فرستی نیز در تاریخ بندرلنگه 
نقش مهمی در فراز و فرود این بندر تاریخی داشته که 
در نوشتار آتی تلاش می گردد به صورت مفصل به 
آن پرداخته شود. تاریخ اجتماعی بندرلنگه در دوره 
 قاجار و نقش امراض مســری در کاهش جمعیت
 این شــهر و تاثیر دو جنــگ جهانی بر عدم رونق 
بندرلنگــه هم از جمله مباحث مهمی اســت که در 

نوشتاری های بعدی بررسی می گردد.    

دکترمحمد حسن نیا / دریا
@ gmail.comM.hassannia1354

بندرلنگه از بنادر پر رونق خلیج فارس در عصر قاجار

بندرلنگه هــم از نظر تجاری 
و هــم از نظــر فرهنگی بندر 
مدرســه  بــود.  شــکوفایی 
محمدیه لنگه و مدرارس ملی 
و غیره همه نشان از اهمیت 
این بنــدر از نــگاه فرهنگی 

دارد
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فروردین :
کارهــای عادی روزمره امروز به نظرتان خســته 
کننده نیســتند، چون باعث شده اند که حواس تان 
بــه چیزهای دیگری غیر از مشــکلات تان پرت 
 شود. هنوز راه حل مناسبی برای مشکلات احساسی اخیر که در 
روابط تان داشــته اید پیدا نکرده اید. شاید بهتر باشد چند قدمی 
به عقب بردارید و به دیگران هم لحظه ای فرصت نفس کشــیدن 
دهید. انجام کارهای عادی روزمره نه فقط باعث توجه شــما به 
امور دیگر می شود، بلکه راهکار مناسبی برای سرگرم شدن تان 

است و حتما از این بابت حس خوبی خواهید داشت.
  اردیبهشت :

اکنون فرصت مناســبی برای تشکیل گروه و انجام 
کار مشارکتی اســت. خوشبختانه، عقل سلیم شما 
را به راه درســت هدایت خواهد کرد. از کارهای 
ســخت فرار نکنید و بدانید هر کاری را که امروز 
انجام ندهید، بعدا مجبور خواهید شــد که انرژی بیشتری برای 
انجــام آن صرف کنید. اهداف تان را از نو اولویت بندی کنید تا 
آن هایی که برای تان مهم تر هســتند مشــخص شوند و زودتر 

چاره ای برای تحقق شان بیندیشید.
     خرداد :

امروز ممکن است یک ملاقات کاری شما را که در 
ابرها ســیر می کنید از خواب بیدار کند و به زمین 
بزند. از آن جایی که دیگران کارهای نیمه تمام تان 
را به شــما یادآوری می کنند حال خوشی ندارید. 
یادتان باشــد که هیچ کس به اندازه ی خودتان قابل ســرزنش 
نیســت. به این فکر نکنید که موقعیت تان چه طور می توانست 
باشد، بلکه ســعی کنید با همین چیزی که هست کنار بیاید. به 
جــای این که همــه ی توجه تان را به یک آینــده ی نامعلوم 
معطوف کنید، به شــما توصیه می شــود که همه ی حواس تان 

روی زمان حال قرار دهید.
   تیر :

وظایف تان باعث شــده که استرس به شما دست 
دهد، از طرفی هم نمی توانید به چیزی غیر از کار 
بپردازید. بدانید که احساســات و افکار منفی فقط 
انــرژی تان را هدر می دهند و کارآمدی تان را می گیرند. بهتر 
اســت دیدگاه تان را به زندگی عوض کنید تا شــانس بیشتری 
برای احساس رضایت داشته باشــید. وقتی ببینید که در زمان 
حال پیشرفت کرده اید، آن وقت حس و حال بهتری درباره ی 

آینده خواهید داشت.
   مرداد :

 امــروز متوجــه خواهید شــد که دســتیابی به 
اهداف تان بیشــتر از چیزی کــه فکر می کردید 
طول خواهد کشــید. البته، این دلیل نمی شود که 
بــه خودتان ناراحتی راه دهید، چون ناراحتی و نا امیدی هم به 
نسبت خودشان می توانند پیشــرفت تان را به تعویق بیندازند. 
 در انجام کارهای تان عجله نکنید، آهســته جلو بروید و بدانید 
که هر حرکت شــما حایز اهمیت اســت. اکنــون کیفیت انجام 

کارهای تان مهم تر از هر چیز دیگری است.
 شهریور :

امروز شــدت احساســات تان فروکــش خواهد 
کرد، اما این تغییر به هیــچ وجه تضمین کننده ی 
تصمیمات عقلانی نیســت. از ایــن فرصت برای 
اولویــت بندی کارهای تان اســتفاده کنید تا بــرای مرحله ی 
 بعدی آماده شوید. تا به امروز به اندازه ی کافی اطلاعات جمع 
کرده اید و دیگر وقت عمل کردن است. بگذارید فکر دیوانه وار 
تصویرســازی کند، پس فکرتان را آزاد کنید تا راحت تر لبخند 

روی لبان تان بنشیند.
   مهر :

به انــدازه ی کافــی در فعالیت هــای اجتماعی 
 شرکت کرده اید و حالا وقت آن است که به انجام 
تعهدات تان بپردازید. اکنون دیگران به شــما تکیه 
خواهند کرد، چون می بینند که می توانید در کارتان ثبات ایجاد 
کنید. آن ها امید دارند که کارآمدی شــما به آن ها هم سرایت 
کند. البته، اکنون برای شــما بهتر اســت که فقط روی کارهای 
 خودتان متمرکز شوید. تا زمانی که مشکلات خودتان حل نشود 

نمی توانید به دیگران کمک کنید.
   آبان :

برنامه ی کاری تان بســیار فشــرده است و باید 
 بــه طریقــی آن را مدیریت کنید. ســعی کنید در 
برنامــه ریزی های تان همــه ی جوانب را در نظر 
بگیرید تــا بتوانید برای هر کاری جای مناســبی پیدا کنید. به 
مهلتــی که برای هر کار دارید توجــه کنید تا همه چیز به موقع 
انجام شود. اولین قدم برای رسیدن به موفقیت این است که برای 

هر کاری در برنامه ی تان جای مناسبی پیدا کنید.
     آذر :

با ایــن که می دانید به تعویق انداختن وظایف تان 
نتایج خوشــایندی نخواهد داشت، اما انگار هنوز 
آمادگی لازم را بــرای پایان دادن به این وضعیت 
 نداریــد. اوقات خوش تنهــا در صورتی ادامــه خواهد یافت
 کــه کارتان را جدی تر بگیرید. به جــای این که مدام به فکر 
خوش گذرانی های مختلف باشــید، بهتر اســت هوشمندانه تر 
عمل کنید. باید کاری کنید تا موقعیت مالی شما تثبیت شود و به 

فقط به انجام وظایف تان فکر کنید.
  دی :

اکنون فرصتی دست داده تا بدرخشید، پس به هیچ 
وجه این فرصت را از دســت ندهیــد و آن را به 
تعویق نیندازید. بهتر است وظایف تان را با سرعت 
یکنواخت انجام دهید. باید به کل فرآیند و مسیری که در پیش 
دارید فکر کنید و همه ی حواس تان به مقصد مورد نظر باشــد. 
برای این که با موفقیت به انتهای مسیر برسید باید پله پله پیش 

بروید.
 بهمن :

 چشــم تــان را خوب بــاز کنید، چون قرار اســت 
درس های مهمی بگیرید که برای رشــد شــخصیت 
 تان بــه درد می خورد. معمولا بیشــتر به آینده فکر 
می کنید تا به زمان حال، اما الآن بهتر است توجه تان را به زمان حال 
 معطوف کنید. یادتان نرود که همه ی کارهای امروز شما روی زندگی 

فردای تان تاثیر خواهد گذاشت.
    اسفند : 

امــروز باید تا جایی که می توانید با واقعیت نگری 
 به زندگی نگاه کنید. معمولا در رویاهای تان ســیر 
می کنید، اما اکنون این قابلیت را دارید که بین رویا 
و واقعیت تمایز قایل شوید. بهتر است فقط به حقایق توجه کنید 

و برای رسیدن به موفقیت کارآمدی تان را افزایش دهید. 

 سرویس ســلامت // معاون فنی مرکز 
بهداشــت اســتان هرمــزگان گفت: 
سالمندان بالای ۶۰ سال که ۴ ماه از زمان 
تزریق دُز دوم واکسن آنها گذشته پس 
از دریافت پیامک می توانند برای تزریق 
دُز سوم به مراکز واکسیناسیون مراجعه 

کنند. 
  دکتــر فریده فخار در جمــع خبرنگاران، 
با اشــاره به تزریق نوع واکسن در دُز سوم 
)بوســتر یا یادآور(، افزود: افرادی که دُز و 
اول دوم واکسن خود را سینوفارم، بهارات و 
یا برکت تزریق کرده اند می توانند دُز سوم را 
همانند واکسن دُز اول و دوم دریافت کنند و 
یا واکسن آسترازنکا یا سوبرانا پلاس تزریق 
کنند و همچنین افرادی که در دُز اول و دوم 
آسترازنکا و یا اسپوتنیک دریافت کرده اند، 
می توانند دوز سوم را آسترازنکا و یا سوبرانا 
پلاس تزریق کنند.وی اضافه کرد: هم اکنون 

هیچ کمبودی در خصــوص تامین و تزریق 
واکســن در هرمزگان وجود ندارد و افرادی 
که تاکنون بنا به هر دلیلی نســبت به تزریق 
واکسن اقدام نکرده اند بدون نیاز به دریافت 
نوبت، با مراجعه به مراکز واکسیناسیون خود 

را در برابر کرونا واکسینه کنند.
  فخار عنوان کرد: حساســیت های معمول 
همانند حساســیت های غذایی منعی برای 
تزریق واکسن نیستند، افرادی که دُز نخست 
واکســن را تزریق کرده اند، چنانچه دچار 
شــوک آنافیلاکسی شوند، دُز دوم واکسن را 

نمی گیرند.
  معاون فنی مرکز بهداشــت استان با اشاره 
به بازگشــایی مدارس اظهار کرد: از ورود 
دانش آموزان و اولیایی که حداقل دُز نخست 
واکســن را نزده باشند به مدارس جلوگیری 

می شود. 
  وی بیان کرد: مسئولیت نظارت بر رعایت 

پروتکل های بهداشــتی در مدارس بر عهده 
مســئولین مدارس و ناظرین بهداشتی است 
و خانــواده ها باید به فرزندان خود آموزش 
دهند تا در محیط مدرســه با اســتفاده از 
ماســک، ضد عفونی دســت ها و رعایت 
فاصله اجتماعی از خود و دیگران در مقابله 

با بیماری کرونا محافظت کنند.
  فخار تصریح کرد: عقب افتادگی تحصیلی 
صدمات جبران ناپذیــری به دانش آموزان 
وارد می کند، لازم اســت بچه ها با حداکثر 
رعایت دستورالعمل های بهداشتی در مدرسه 

حضور پیدا کنند.
  به گزارش ایسنا ؛ وی ضمن تاکید بر رعایت 
پروتکل های بهداشتی از شهروندان جامانده 
از واکســن خواست نسبت به تزریق واکسن 
اقدام کنند چرا که بر اساس آخرین تحقیقات 
افرادی که واکسینه شده اند احتمال بستری و 

فوت آنها بسیار کمتر است.

 آیا استفاده از فویل و یا ظروف آلومینیومی سرطان زاست؟ 
سرویس سلامت // یکی از پرسش هایی که ممکن 
اســت برایتان پیش آمده باشــد، خطر داشتن یا 
نداشتن اســتفاده از ظروف آلومینیومی در پخت 

غذاست.
  شــاید برای شما هم این ســؤال پیش آمده باشد که 
آیا اســتفاده از ظروف آلومینیومی خطر دارد و ســبب 
بیماری هایی نظیر ســرطان می شــود.پایگاه آمریکایی 
»یو اس ای تودی« در گزارشــی بــه تاریخ ۲۳ ژوئن 
۲۰۲۰ با عنوان »بررسی واقعیت قرار گرفتن در معرض 
آلومینیوم از طریق غذا سبب ایجاد مشکلات عصبی یا 
سرطان نمی شود« به این مســأله پرداخته است.در این 
گزارش آمده که ادعا شــده است گرما سبب می شود تا 
آلومینیوم به غذا نفوذ کرده و ســبب زوال عقل، آلزایمر، 
پارکینسون و سرطان می شود.یک مقاله بدون تاریخ از 
وبسایتی با نام »راز های زیبایی طبیعی« در حال گردش 
 در شبکه های اجتماعی است و هشــدار داده که پخت 
و پز در آلومینیوم سبب می شود این ماده وارد غذا شده و 
سبب سرطان و دیگر بیماری های عصبی از جمله زوال 
عقل، آلزایمر و اختلالات اوتیســمی می شود.یو اس ای 
تودی در ادامه نوشت آلمینیوم در بسیاری از محصولات 
 خانگی، از وسایل و ظروف آشپزی گرفته تا فویل غذا، 
بیکینگ پودر و حتی دارو های بی نســخه وجود دارد 
آلومینیــوم، رایج ترین فلز در روی زمین اســت که ۸ 
درصد از جرم زمین را تشکیل می دهد و به همین دلیل، 
آلومینیوم به معنای واقعی کلمه در همه جا وجود دارد؛ آب 

نوشیدنی، برخی میوه ها مانند مرکبات، آلومینیوم بیشتری 
به نسبت بقیه دارند.به شکل طبیعی، به ندرت آلومینیوم به 
شکل فلزی آن دیده می شود معمولا آلومینیوم در محیط 
زیست به شکل نمک های آلومینیوم یا دیگر ترکیباتی مانند 
»سیترات آلومینیوم« یافت می شود این مواد در محیط و 
شبکه غذایی به گردش در می آید افراد بزرگسال به شکل 
طبیعی بین ۳۰ تا ۵۰ میلی گرم آلومینیوم در هر زمانی در 
بدن خود دارند.در ادامه این گزارش آمده است آلومینیوم 
یک ماده غذایی نیســت؛ امــا در افزودنی های غذایی، 
ترکیبات آلومینیومی به عنوان نگهدارنده، رنگ یا خمیر 
نان بدون مخمر استفاده می شود سخنگوی سازمان غذا 
و داروی آمریکا در ایمیلی تأیید کرد این سازمان استفاده 
از آلومینیوم را در غذا، آماده سازی غذا و دارو بی خطر 

می داند.
*  تحقیقات در خصوص صحت تأثیر آلومینیوم 

بر سلامتی بزرگسالان
  در حالی این مطلب صحیح اســت زمانی که در فویل 
آلومینیومی غذایــی را می پزید یا با ظروف آلومینیومی 
غذایی را تهیــه می کنید، مقداری آلومینیــوم وارد غذا 
می شــود؛ اما این مطلبی نادرست اســت که استفاده از 
آلومینیوم عوارض جانبی بر سلامت افراد بزرگسال دارد.

بدن شما کمتر از یک درصد از آلومینیوم پس زمینه را در 
غذا یا آب نوشیدنی جذب می کند و 9۵ درصد آن توسط 
کلیه ها پاکسازی می شود بیشتر آلومینیوم های محیطی که 

در معرض آن هستید، ظرف ۲۴ ساعت از سیستم بدنی 
شما خارج می شوند.یک فرد بالغ تقریبا ۷ تا 9 میلی گرم 
روزانه آلومینیوم می خورد و این مقدار می تواند بر حسب 
محیط زیســت فرد و یا نوع رژیم غذایی و ابزار پخت و 
پز، متفاوت باشد با این حال، نه »سازمان غذا و داروی 
آمریکا« )Fda( و نه »ســازمان ایمنی غذای اتحادیه 
اروپا« )eFSa( هیچ کدام به این نتیجه نرســیده اند 
که این میزان قرار داشتن در معرض آلومینیوم به قدری 
است که سبب ایجاد مشکلاتی در افراد بزرگسال شود.

درست است که در معرض آلومینیوم قرار گرفتن با برخی 
بیماری ها از جمله زوال عقل، اختلالات عصبی و تحریک 
ریه مرتبط است؛ اما این موارد با کار های روتین و روزانه و 
نیز رژیم غذایی و پخت و پز معمولی که افراد دارند، اتفاق 
نمی افتد.به نوشته این گزارش، زوال عقل و انسفالوپاتی 
مرتبط با آلومینیوم در افراد سالمندی دیده شده که دارای 
اختلال در عملکرد کلیه هستند باید گفت این موارد گاهی 
اوقات )به شــکل نادر( زمانی که محلول دیالیز توسط 
آلومینیوم آلوده شده است، اتفاق می افتد در واقع زمانی 
که کلیه ها کار نمی کنند، آلومینیوم رژیم غذایی می تواند در 
بدن انباشته شود و باعث زوال عقل شود. دیالیز قرار است 
سبب از میان بردن چیز هایی شود که یک کلیه مشکل دار 
و نارسا قادر به حذف آن نیست؛ بنابراین اگر محلول دیالیز 
توسط آلومینیوم آلوده شود، این امر سریعتر اتفاق می افتد.

همچنین موارد دیگری که آلومینیوم سبب مشکلات در 
سیستم عصبی می شود نیز خیلی نادر است؛ به مانند زمانی 

که کارگران در 
ض  معر

ر  ا مقــد
کم و یــا زیاد 

غبار و یا دود آلومینیوم 
در مکان هایی ماننــد کارخانه جات 

آلومینیوم و یا معادن آلومینیوم قرار گیرند.همچنین اگرچه 
گفته می شــود که میان آلزایمر و اختلالات اوتیسمی با 
آلومینیوم ارتباط وجود دارد؛ اما در هیچ موردی، مدرکی 
قطعی مبنی بر اینکه آلومینیوم سبب این موارد شده است، 
وجود ندارد.همچنین این ادعا که آلومینیوم باعث سرطان 
می شود نیز غلط است. نقش آلومینیوم در ایجاد سرطان 
هرگز ثابت نشــده است. اگرچه کارگران کارخانه ذوب 
آلومینیوم در خطر بالاتری از ابتلا به سرطان قرار دارند؛ اما 

این به دلیل آن است 
که آن ها در 

معرض 
مواد  دیگر 
آنجا  در  شیمیایی 
قــرار دارند.پایگاه یو اس ای 
تودی در انتها نوشت بر اساس تحقیقات ما این ادعا که 
آلومینیوم از طریق گرما وارد غذا می شود و سبب آلزایمر، 
اوتیسم، زوال عقل و سرطان می گردد »تقریبا نادرست« 
است. با اینکه این مطلبی درست است که غذا و آب اغلب 
دارای آلومینیوم است و سطح آلومینیوم در غذا در گرما و 
شرایط اسیدی افزایش می یابد؛ اما این که بودن در معرض 
این آلومینیوم با عوارض و پیامد های جانبی سلامتی در 

افراد بزرگسال همراه است، نادرست است.

سرویس سلامت // »کلاژن« پروتئینی حیاتی 
است که به بدن نیرو و ساختار می دهد. قبل 
از ۲۵ ســالگی، بدن این پروتئین را به وفور 

تولید می کند.
اما با افزایش سن و به ویژه پس از یائسگی تولید 

کلاژن کاهش می یابد.
* علائم کاهش سطح کلاژن

ساده ترین نشــانه کاهش کلاژن پیدایش چین و 
چروک است. برخی نشانه های واضح دیگر شامل 
درد و سفتی مفاصل، ضعیف شــدن ماهیچه ها و 

مشکلات گوارشی هستند.
   اســتعمال دخانیات، اشعه فرابنفش خورشید و 
مصرف بیش از حد قندها، کاهش سریع تر سطح 

کلاژن را به همراه دارد.
* راه های افزایش کلاژن

بهتریــن راه، افزایش کلاژن از طریق رژیم غذایی 
است. انواع گوشت، آب قلم یا آبگوشت استخوان، 
تخم مــرغ، حبوبات و حتی ژلاتین از مواد غذایی 
افزایش دهنده ســطح کلاژن هســتند.مکمل های 
کلاژن نیز به راحتی هضم و جذب می شود. هرچند 
اغلب درمورد فواید کلاژن موجود در محصولات 
مراقبت از پوســت تبلیغات زیادی می شــود، اما 
بیشــتر این محصولات صرفا یک »لایه« روی 
پوست ایجاد می کنند که از دست دادن رطوبت را 

کاهش می دهد.
*  فواید افزایش سطح کلاژن

تقویت ســلامت پوســت: با کاهش کلاژن بر اثر 
افزایش ســن، پوست، مو و ناخن ها رطوبت خود 
را از دســت می دهند. این شرایط منجر به ایجاد 
چین و چروک و آسیب دیدگی می شود. مکمل های 
کلاژن با تقویت آبرسانی به پوست و بهبود خاصیت 
 ارتجاعی آن، چین و چروک را کاهش می دهند و به 
بهبود آسیب های پوستی و کاهش آکنه نیز کمک 

می کنند.
*  کاهش استرس و اضطراب

اسید آمینه گلایســین موجود در کلاژن، توانایی 
تحریک مغز یــا آرام کــردن آن را دارد. افزایش 
گلایسین به بهبود خواب، تقویت حافظه و افزایش 

سطح سروتونین کمک می کند.

*  تسکین درد مفاصل
میــزان غضروف ها که از اســتخوان ها، مفاصل و 
رباط ها محافظت می کنند با افزایش ســن کاهش 
می یابــد و باعث التهاب و درد می شــود. کلاژن 
تولید غضــروف را تحریک می کند و درد مفاصل 

را کاهش می دهد.
* جلوگیری از پوکی استخوان

کلاژن جذب کلسیم و درنتیجه تراکم مواد معدنی 
استخوان را افزایش و خطر پوکی استخوان و سایر 

اختلالات استخوانی را کاهش می دهد.
* بازسازی سیستم عصبی

کلاژن می تواند با بازســازی ســلولی در سیستم 
عصبی مرکــزی به کند کردن پیشــرفت بیماری 

آلزایمر و پارکینسون کمک کند.
*  تقویت سلامت قلب

کلاژن با کاهش ســطح کلســترول »بد« و بهبود 
ساختار شریان ها خطر ابتلا به بیماری های مرتبط 

با قلب را کاهش می دهد.
* پاکسازی سموم

گلایســین موجود در کلاژن به کبــد در فرآیند 
ســم زدایی کمک می کند. این کار کبد و ســایر 

اندام های بدن را تمیزتر و سالم تر نگه می دارد.
* کمک به کاهش وزن

کلاژن گلوکز را به انرژی تبدیل می کند و با کمک به 
تشکیل عضلات بدون چربی متابولیسم را سرعت 
می بخشد. بنابراین شما کالری بیشتری می سوزانید.

فواید افزایش مصرف کلاژن برای خانم  ها 

آیا می توان نوع دُز سوم واکسن کرونا را تغییر داد؟

ســرویس ســلامت // تقریبا بسیاری از 
افراد دست کم یک بار یا بیشتر با سوزش 
معده مواجه شــده اند. این مســأله در 
نتیجه اســید های معده است که به سوی 
مری حرکت کرده و ســبب سوزش معده 

می شوند.
  این ســوزش معمولا در ســینه احساس 
می شــود؛ اما می تواند گلوی شــما را نیز 
بســوزاند.معمولا زمانی که شما مواد غذایی 

مانند پیاز، مرکبات، غذا هــای پرچرب و یا 
نوشــیدنی  های کافئین دار و یا گازدار مصرف 
می کنید که اسید معده را افزایش می دهد، چنین 
مسأله ای اتفاق می افتد.اگر با بیماری »رفلاکس 
معده به مری« )GeRd( مواجه هســتید، 
ممکن است دچار سوزش معده نیز شده باشید. 
اگر از سوزش معده رنج می برید، آنتی اسید ها 
ممکن است به شــما کمک کنند.آنتی اسید ها 
دارو هایی هستند که به منظور رهایی از سوزش 
معده )یا به اصطلاح ســوزش سر دل( و سوء 
هاضمه استفاده می شــوند و بدون نسخه قابل 
خرید هستند.همچنین اجتناب از برخی غذا ها 
از یکســو و نیز تمرین این مسأله که به یکباره 
غذای زیادی را نخورید، از سوی دیگر می تواند 
این مسأله را تحت کنترل در آورد. درمان های 
خانگی بسیاری برای سوزش معده وجود دارد 
که از جمله آن می توان به نوشــیدن یک لیوان 
شیر اشــاره کرد.برخی افراد می گویند نوشیدن 
شیر می تواند به درمان سوزش معده کمک کند؛ 

اما آیا دلیلی نیز بر این مدعا وجود دارد؟
دلیل اینکه چرا شیر می تواند به کاهش سوزش 
سر معده کمک کند به دلیل وجود دو ماده در آن 

است: کلسیم و پروتئین.

کلسیم انواع متعددی 
ننــد  ما

کربنات، 
 ، ت ا ســیتر

لاکتات یا گلوکونات دارد. 
کلسیم کربنات یک ماده رایج در آنتی اسید ها 

به شمار می رود.
  طبق پژوهشی که در سال ۲۰19 در ماهنامه پزشکی 
 neuRoGaStRoenteRoloGy and«
motility« به چاپ رســید، بیش از 1۰ 

هزار نفر مورد بررسی قرار گرفتند و مشخص 
شــد افرادی که مصرف کلسیم خود را افزایش 
داده اند، با کاهش ســوزش معده روبرو شدند.

همچنین در پژوهشی که در سطحی کوچکتر به 
انجام رسید و نتیجه آن در مجله »بیماری های 
 diGeStive diSeaSeS( »گوارشی و علوم
and ScienceS( در ســال ۲۰۰۴ به چاپ 

رسید، نشان داده شد که کلسیم باعث افزایش 
حرکت اســفنکتر تحتانی مری می شــود که 
معمولاً در افرادی که از سوزش سر دل و سایر 
مشکلات گوارشی رنج می برند، ضعیف است. 

از سوی دیگر، پروتئین 
در  موجــود 

شــیر 

نــد  ا می تو
سوزش  کاهش  به 
معده کمک کند؛ چرا که ســبب 

تحریک تولید گاسترین می گردد.
آیا همه انواع شــیر ها در بهبود سوزش معده 
مفیدند؟ باید گفت همه شیر ها در کاهش علائم 
سوزش معده یکسان نیستند؛ به طوری که دکتر 
»اکتا گوپتــا« )ekta Gupta( متخصص 
گوارش پزشکی در دانشــگاه جانز هاپکینز 
می گوید »شــیر کامل« به دلیل چربی بالاتر 
ممکن اســت علائم را بدتر کند و برای همین 
شــیر کم چرب گزینه بهتری است.شیر کامل 
شیری اســت که چربی طبیعی موجود در آن 
حذف نشده است. همچنین شما لازم نیست که 
حتما در این خصوص شــیر گاو مصرف کنید؛ 
بلکه می توانید از شیر بادام نیز استفاده کنید.شما 
همچنین می توانید انواع دیگر شــیر را امتحان 
کنید تا ببینید کدام نوع آن برای شما به منظور 

کاهش سوزش معده مفید است.

وزوز گوش خطرناک است؟ مصرف شیر و کاهش سوزش سر معده 
سرویس سلامت // دو مدل وزوز گوش داریم؛ یک نوع وزوزکردن 
مربوط به سیستم های مجاور شنوایی است؛ مثلا بیماری که در 

گوش خود احساس ضربان کرده و این فرق می کند.
   محمد محسنی، اســتاد بیماری های گوش، حلق و بینی درباره 
»وزوز کردن گوش«، بیان داشــت: وزوز گوش یکی از معضلات 
بیماری های گوش است.وی ادامه داد: دو مدل وزوز گوش داریم؛ 
یک نوع وزوزکردن مربوط به سیستم های مجاور شنوایی است؛ مثلا 

بیماری که در گوش خود احساس ضربان کرده و این فرق می کند.
استاد بیماری های گوش،حلق و بینی افزود: اما بیماری وجود دارد 
که در گوش خود احساس صوت و زنگ می کند و بحث مربوط به 
وزوز نیز همین نوع است؛ چنین حالتی در این افراد به دنبال کاهش 
حس شنوایی است.محسنی تصریح کرد: یعنی در زمانی که ضعف 
اعصاب شنوایی وجود دارد ایجاد می شود و درمان خاصی دارد و 

بیمار باید به پزشک متخصص مراجعه کند.

سرویس ســلامت // عضو کمیته فنی 
علمی کشوری  کمیته  و عضو  واکسن 
کووید۱۹، با بیان اینکه اثر واکسن های 
کرونای تزریق شــده در کشــور در 
از  ناشی  از بستری و مرگ  پیشگیری 
این بیماری قابل قبول بوده اســت، در 
عین حال درباره وضعیت دز بوستر یا 
یادآور بــه کل جمعیت جامعه توضیح 

داد. 
   دکتر مجید مختاری  درباره مطالعات انجام 
شــده در زمینه واکسن های کرونایی که در 
ایران تزریق شده است، گفت: بیشترین تعداد 
واکســنی که در ایران تزریق شده، واکسن 
سینوفارم اســت. باید توجه کرد که حدود 
نیمی از  واکسن  کرونایی که در دنیا تزریق 

شده اند، از نوع واکسن های چینی است.
*  اثر قابل قبول واکسن های کرونای 
تزریق شده در کشور در پیشگیری از 

»بستری« و »مرگ«
  مختاری ادامه داد: درست است که ممکن 
است تاثیر این واکسن ها در حوزه ابتلا به 
بیماری از نظر ایمنی زایی و ایمنی دهی کمتر 
از واکسن های دیگر باشد، اما از نظر بستری 

و مرگ ومیر ناشــی از کرونا، پوششی که 
می دهد، حتی در سویه دلتا کاملا قابل قبول 
است.وی افزود: البته درست است که ممکن 
است واکسن های دیگر تاثیرپذیری بیشتری 
در پیشگیری از ابتلا داشته باشند،  اما به هر 
حال ما باید واکسنی را استفاده کنیم که در 
دسترس داریم. واکسن هایی که در دسترس 
است، تا حد زیادی موفقیت آمیز بوده اند و 
تزریق هر واکسنی که تایید شده است، بهتر 

از این است که آن را تزریق نکنیم.
*  هنوز اطلاعات علمی زیادی برای 
تزریق دز بوستر به کل جامعه نداریم

  مختاری درباره وضعیت تزریق دز بوستر 
واکسن کرونا در کشــور نیز گفت: ماه ها 
درباره تزریق دز بوستر در کمیته های علمی 
بحث کردیم. همانطور که جهان هم درباره 
تزریق آن فکر می کند. البته هنوز اطلاعات 
زیادی در زمینه تزریق دز بوســتر به کل 
جامعه برای بعد از شش تا هشت ماه نداریم، 
اما می دانیم که در اکثر واکســن ها، به ویژه 
واکسن های غیرفعال بعد از سه ماه به تدریج 
پادتن ها شروع به کاهش می کنند.مختاری 
تاکید کرد: البته ما دو جهت را در ایمنی زایی 

مورد توجه قــرار می دهیم؛ یکی پادتن ها 
هستند و یکی هم ایمنی سلولی است. ایمنی 
ســلولی مدت زمان بیشتری در بدن باقی 
می ماند و بسیار موثر است. بنابراین فقط 
آنتی بادی ها مهم نیستند، بلکه ایمنی سلولی 
هم اهمیت دارد. هرچند دوست داریم که 
به ویژه در شــرایط فعلی آنتی بادی ها زیاد 
پایین نیایند،  اما پایین آمدن پادتن ها دلیل 
بر عدم وجود مصونیت و ایمنی نیست.وی 
گفت: در عین حال بیش از یک ماه است 
که تزریق دز بوستر در گروه پرخطر مانند 
کادر درمان خط اول جبهه مبارزه با کرونا، 
آغاز شده اســت. در عین حال ما اعلام 
کردیم که تزریق دز بوســتر در افرادی که 
به بیماری های سرکوب کننده شدید سیستم 
ایمنی مبتلا هستند و داروهای تضعیف کننده 
سیستم ایمنی مصرف می کنند، مورد توجه 
قرار گیرد و اگر امــکان دارد به صورت 
موازی با کادر درمان به این افراد هم تزریق 
شود. با این حال در زمینه تزریق دز بوستر 
برای کل جامعه، کمیته علمی و فنی واکسن 
در حال مطالعه هستند تا با شواهد علمی 

تصمیم گیری شود.

تزریق دز بوستر واکسن کرونا به کل جامعه؛ آری یا خیر؟
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   گــروه خبــر //  عضو مجمــع نمایندگان 
اســتان هرمزگان گفت: وزیر جهاد کشاورزی 
دستورات لازم را نسبت به ساماندهی و صدور 
مجوز  فاقد  شناسنامه دار  صیادان  برای  مجوز 

صادر کرد.
   احمــد جبــاری در خصوص نشســت مجمع 
نمایندگان و اســتاندار هرمزگان بــا وزیر جهاد 
کشــاورزی اظهار کرد: دکتر ساداتی نژاد از جنس 
مجلس بوده و بــا دغدغه های نمایندگان مجلس 
آشنا اســت. از طرفی با توجه به تخصصی که در 
حوزه کشــاورزی دارد می تواند در مســند وزیر 
جهاد کشــاورزی مثمر ثمر باشــد.وی با ذکر این 
نکته که وزارت جهاد کشــاورزی در دولت جدید 
قطعاً متفاوت از گذشته فعالیت می کند، تصریح کرد: 
امیدوارم با نگاه ویژه ای که وزیر جهاد کشاورزی 
دارند، مشکلات کشــاورزی استان هرمزگان رفع 
شود و گشایشی در وضعیت موجود حاصل شود 

و مردم تغییرات در مدت کوتاهی احساس کنند.
*  صیــادان شناســنامه دار فاقــد مجــوز 

ساماندهی می شوند
  عضو مجمع نمایندگان اســتان هرمزگان با اشاره 
به ســاماندهی صیادان هرمزگان، تشــریح کرد: 
ساماندهی صیادان موضوعی است که باید هر چه 
سریع تر در دستور کار دولت قرار گیرد و تدبیری 
برای آن اندیشیده شــود؛ چراکه در صورت انجام 

یک کار علمی و صحیح می توان ارزآوری مناسبی 
 را در ایــن حوزه داشــت.جباری ادامه داد: وزیر 
جهاد کشاورزی در این جلسه نسبت به ساماندهی 
و صدور مجوز برای صیادان شناســنامه دار فاقد 

مجوز دستورات لازم را صادر کرد.
*  تفاهم نامه میان منابــع طبیعی و بنیاد 
مسکن برای حل چالش تداخل اراضی منعقد 

می شود
   وی با اشــاره به چالش هــای تداخل اراضی، 
اظهار کرد: بســیاری از اراضی مسکونی مردم که 
سالیان زیادی از ســکونت افراد و ساخت و ساز 
در آنها می گذرد هنوز جزو اراضی ملی محسوب 
می شود و مردم کاملًا بلاتکلیف هستند.عضو مجمع 
نمایندگان هرمزگان ادامه داد: قدمت احداث برخی 
از این خانه ها به چند سال قبل از پیروزی انقلاب 
اسلامی یا اوایل انقلاب بر می گردد اما هنوز مردم 
در خصوص اخذ ســند و یا تسهیلات و خدمات 
برق و آب و بیمه و … با مشــکل مواجه هستند.

جباری تشــریح کرد: در این نشست مقرر شد که 
استاندار هرمزگان با انعقاد تفاهم نامه ای میان منابع 
طبیعی و بنیاد مسکن انقلاب اسلامی نسبت به حل 
مشکل مردم برای همیشه اقدام کند.وی اذعان کرد: 
در مجلس هشتم قانونی تحت عنوان تعیین تکلیف 
چاههای غیر مجاز محفوره قبل از ســال 1۳۸۵ 
تصویب شد اما متاســفانه اجرای این قانون هنوز 

روی زمین مانده است چراکه منابع طبیعی زمینی 
که چاه در آن حفر شــده است را تعیین و تکلیف 
نمی کند که مقرر شــد که وزیر جهاد کشــاورزی 

موضوع را پیگیری کند.
*  ســقف جوجه ریزی مرغداری های استان 

هرمزگان افزایش یافت
  جباری با ذکر این نکته که غرب استان هرمزگان 
قطب اول تولید گوشــت سفید در هرمزگان است، 
ابراز داشــت: تعیین ســقف بــرای جوجه ریزی 
مرغداری ها )جوجه یک روزه( اســتان هرمزگان 
از ســوی وزارتخانه مشکلاتی را برای این بخش 
ایجاد کرده اســت. می توان گفت اجرای این سقف 
جوجه ریزی موضوعی غیرکارشناسی است، که در 
این خصوص نیز وزیر دستور داد به سرعت سهمیه 

برابر نیاز استان افزایش یابد.
    وی تصریح کرد: بانک ها به دلیل سیاســت های 
غیر حمایتی موجب خسران زیاد و ورشکستگی 
 کشــاورزان به خصوص مرغــداران و دامداران 
شــده اند چرا که بــا دریافت ســودهای کلان و 
 دیرکردها، سرمایه گذاران را به ورطه ی ورشکستگی 

کشانده اند.
  به گزارش مهر ؛ عضو مجمع نمایندگان هرمزگان 
گفت: بر اساس وعده ای که وزیر جهاد کشاورزی 
داد، وزیر و تیم مدیریت ارشد جهاد کشاورزی در 

آینده ای نزدیک به هرمزگان سفر می کنند.

عضو مجمع نمایندگان هرمزگان :

صیادان شناسنامه دار فاقد مجوز ساماندهی می شوند

   

 گروه خبــر // مدیــرکل بنادر و 
به  اشــاره  با  هرمزگان  دریانوردی 
انواع  واردات  درصدی   ۶۵ رشــد 
کالای اساسی در بندرشهید رجایی، 
ابتدای فروردین امســال  از  گفت: 
تا نیمه آبان مــاه ۲ میلیون و ۲۶۸ 

هزار و۲۹ تن انواع کالای اساسی به 
وسیله ۴۶ فروند کشتی در این بندر 

تخلیه و بارگیری شده است.
    به گزارش خبرنگار دریا ، »علی رضا 
محمدی کرجی ران« در تشریح میزان 
بارگیری کالاهای  و  تخلیــه  واردات، 

اساسی)غیرکانتینری( در بزرگترین بندر 
تجاری کشــور اظهارداشت: از ابتدای 
ســال جاری تا کنون ۲ میلیون و ۲6۸ 
هــزار و ۲9 تن انواع کالای اساســی 
تخلیه شــده که گندم و روغن خوراکی 
بیش ترین میــزان را به خود اختصاص 

داده اســت. وی، روغــن نباتی، برنج، 
ذرت، شکر، کنجاله سویا، کود، گندم و 
جو را عمده کالاهای اساســی برشمرد 
کــه از طریق ۴6 فروند کشــتی وارد 
بندرشهید رجایی شده و پس از تخلیه 
به دو شکل حمل جاده ای و ریلی روانه 

استانهای مقصد گردیده است. 
   مدیرمنطقــه ویــژه اقتصــادی بندر 
شــهید رجایی، میــزان تخلیه گندم به 
عنــوان یک محصول اســتراتژیک را 
در مدت یاد شــده ۷9۸ هزار و ۲۴۰ 
تن به وســیله 1۲ کشــتی اعلام کرد. 
محمدی کرجی ران با اشاره به واردات 
نیم میلیون تن روغن خوراکی از ابتدای 
امســال تا نیمه آبان ماه اظهارداشت: 
این میزان روغــن از طریق 1۷ فروند 
کشــتی وارد بندر شــهید رجایی شده 
که بخشی از آن بســته به نیاز بازار به 
کارخانجات فــرآوری منتقل و بخش 
دیگر نیز درمخازن ویژه نگهداری این 
کالا ذخیره ســازی شده است. به گفته 
بنادر و دریانوردی هرمزگان،  مدیرکل 
همچنین از ابتدای فروردین تا نیمه آبان 
ماه ســال جاری ۳۳۵ هزار و 6۴۳ تن 

شــکر و ۲۷۴ هزار و ۳9۷ تن ذرت از 
طریق 6 پست اســکله ویژه کالاهای 
اساســی تخلیه و به استان های مقصد 

حمل شده است. 
  ویژه اقتصادی بندر شــهید رجایی در 
بخش پایانی سخنان خود اظهارداشت: 
درحال حاضر1۲ کشتی با ظرفیت ۷۲۴ 
هزار و 1۷۷ تن انواع کالای  اساســی 
درحال انجام مراحل اسنادی هستند که 
هفت فروند کشتی حامل گندم، ۲ کشتی 
روغن خوراکی، ۲ کشتی حامل جو و 
یک کشتی  نیز حامل شکر بوده که پس 
از اتمام فرایند قانونــی طی روزهای 
آینده در بندر شــهید رجایی پهلودهی 

می شوند. 
  گفتنی اســت، کالاهای اساســی در 
تعریف عمومی مشمول کالای ضروری 
اســت، به تعبیری برخی کالاها مانند 
ســوخت)بنزین وگاز(، گنــدم، برنج، 
روغن نباتي، گوشت قرمز، جو وذرت 
به دلیل اســتفاده بیشتر در سبد غذایی 
مردم و تأثیــر آن بر روی بازار عرضه 
و تقاضا با نام کالای اساســی معرفی 

می شود.

گروه خبــر //  رویداد ایــده گاه با موضوع 
نارنجی و  بهداشــت و درمان به همت خانه 
مرکز نوآوری پــارک علم و فناوری هرمزگان 
و با همکاری مرکز رشــد فناوری ســلامت 
در محل  هرمزگان  پزشــکی  علوم  دانشگاه 
سالن کنفرانس پارک علم و فناوری هرمزگان 

برگزارشد. 
   بــه گزارش خبرنگار دریا ؛ کارشــناس امور 
موسســات پارک علم و فنــاوری هرمزگان با 
قدردانی از ایده پردازان و راهیابیشــان به آیین 
پایانــی رویداد ایده گاه با موضوع بهداشــت و 
درمــان، عنوان کرد: علی رغم ایــن که در این 
رویــداد نفرات برتــر تنها نفرات اول تا ســوم 
مسابقات برگزیده خواهند شد اما آنچه که اهمیت 
دارد این است که پس از اتمام این رویداد تداوم 
فعالیت و تلاش ایده ها و ایده پردازان و ورود به 

بازار حقیقی صورت گیرد.
  ندا بهمنی ادامه داد: بســیاری از شرکت های 
مستقر که اکنون به جایگاه خوبی رسیده اند نیز 
روزی این مراحل را طی کرده و گاها حتی بارها 
و بارها باشکست مواجه شــده اند اما هربار با 
کسب تجربه های بیشــتر و اعمال تغییرات در 

قسمت های مختلف ایده توانسته اند کسب و کار 
خود را وارد بازار کرده و به موفقیت دست یابند.

وی بــا بیان این که آنچه که از اهمیت برخوردار 
اســت صرفا کســب رتبه های اول تا ســوم 
دراین رویداد نیســت بلکه شکوفایی ایده های 
بسیارخوب و کاربردی است که بتواند در آینده 
به بهداشت و درمان استان کمک کند، اظهارکرد: 
شناســایی صحیح رقبا، ساخت نمونه اولیه ایده 
و اعتبارسنجی سبب خواهد شــد ایده اولیه به 
محصول نهایی مورد نظر تبدیل و در نهایت جهت 
تولیــد انبود و ورود به بازار هدف آماده شــود.  
همچنین در ادامه دبیر اجرایی این رویداد ضمن 
ارائه گزارش روزهای پیشین این رویداد عنوان 
کرد: ایــن رویداد در روز اول با ثبت نام ۴6 نفر 
از علاقه مندان به شرکت در کارگاه ها و ترسیم 
نقشــه راه پایان یافت وسپس در مرحله دوم با 
تشکیل 1۴ تیم در روز دوم این رویداد ارائه اولیه 
با حضور منتورها  و سایر کارگاه های موردنیاز 
برگزار شد. در نهایت ۸ تیم موفق به راهیابی به 
مرحله سوم و اختتامیه این رویداد شدند.در ادامه 
هرکدام از ایده پردازان به ترتیب به ارائه خود در 

مقابل داوران پرداختند.

پارسا شــرفی بیان کرد: ایده پردازان گروه اول 
الهام صیحه ای و نرگس صیحه ای با عنوان ایده« 
دســتگاه جلوگیری از پیش آمدگی عضلات« 
 ابتدا به مــدت ۵ دقیقه به ارائــه توضیحات و 
ویژگی های ارائه ایده خود پرداخته و در ۵ دقیقه 
دوم داوران با طرح پرسش های خود ایده هارابه 
چالش کشیدند تا ایده پردازان بتوانند از محصول 

و ایده  خود دفاع کنند.
  وی افــزود: در ادامه علی باقــرزاده همایی با 
عنوان ایده » ســیب tv« که یک اپلیکیشــن 
آموزشی_کاربردی در حوزه بهداشت و سلامت 
اســت در۵ دقیقه  ابتدایی بــه ارائه توضیحات 
و ویژگی هــای این اپلیکیشــن پرداخته و در 
مرحله دوم به دفاع از ایده خود پرداخت.شرفی 
 ادامــه داد: مصطفی راونگی نژاد از گروه ســوم 
ارائه دهنده در این رویداد در مرحله اول با عنوان 
ایده » هرمزطب « به معرفی ایده خود پرداخته 
و مشکلات موجود در سیستم نوبت دهی آنلاین 
در سایر سامانه ها پرداخته و در مرحله دوم به 
 دفاع و پاسخ دهی به سوالات داوران پرداخت. 
بنیان گذار خانه نارنجــی همچنین عنوان کرد: 
گــروه چهارم با عنــوان ایــده » پلتفرم جهان 

سلامتی« توسط رویا جهانگیری معرفی گردید. 
این پلتفرم که طبق بیان ایده پرداز پلتفرمی است 
جهت ارتقاء آگاهی و ســواد سلامتی بانوان در 
بخش دوم ارائه به دفاع و ارائه پاسخ مناسب به 

سوالات داوران پرداخت.
  شــرفی با بیان این که گروه پنجم با عنوان ایده 
»ویلچرهوشمند« در دو مرحله به ارائه و دفاع 
پرداخت، ادامه داد: ششــمین گروه این رویداد 
با ارائه نجمه پورقاســم با عنوان ایده » شربت 
گیاهــی« در دونوبت ۵ دقیقه بــه معرفی این 
محصول پرداخته و در مرحله دوم به ســوالات 
داوران در خصوص این شربت گیاهی پرداخت.

وی افــزود: گروه هفتم با عنــوان ایده » توانا« 
توسط ام البنین دل آشــوب به مدت ۵دقیقه به 
ارائه پرداخت. »توانا« که پلتفرمی جهت کاریابی 
برای معلولان اســت در ۵ دقیقه دوم به دفاع و 

ارائه پاسخ سوالات داوران پرداخت.
  دبیراجرایی این رویداد تصریح کرد: گروه هشتم 
شــرکت کننده در این رویداد به ترتیب با عنوان 
ایده » آتل با قابیلت جمع شوندگی« توسط مائده 
عیاری و محمد امین کریمی و نیز در پایان؛ ایده  
» کلبه مرگ کرونا« توسط سدنا سلاجقه دانش 
آموز کلاس پنجم در دومرحله به ارائه و دفاع از 

ایده خود پرداختند.
وی ادامه داد: لازم به ذکر است داوری این رویداد 
توسط »دکترفاطمه نوروزیان مدیر و سخنگوی 

دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان«، »دکتر امیدعلی 
پور علیمردان عضوهیات علمی دانشگاه پیام نور 
هرمزگان«، »مهندس عبدالحسین توانگری مدیر 
عامل شرکت ســنجش دانش جنوب« و »دکتر 
ولی علی پور اســتاد دانشــگاه علوم پزشکی« 

صورت گرفت. 
  همچنین در پایــان مرحله اول و پس از اتمام 
ارائــه ها در مرحلــه اول »آرش برجی خانی، 
مدیرسرمایه گذاری هلثینو« به ارائه توضیحاتی 
در خصوص ایده های مــورد نیاز و توجه این 
حوزه و ویژگی های اســتارتاپ های مناسب و 
مهم ترین عوامل شکست استارتاپ های حوزه 

سلامت در ایران پرداخت. شرفی در پایان گفت: 
پس از اتمام مرحله ابتدایی و پس از انجام گفت 
و گو و مشــورت توسط داوران، به ترتیب گروه 
 » الهام صیحــه ای و نرگس صیحه ای« با ایده 
» دستگاه جلوگیری از پیش آمدگی عضلات«  ، 
همچنین »کیانوش مقصودی نژاد« با ایده » ویلچر 
هوشــمند« و نیز »مائده عیــاری و محمدامین 
کریمی« با »ایده آتل با قابلیت جمع شوندگی« 
موفق به کسب رتبه های اول تا سوم این رویداد 
شدند. جوایز نفرات اول تا سوم به ترتیب بیست 
میلیون ریال، پانزده میلیون ریال و ده میلیون ریال 

در نظر گرفته شده بود.

آیین پایانی رویداد ایده گاه در بندرعباس برگزار شد 

گروه خبر // رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت استان هرمزگان گفت: 
اقلام مشمول که تاکنون اعلام شده اند ، در صورت عدم ثبت نام یا تائید در 

سامانه مشمول جرایم تعزیراتی خواهد شد.
  خلیل قاسمی اظهار داشت: در حال حاضر ۲1 قلم کالا مشمول ثبت نام و تائید 
در سامانه جامع تجارت قرار گرفته اند که باید در طول زنجیره تولید، توزیع، عرضه 
به عمده فروشان، خرده فروشان و فروش در سامانه تائید و ثبت گردد.وی افزود: 
از جمله اقلام مشــمول تاکنون مواد غذایی، ســیمان، مقاطع فولادی، پتروشیمی، 
روغن موتور، پودر شوینده، پوشک بچه و لوازم خانگی است که باید کلیه فرایندها 
در سامانه ثبت شود.رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان عنوان کرد: 
هم اکنون بازرسان ســازمان در حال رصد بازار هستند و هرگونه عدم ثبت اقلام 
مشمول در سامانه به عنوان قاچاق، احتکار و عرضه خارج از شبکه محسوب و با 

متخلفان برخورد می شود.
  قاسمی یادآور شــد: واحد های صنعتی استان جهت رفع هرگونه مشکل در این 
خصــوص می توانند به معاونت امور صنایع ســازمان، واحدهای معدنی و صنایع 
معدنی به معاونت امور معادن سازمان و اصناف به معاونت بازرگانی مراجعه کنند.
به گزارش فارس ، وی در خصوص ثبت صنوف در این سامانه بیان داشت: در این 
خصوص اتاق اصناف محلی به منظور ثبت نام صنوف در سامانه جامع تجارت در 
نظر گرفته شده است که می تواند پاسخگوی سوالات، ابهامات و راهنمای صنوف 

استان باشد.

رئیس سازمان صنعت، معدن و تجارت هرمزگان :
اقلام تائید نشده در سامانه جامع تجارت 

مشمول جرایم تعزیراتی خواهد شد 

مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان خبرداد

افزایش  65  درصدی تخلیه کالاهای اساسی 
در  بندرشهید  رجایی 

رفع مشکلات امامزاده نجم الدین )ع( عزمی جهادی می طلبد 
گروه خبر // رئیس اداره اوقاف و 
امور خیریه بشــاگرد از همکاری 
ســپاه هرمزگان بــرای آبادانی 
امامزاده سید نجم الدین )ع( خبر 

داد. 
  »درکلاهو« نام روستایی دوردست 
و محروم در شــرق استان هرمزگان 
اســت که تا مــرز بین دو اســتان 
بلوچستان  و  هرمزگان و سیســتان 
فاصله چندانی ندارد.امامزاده ســید 
نجم الدین )ع( در نزدیکی این روستا 
و در دل محرومیــت بخــش گافر 
و پارامون شهرســتان بشاگرد واقع 
شده است. علی رغم محرومیت، این 
مکان مقدس در بین مردم شهرستان 
بشاگرد، شهرســتان های همجوار و 
همچنین اســتان های همجوار بسیار 
محبوب است، که اوج این محبوبیت 
را می توان در روز عرفه و عید قربان 
با حضور انبوه جمعیت زائر به وضوح 

دید.
  با گذشت چندین سال از شهرستان 
شــدن بشــاگرد همچنان این مکان 

مقدس در محرومیت قــرار دارد به 
صورتی که از امکانــات اولیه مانند 
ســاختمان و گنبد، برق، آنتن تلفن 
 همراه، ســرویس بهداشتی، راه و ... 

بی بهره مانده است.
   رفع مشــکلات این امامزاده نیاز 
به اعتبارات ویــژه و عظمی جهادی 
امور  اوقــاف و  اداره  دارد.رئیــس 
خیریه شهرستان بشاگرد از همکاری 
این مکان مقدس  آبادانی  برای  سپاه 
خبــر داد.حجت الله قاســمی گفت: 
در دیدار چند روز اخیر با ســردار 
 هدایت الله امیری جانشــین سپاه امام 
ســجاد )ع( هرمــزگان و ســرگرد 
مرتضی احتشــام مســئول قرارگاه 
امام  آبادانــی ســپاه  و  پیشــرفت 
امامزاده  مشکلات  راجب  سجاد)ع( 
ســید نجم الدین )ع( بشاگرد بحث و 
بررسی شد. قاســمی اظهار داشت: 
در ایــن دیدار در مورد مشــکل و 
 انتقال آب شرب به این مکان ، سپاه 
امام ســجاد )ع( قــول همکاری را 
دادند.رئیــس اوقــاف و امورخیریه 

سپاه  ماشــین آلات  افزود:  بشاگرد 
هرمزگان برای ساخت و ساز و انتقال 
مصالح با اوقــاف همکاری خواهند 
کرد که ان شالله شاهد حرکتی جهادی 
در جهت آبادانــی این مکان مقدس 

خواهیم بود. 
  وی بیان داشــت: امامزاده ســید 
نجم الدین )ع( یکی از مناطق زیارتی 
بسیار مهم در استان هرمزگان است 

که بایــد توجه ویژه بــه این مکان 
مقدس شــود. به گــزارش فارس ؛ 
قاســمی گفت: از همکاری صمیمانه 
ســپاه هرمزگان با اوقــاف و امور 
خیریه تشکر و قدردانی می کنم و با 
همکاری این دو نهــاد انقلابی مردم 
عزیز بشاگرد به زودی شاهد تحول 
در تنها امامزاده این شهرستان خواهند 

بود.
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